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ČESTITAMO OB 1. MAJU, 
PRAZNIKU DELA!

V čistilni akciji zbrali dobrih 30 m3 odpadkov 

Občina Hajdina v oddaji Dobro jutro 

Pogodbe v OGZ podpisane, denar za gasilce 
zagotovljen

Praznično in družabno na osrednjem občinskem trgu

Športnik leta 2015 Občine Hajdina

Foto: Tatjana M
ohorko
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 *Naročniško razmerje s paketom Modri Plus lahko sklenejo novi ali obstoječi naročniki storitev Mobitel in/ali SiOL, ki so zasebni uporabniki, v akcijskem obdobju od 21. 3. do 31. 5. 2016. Paket Modri Plus vsebuje: 
SiOL TV s programsko shemo Standard, ki jo lahko naročniki brezplačno nadgradijo v Mega HD, in dodatno programsko opcijo po izbiri, internet SiOL s hitrostjo do 100 Mb/s / 20 Mb/s na FTTH oz. do 20 Mb/s /1 Mb/s 
VAR na ADSL oz. do 30 Mb/s / 5 Mb/s VAR na VDSL, telefonijo SiOL z eno telefonsko številko, ki vključuje 1.000 minut v vsa fi ksna in mobilna slovenska omrežja, ter mobilni del, ki vključuje neomejene pogovore v vsa 
slovenska omrežja, neomejene SMS-/MMS-e in 10 GB prenosa podatkov v mobilnem omrežju Telekoma Slovenije.  Pri paketu je možno skleniti do tri dodatna naročniška razmerja s svojo mobilno telefonsko številko 
na mobilnem delu paketa - Druga številka, ki koristi mobilne količine nosilnega paketa Modri Plus, z mesečno naročnino 12 EUR (za posamezno naročniško razmerje). Dodatno programsko opcijo po izbiri (razen 
programskih opcij Eksplozivni, Eksplozivni+ in Dajmedol+) lahko naroči naročnik ob sklenitvi paketa, kasnejša menjava brezplačnih programskih opcij pa je možna le na pisno ali ustno zahtevo. Ob naročilu druge 
programske opcije, ki je dražja, ta samodejno ne postane brezplačna. Mesečna naročnina paketa je 69,95 EUR. Akcijska ponudba paketa Modri Plus: novim naročnikom širokopasovnih storitev, ki sklenejo naročniško 
razmerje z vezavo za 24 mesecev, se prizna 6 EUR popusta na mesečno naročnino prvih 12 mesecev, obstoječim nevezanim naročnikom, ki sklenejo naročniško razmerje z vezavo za 24 mesecev, se prizna 6 EUR 
popusta na mesečno naročnino prvih 6 mesecev. Akcijska ponudba velja od 21. 3. do 31. 5. 2016 in se izključuje z ostalimi akcijami. Nov naročnik širokopasovnih storitev je vsak naročnik, ki sklene pogodbo, pri tem pa 
je izpolnjen pogoj, da v omrežju Telekoma Slovenije priključek na njegovem naslovu in njegovi številki stanovanja v preteklih šestih mesecih ni bil zaseden. Cene so v EUR z DDV. Za več informacij o ponudbi, vključno 
z vezavo naročniškega razmerja za 12 mesecev, obiščite www.telekom.si, Telekomov center, pooblaščeno prodajno mesto ali pokličite 041 700 700 oz. 080 8000. Telekom Slovenije, d.d., Ljubljana

www.telekom.si

Novi paket Modri Plus vsebuje vse za brezskrbno komunikacijo: hiter internet do 100/20 Mb/s, možnost 
4 mobilnih številk, s katerimi lahko skupaj koristite kar 10 GB prenosa podatkov, neomejeno mobilno 
telefonijo in 1000 minut fi ksne telefonije. Za vrhunsko izkušnjo televizije pa lahko izbirate med več kot 
230/40 HD programi, ki si jih lahko ogledate tudi do 7 dni nazaj. V paket je vključena tudi brezplačna 
programska opcija po vaši izbiri (HBO, VOYO, Pickbox, Minimax+, ...). Vse to v enem paketu po ugodni ceni 
že od 63,95 EUR/mesec*.

ZA VSO 
DRUŽINO

PAKET 
MODRI PLUS

možnost 4 mobilnih številk*

10 GB prenosa podatkov

programska opcija brezplačno*:
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UVODNIK
Čisto okolje – ogledalo občine

Uroš Matjašič
Foto: TM

HAJDINČAN je glasilo Občine Hajdina.
Člani uredništva: Tatjana Mohorko (odgovorna urednica), Maja Gojkovič, Tanja Furek, Silvestra Brodnjak, Silva Hajšek, Magdalena Intihar, Estera Korošec, Hilda Bedrač, Sandi 
Mertelj in Jože Mohorič
Lektoriranje: Petra Krajnc 
Tisk: Tiskarna Ekart, d. o. o. 
Oblikovanje in priprava na tisk: Etekta ing, d. o. o.
Naslov uredništva: Občina Hajdina, Zgornja Hajdina 44a, 2288 Hajdina, telefon: 02 788 30 30, telefaks 02 788 30 31, elektronski naslov: uprava@hajdina.si
Glasilo Občine Hajdina je vpisano v evidenco javnih glasil Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 1639. V skladu z določili Zakona o davku na dodano vrednost 
(Uradni list RS, št. 13/11 – uradno prečiščeno besedilo, 18/11, 78/11, 38/12, 83/12 in 86/14) je glasilo Hajdinčan uvrščeno v proizvode, od katerih se obračunava in plačuje 
9,5-odstotni davek.

Naslov današnjega uvodnika nakazuje, 
da bo tema tekla o okolju in odnosu do 
okolja, v katerem živimo. Ob novonastali 
občini Hajdina se je takratno vodstvo mo-
ralo spoprijeti tudi z državno in kasneje 
evropsko zakonodajo na področju ureja-
nja okolja in prostora. 

Že pred leti smo tudi v občini Hajdina pri-
stopili k spomladanski čistilni akciji, kajti 
vsi stremimo k čistemu in bolj urejenemu 
okolju. Tudi v letošnjem aprilu smo orga-
nizirali čistilno akcijo, h kateri smo po-
vabili občane vseh naselij, posebej pa še 
osnovno šolo in društva. Ob zaključku ak-
cije ugotavljamo, da se količina odpadkov 
ne povečuje, ampak ostaja na enakem ni-
voju kot že nekaj predhodnih let, torej je 
med 30 in 40 m3. Treba je tudi poudariti, 
da je bilo na začetku čistilnih akcij odpad-
kov bistveno več, a želeli bi si, da bi se ta 
količina v prihodnjih letih še zmanjševa-
la. To dejstvo pa nakazuje, da smo ljudje 
vedno bolj ozaveščeni ter imamo spoštlji-
vejši odnos do čistega in urejenega okolja. 

Dejavnosti človeka v modernem svetu 
vplivajo na naše okolje in veliko je okolj-
skih problemov, ki lahko na žalost ogro-
zijo naše okolje. Morda se ob tem dejstvu 
premalo zavedamo, da lahko imajo že 
majhne spremembe naših vsakodnevnih 

navad velik pozitivni učinek na okolje. 
Zato se ob tej priložnosti zahvaljujem 
vsem občanom, ki kakor koli pomagate 
pri ohranjanju čistega okolja, saj s tem 
skupaj dokazujemo, da nam za okolje, v 
katerem bivamo, zares ni vseeno. Odpad-
ki so in ostajajo del našega vsakdana, 
zato se je treba z njimi spoprijeti. V lokalni 
skupnosti smo bili po državni uredbi pri-
morani v minulem letu zgraditi novi zbirni 
center za odpadke. Po slabem letu od od-
prtja centra ugotavljamo, da se je center 
zelo dobro vklopil v okolje in občani ga v 
veliki meri uporabljamo. 

V letu 2000 je občina Hajdina pristopila 
tudi k izgradnji kanalizacijskega omrežja. 
Od takratnih »podedovanih « 250 m že iz-
grajene kanalizacije v nekdanji občini Ptuj 
smo vse do danes izgradili že okrog 39.000 
m sekundarnega voda, kar v finančnem 
smislu predstavlja osem milijonov evrov, 
od tega denarja je večji delež nepovratnih 
sredstev iz države in Evropske unije.

Do danes je na izgrajeni sistem priklo-
pljenih 774 gospodinjstev (59,2 %), pre-
ostale odstotke predstavljajo gospodinj-
stva in obrtnike, ki še nimajo možnosti 
(20,6 %), in tiste, ki jo imajo, pa se ne 
priključijo (20,2 %). Glede na omenjena 
dejstva dejansko pričakujemo, da bi bila 

mreža kanalizacije v občini Hajdina lahko 
zaključena do konca leta 2017. 

Ker pa občina leži na vodovarstvenem 
območju (vodno črpališče Skorba), iz ka-
terega se oskrbujejo občine iz širše in dalj-
ne okolice, je še toliko bolj pomembno, da 
se odgovorno obnašamo do dobrine, kot 
je čista pitna voda. Voda v svetu postaja 
naravni vir, ki ga najbolj primanjkuje, zato 
jo ohranimo za prihodnje rodove.

Naredimo korak za čistejše okolje. 
Narava nam bo hvaležna.

Uroš Matjašič,
predsednik Odbora za okolje in prostor



4

April 2016

Občinski svet Občine Hajdina se je v prostorih Občine Haj-
dina 18. marca 2016 s pričetkom ob 16. uri sestal na svoji 
10. redni seji.
Na seji je bilo sprejeto:
1. Sklepi in zapisnik 9. redne seje.
2. Odlok o rebalansu proračuna Občine Hajdina za leto 
2016.
3. Odlok o odvajanju in čiščenju komunalne in pada-
vinske odpadne vode na območju Občine Hajdina, ki 
določa način opravljanja obvezne lokalne gospodarske 
javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavin-
ske odpadne vode.
4. Odlok o predmetu in pogojih za podelitev koncesi-
je za opravljanje obvezne lokalne gospodarske javne 
službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske 
odpadne vode v Občini Hajdina, s katerim se določijo 
predmet in pogoji opravljanja obvezne lokalne gospodar-
ske javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in pada-
vinske odpadne vode.
5. Odlok o spremembah Odloka o predmetu in pogojih 
za podelitev koncesije za opravljanje obvezne lokalne 
gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi od-
padki v Občini Hajdina.
6. Sklep o ceni storitev občinskih gospodarskih javnih 
služb varstva okolja oskrbe s pitno vodo. Občinski svet 
Občine Hajdina je potrdil izhodiščno ceno izvajanja stori-
tev obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s 
pitno vodo: voda 0,6337 EUR/m3 brez DDV, vodno povra-
čilo 0,0814 brez DDV, skupaj vodarina 0,7151 EUR/m3 brez 
DDV.
Potrdili so tudi omrežnino za infrastrukturo, s katero se iz-
vaja javna služba oskrbe s pitno vodo, glede na zmoglji-
vost priključkov, določeno s premerom vodomera, v skla-
du s spodnjo preglednico. Cena omrežnine (brez DDV) je:

Vodomer DN Faktor Omrežnina na vodomer 
v EUR na mesec 

DN ≤ 20 1 3,9353

20 < DN < 40 3 11,8059

40 ≤ DN < 50 10 39,3531

50 ≤DN < 65 15 59,0296

65 ≤DN < 80 30 118,0592

80 ≤ DN < 100 50 196,7653

100 ≤ DN < 150 100 393,5306

150 ≤ DN 200 787,0611

Cena omrežnine se za gospodinjstva in izvajalce neprido-
bitnih dejavnosti subvencionira v višini 50 %.

7. Sklep o izvedbi javne razprave o predlogu proraču-
na Občine Hajdina za leto 2017, s katerim je Občinski svet 
Občine Hajdina dal predlog proračuna Občine Hajdina za 
leto 2017 v javno razpravo; ta je trajala do 8. aprila 2016.

ZAKLJUČKI APRILSKE SEJE 
Občinski svet Občine Hajdina se je v aprilu sestal na svoji 
11. redni seji. Ta je potekala 20. aprila 2016 s pričetkom ob 
17. uri v prostorih Občine Hajdina.
1. Odlok o proračunu Občine Hajdina za leto 2017.
2. Zaključni račun proračuna Občine Hajdina za leto 
2015.
3. Sklep o imenovanju člana Sveta Območne izpostave 
JSKD Ptuj, s katerim se za članico Sveta Območne izposta-
ve JSKD Ptuj imenuje Hilda Bedrač.

Občinska uprava 
Občine Hajdina

Z zasedanja občinskega 
sveta Hajdina

Vsi sprejeti dokumenti so objavljeni v Uradnem glasilu slovenskih občin in 
so dostopni na spletni strani www.lex-localis in na spletni strani Občine 
Hajdina www.hajdina.si, v rubriki Lex localis.

Sestalo se je častno 
razsodišče

Na podlagi Kodeksa ravnanja izvoljenih predstavnikov na 
lokalni ravni je Občinski svet Občine Hajdina na svoji 7. re-
dni seji 30. septembra 2015 imenoval člane častnega raz-
sodišča v sestavi Janez Markovič, Janez Vidovič in Aleksan-
der Stojanovič. Ti so se v decembru sestali na svoji prvi 
redni seji in za predsednika častnega razsodišča imenovali 
Janeza Markoviča. Na svoji 2. redni seji 20. aprila 2016 pa 
so sprejeli Poslovnik o delovanju Častnega razsodišča Ob-
čine Hajdina.

Občinska uprava

20. aprila se je sesta-
lo Častno razsodišče 
Občine Hajdina v 
sestavi (od desne) 
Janez Vidovič, Janez 
Markovič (predse-
dnik) in Aleksander 
Stojanovič. Na seji 
se jim je pridružila 
Valerija Šamprl, 
direktorica občinske 
uprave.
Foto: arhiv 
občinske uprave
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Telekom Slovenije širi 
optično omrežje na 

območju Hajdine 

Glavna prednost optičnega omrežja je velika pasovna ši-
rina, ki omogoča hitrejši, zanesljivejši in varnejši prenos 
podatkov, saj je optična povezava manj občutljiva za elek-
tromagnetne motnje in udar strele. Optično omrežje zago-
tavlja kakovostno uporabo širokopasovnih storitev, kot so 
televizija, internet in internetna telefonija. Krajani bodo o 
možnostih uporabe in naročilu storitev Telekoma Slovenije 
seznanjeni sproti, ko bo omrežje na posameznem območju 
nadgrajeno in bo možen vklop novih naročnikov. V Teleko-
mu Slovenije priporočajo, da se krajani za prehod na optiko 
odločijo že v času izvedbe gradbenih del, saj bodo po tem 
dodatni izkopi za povezave do hiš potekali z daljšim časov-
nim zamikom. 
Po zaključeni nadgradnji bodo imeli krajani na voljo najso-
dobnejše storitve Telekoma Slovenije, ki vključujejo inter-
net, televizijo (SiOL TV) in fiksno telefonijo. SiOL TV nudi 
širok nabor TV-vsebin za vso družino, poleg tega pa še šte-
vilne napredne funkcije. Tako možnost ogled nazaj omo-
goča ogled TV-vsebin do 7 dni nazaj, v videoteki DKino in 
naročniških videotekah (Pickbox, Voyo, Minimax+ ter HBO 
OD in HBO GO) pa so vam na voljo dodatne TV-vsebine. S 
storitvijo TViN lahko TV-programe spremljate prek računal-
nika, tablice ali pametnega telefona kjerkoli. Za pomoč pri 
odločitvi vam je na voljo tudi obisk svetovalca na domu.
Več informacij o ponudbi Telekoma Slovenije je na voljo v 
Telekomovem centru Ptuj, na Mestnem trgu 1, ali na tele-
fonski številki 051 306 111, kjer lahko želene storitve tudi 
naročite. Za dodatne informacije so vam svetovalci Teleko-
ma Slovenije 24 ur na dan na voljo tudi na brezplačni števil-
ki 080 8000 ali na e-naslovu info@telekom.si. 

Telekom Slovenije v sodelovanju z Občino Hajdina gradi 
optično omrežje, ki bo prebivalcem območja omogočilo 
večje internetne hitrosti in boljšo izkušnjo spremljanja 
televizije. V Telekomu Slovenije sicer načrtujejo, da bo 
gradnja v sodelovanju s krajani in občino potekala tekoče, 
tako da bi izgradnjo celotnega novega optičnega omrež-
ja na Hajdini zaključili v nekaj letih. Ob tem na območju, 
kjer je že na voljo optično omrežje, Telekom Slovenije le-
-tega posodablja in si prizadeva, da bi zaradi tehnološke 
zastarelosti obstoječe bakreno kabelsko omrežje, ki pote-
ka vzporedno, odstranili. Skladno s tem Telekom Slovenije 
krajane, ki uporabljajo bakreno omrežje, prosi, da le-te 
prenesejo na priključek optičnega omrežja. Na novo optič-
no omrežje se lahko vključijo tudi drugi krajani.

Aktualne aktivnosti na 
področju komunalne 

infrastrukture  
Na področju infrastrukture v občini Hajdina so se s priho-
dom pomladi in sprejetjem rebalansa proračuna za leto 
2016 začela izvajati dela. Po izgradnji kanalizacije se je 
izvedlo asfaltiranje javne poti JP 829 301 v naselju Skorba 
z ureditvijo odvodnjavanja meteornih voda, za kar je bilo 
treba vgraditi tudi ponikalnico.

Po izgradnji kanalizacije in drugih gradbenih delih je v naselju Skorba že zaklju-
čeno tudi asfaltiranje javne poti.

Na odcepu kanala 1.4.1 v naselju Draženci, kjer se je lani 
izgradila kanalizacija, je še pred asfaltiranjem treba zame-
njati vodovodno cev in položiti cevno kanalizacijo z oze-
mljitvijo za javno razsvetljavo.
Na območju omejene hitrosti v delu naselja Slovenja vas je 
postavljen merilnik hitrosti, ki neodgovorne voznike opo-
zarja na prehitro vožnjo, kar je tudi dokumentirano, da se 
lahko opravi analiza stanja prometa.
Dravske elektrarne so kot upravljavec odvodnega kanala 
SD-1 postavile nujno potrebne zaščitne zapornice na naj-
nevarnejšem delu v bližini mostu v naselju Slovenja vas.
V naselju Draženci se je začela izgradnja prizidka h gasil-
skemu domu. S to investicijo se bo povečala garaža za ga-
silska vozila.
Elektro Maribor OE Ptuj je v naselju Gerečja vas, ob lokalni 
cesti LC 328 161, pristopil k polaganju NN-omrežja (nizko-
napetostnega) v zemljo. Ob isti trasi Telekom polaga tudi 
optični kabel. Dela potekajo brez sofinanciranja občine 
Hajdina.
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Na področju urejanja okolja je bila 
v soboto, 2. aprila, že tradicionalno 
uspešno izvedena vsakoletna čistilna 
akcija, udeležilo se je je 561 prosto-
voljcev. Skupaj so pobrali 30 m3 od-
padkov.
Od rednega vzdrževanja občinskih 
cest so se najprej počistili pločniki, ki 
so bili v zimskem času posipani s pe-
skom. Trenutno se izvajajo ureditev 
bankin, grediranje in gramoziranje 
makadamskih vozišč.
V naselju Zgornja Hajdina Telekom 
polaga optične kable, saj so vsi pove-
zani s centralo v prostorih stare po-
šte. Na nogometnem igrišču Hajdoše 
potekajo zaključna dela pri ureditvi 
atletske steze.

Občinska uprava

Dravske elektrarne so postavile nujno potrebne za-
ščitne zapornice na najnevarnejšem delu v bližini 
mostu v naselju Slovenja vas.

Na nogometnem igrišču Hajdoše potekajo še zadnja 
dela pri ureditvi atletske steze.
Foto: Andrej Petek

V Dražencih poteka gradnja prizidka h gasilskemu domu, s katerim bodo povečali prostor v gasilskih gara-
žah.

Elektro Maribor je v naselju Gerečja vas ob lokal-
ni cesti pristopil k polaganju nizkonapetostnega 
omrežja v zemljo. Ob tej trasi pa Telekom polaga 
optični kabel.

Na odcepu kanala 1.4.1 v naselju Draženci (ulica 
Ferš), kjer se je lani izgradila kanalizacija, je pred 
asfaltiranjem treba zamenjati še vodovodno cev.

V teh dneh v občini potekajo urejanje bankin, gredi-
ranje in gramoziranje makadamskih cestišč.

Tudi na Zg. Hajdini se izvaja polaganje optičnega 
kabla.

Utrinek z letošnje spomladanske čistilne akcije
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V čistilni akciji zbrali 
dobrih 30 m3 odpadkov

V vseh sedmih naseljih občine Hajdina je v soboto, 2. aprila, potekala tradicio-
nalna spomladanska čistilna akcija pod naslovom Čisto okolje – naše ogledalo. 
Občani so na terenu zbrali dobrih 30 m3 odpadkov, količina je podobna lanski, 
vse odpadke pa so odpeljali na zbirno mesto pri hajdinskem pokopališču, od 
tam pa je bil organiziran odvoz na odlagališče.

Tudi letos je organizacijo čistilne akci-
je prevzela občina Hajdina z Odborom 
za okolje in prostor, pomembno vlo-
go na terenu pa so imeli koordinatorji 
– predsedniki osmih vaških odborov, 
ki so čistilno akcijo v dobrih dveh urah 
uspešno izpeljali. Občani so čistili po 
vaških središčih, okrog gasilskih, kul-
turnih in vaških domov, nekateri so se 
podali na pot ob dravskem kanalu in 
nabrali kar nekaj vreč smeti, očistili pa 
so tudi nekatere sprehajalne in kole-
sarske poti. 
Po zaključku čistilne akcije so se ude-
leženci znova zbrali pri lovskem domu 
na Zg. Hajdini, kjer sta se jim za sode-
lovanje zahvalila župan mag. Stani-
slav Glažar in predsednik Odbora za 
okolje in prostor Uroš Matjašič. Ta je 
med drugim povedal, da se je letošnji 

čistilni akciji pridružilo 220 občank in 
občanov, dan prej pa so se v akcijo 
številno vključili tudi učenci OŠ in vrt-
ca. Dodal je še, da so v akciji nabrali 
približno toliko smeti kot lani, torej 
okrog 30 m3, kar je zadovoljiv poda-
tek, a še vedno ostaja skrb občine za 
čistejše in bolj urejeno okolje, je 
zaključil Matjašič.

Besedilo in foto: 
TM
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Dela so v zaključni fazi, za veliko fizič-
nih del, ki jih ne morejo opraviti stroji, 
pa je potrebnih veliko pridnih rok. V 
soboto, 9. aprila, se je na igrišču zbralo 
25 športnikov in gasilcev, ki so pregra-
bljali poravnano površino in pripravili 
vse potrebno za setev trave. Po dveh 
urah dela je bilo zemljišče poravnano 
in očiščeno kamenja. Delo je poteka-
lo v vedrem vzdušju, prava udarniška 
akcija, ki smo jim bili priča pred veliko 

leti. Po starosti so bili udeleženci vseh 
generacij, od najmlajših do tistih, sta-
rih več kot 70 let. Razšli so se s prije-
tnim občutkom, da so naredili nekaj 
dobrega in koristnega za svoj kraj.
Zemljišče ob glavni cesti v Hajdošah, 
pri dovozu v gasilski dom, dobiva 
počasi lepšo podobo. Vaški odbor in 
društva v vasi so sklenili, da zemljišče 
poravnajo in zasadijo z lipami ter do-
mačo brajdo, ki bo poleti nudila sen-

co mnogim, ki se bodo tukaj ustavili. 
Radi bi postavili tudi tablo, na kateri 
bi bile predstavljene značilnosti vasi.
V soboto, 9. aprila, so se po delovni 
akciji na igrišču lotili še dela pri ga-
silskem domu. Vaščan Peter Kaučevič 
je z gradbenim strojem poravnal pri-
peljano zemljo. Pridne roke gasilk in 
gasilcev so zemljišče pregrabljale in 
odstranile kamenje. Sledila je saditev 
lip, ki pa je bila zahtevna, saj je bila na 
tem mestu nekoč cesta. Treba je bilo 
odstraniti gramoz in nasipati zemljo, 
da so bili zagotovljeni pogoji za rast 
lip. Lipe so dobili podarjene. Na koncu 
so posejali še travo, ki jo gasilci pridno 
zalivajo. V drugem delu bodo porav-
nali še drugi del zemljišča, ga zasejali 
s travo in posadili trte.

Besedilo in foto: Hilda Bedrač

Delovna akcija v Skorbi
V soboto, 16. aprila, smo v Skorbi izvedli delovno akcijo. 
Zavihali smo rokave in s skupnimi močmi uredili kotiček 
za oddih pri »Gadu«.

Treba je bilo prebarvati ograjo, očistiti brežino Studenčni-
ce, urediti teren za mizo in klopi ter urediti prostor okrog 
ribnika, ki nam ga Galunovi vsako leto odstopijo za prvo-
majsko kresovanje. Delovna akcija je bila uspešna in se bo 
še nadaljevala, saj je nekaj dela do končne podobe narav-
nega kotička ob Studenčnici še potrebnega, nato pa bo 
predan svojemu namenu. 

Besedilo in foto: RG

Delovna akcija na igrišču v Hajdošah 
in nove lipe pri gasilskem domu

Športni park v Hajdošah je doživel prenovo in pridobil tudi atletsko stezo, re-
flektorje in novo ograjo. K slačilnicam je bil dograjen prizidek, služil bo za po-
trebe športnikov in tudi gasilcev. Opravljenega je bilo veliko prostovoljnega 
dela. Vse skupaj je velika pridobitev za vas Hajdoše in tudi za druge obiskoval-
ce športnega parka. Pri gasilskem domu Hajdoše so posadili nove lipe in 

uredili bližnjo okolico ob glavni cesti.

V športnem parku Hajdoše so bogatejši za nove pridobitve. Športniki, gasilci in krajani pa so v soboto, 9. 
aprila, stopili skupaj v delovni akciji.
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Pogovora z gostoma so se udeležili 
Karl Svenšek, podžupan občine Haj-
dina, občinska svetnika Ivo Lešnik in 
Janko Malinger, predsednik VO Gere-

čja vas Marjan Rozman, predsednik 
PGD Gerečja vas Aleš Purgaj in pred-
sednica OO NSi Hajdina Nevenka Pur-
gaj. Ker je med glavnimi aktualnimi 

temami migrantska kriza, smo tudi v 
občini Hajdina oziroma v Gerečji vasi 
zaskrbljeni nad dogajanjem, zlasti v 
smislu, če bi vlada dala zeleno luč za 
nastanitev migrantov v vojašnico Ki-
dričevo, ki je v naši neposredni bližini. 
Sogovorniki so predstavili svoje po-
misleke in negativne posledice za 
prebivalce, če bi prišlo do te nastani-
tve, ki se je že omenjala kot ena od 
možnih. Izpostavljeno je bilo dejstvo, 
da vojašnica nima ustreznih komunal-
nih priključkov, poleg tega pa gre za 
vodovarstveno območje. Mag. Tonin 
je na kratko orisal dogodke, že stor-
jene aktivnosti in nadaljnje možnosti 
glede reševanja migrantske krize. Po-
vedal je, da je odločitev glede nasta-
nitve v rokah vlade, saj je objekt v lasti 
Ministrstva za obrambo. Predstavil je 
tudi svoja osebna zavzemanja, ki jih 
zagovarja pri delu v Državnem zbo-
ru; meni, da Slovenija nikakor ne sme 
in tudi ne zmore sprejeti množic mi-
grantov. 
Žal ne vemo, kaj bo na področju mi-
grantskih tokov prinesel čas. Ne glede 
na vse pa računamo na zdrav razum 
države in, kar je tudi pomembno, na 
to, da bi se problem začel reševati 
tam, kjer je dejansko nastal oziroma 
od koder izvira – na prizadetih vojnih 
območjih. 

Nevenka Purgaj 

Vaško središče Slovenja 
vas v novi podobi

Vaški odbor Slovenja vas je na pobudo številnih vaščanov 
in občinskega svetnika Uroša Matjašiča v prvih pomladnih 
dneh poskrbel za ureditev in zasaditev vaškega središča.

Kot je povedala Janja Bračko, predsednica VO Slovenja 
vas, so z veseljem pristopili k urejanju še lepšega videza 
vasi in dodala: »V sredo, 30. marca, sta složno stopila skupaj 
vaški odbor Slovenja vas in Vrtnarstvo Kovačec iz Dornave, 
ki je pomagalo pri načrtovanju, izvedbi in končni ureditvi 
vaškega središča. S pomočjo spretnih rok je vaško okolje 
dobilo novo, še lepšo podobo. Zasadili smo grmovnice, 

vmesni prostor pa krasi okrasno kamenje. Vaško središče 
nam je sedaj še bolj v veselje in ponos.«

TM

Poslanec Tonin na obisku 
v Gerečji vasi

V četrtek, 17. marca, se je v Gerečji vasi na svojem obisku mudil poslanec Dr-
žavnega zbora in vodja Poslanske skupine Nove Slovenije – krščanski demo-
krati mag. Matej Tonin. Pobudnik delovnega srečanja je bil predsednik Va-
škega odbora Gerečja vas Marjan Rozman, ki je v sodelovanju s predsednico 
občinskega odbora NSi Hajdina Nevenko Purgaj povabil poslanca na pogovor. 
Skupaj s Toninom je prišel tudi glavni tajnik NSi Robert Ilc.

Pomemben obisk v Gerečji vasi                                                                                                                           Foto: Purgaj
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Vaški odbor Draženci
PREDSTAVLJAMO VAŠKE ODBORE V OBČINI HAJDINA

Lokalne volitve so prinesle tudi spremembe v vaških odborih. Na zboru obča-
nov 15. decembra 2014 je bil imenovan novi VO Draženci. Za novega predse-
dnika so krajani izvolili Damijana Cebeka, člani vaškega odbora pa so postali: 
Vera Kaučevič, Martin Štrafela, Anton Kaučevič in Aljaž Godec. Novi vaški odbor 
si je zadal zanimiv program dela, s katerim si prizadeva za boljše povezovanje 
med vaščani, lokalne dogodke pa dvigniti na še višji nivo in s tem pritegniti k 
sodelovanju čim več mladih krajanov.

Na prvi seji so se draženski odborniki zahvalili prej-
šnjemu vaškemu odboru, ki ga je vodil Dušan Lah, 
pregledali so dejansko stanje v naselju Draženci, 
potrdili novega gospodarja Doma vaščanov Draženci 
ter si zastavili naloge in cilje, ki jih želijo doseči v tem 
mandatu. Osrednja naloga, ki si jo je zadalo novo 
vodstvo vaškega odbora, je bila izboljšanje sodelo-
vanja med vaščani in hkrati dvig sodelovanja med 
vaškimi društvi in sekcijami na višji nivo. 
V Dražencih se različni dogodki in prireditve v orga-
nizaciji vaškega odbora in društev izvajajo skozi vse 
leto. Osrednja dogodka, ki ju aktivno soustvarja vaški 
odbor, sta tradicionalna proslava ob praznovanju 
materinskega dne in postavitev mlaja pred domom 
vaščanov, 30. aprila. Prav tako pa je VO ob društvih 
eden soorganizatorjev druženja vaščanov ob tradici-
onalnem praznovanju praznika dela, 1. maja, ki se po 
športnem druženju vaščanov zaključi s kresovanjem v 
Jami Draženci. Vaško dogajanje poteka na treh loka-
cijah: v Jami Draženci, kjer so aktivni člani ribiškega 
društva in športnih društev, ob kapeli, ki je nekakšna 

duša vasi in najbolj zaživi v maju, na šmarničnih dru-
ženjih, glavnina vaškega dogajanja skozi vse leto pa 
se izvaja v Domu vaščanov Draženci, kjer imajo sedež 
PGD, društvo gospodinj in kulturno društvo, prostore 
pa občasno uporabljajo tudi druga društva: športno 
društvo, KMN in Ribiško društvo Žejne ribice. 
Vaški odbor je z nastopom mandata v Dražencih pri-
pravil srečanje s predstavniki društev, s katerimi so 
pregledali lokalno problematiko, sestavili načrte za 
tekoče leto in se dogovorili za sodelovanje pri skupnih 
vaških projektih. Glede na dober odziv udeležencev so 
srečanje ponovno izvedli januarja letos. 
BOLJŠE POVEZOVANJE MED KRAJANI IN DRUŠTVI
Damijan Cebek, predsednik VO Draženci, pravi: »Na-
loge vaškega odbora so povezane s skrbjo za celotno 
vas, vendar s poudarkom na treh glavnih centrih 
dogajanja. Začeli smo izboljševati stanje v domu 
vaščanov, kjer so se začele opažati posledice manjših 
vlaganj v preteklosti. V začetku lanskega leta smo ob 
podpori članov različnih društev očistili in osvežili 
notranje prostore doma vaščanov in uredili okolico. 

Že v januarju smo postavili reflektor za osvetlitev 
parkirišča pred domom vaščanov, zamenjali dotraja-
no opremo in dopolnili kuhinjo z novima kuhinjski-
ma pultoma. Kasneje smo zamenjali tudi dotrajani 
lestenec v draženski kapeli. Vse leto pa so potekale 
aktivnosti, povezane z ureditvijo draženske jame v 
športno-rekreacijsko območje, pomembno tako za 
našo vas kot tudi za celotno občino. V dobrem letu dni 
smo uspešno dokončali kar nekaj zastavljenih nalog, 
v Dražencih pa smo bili priča številnim zanimivim do-
godkom in prireditvam v organizaciji naših društev, ki 
so zelo aktivna, kar je vredno vse pohvale. 
Pregled aktivnosti VO v preteklem letu 2015 kaže, da 
smo si zadali precej ciljev in nalog ter jih večino uspe-
šno uresničili. V sodelovanju z vaškimi društvi smo 
izvedli nekaj uspešnih skupnih akcij, ki so zagotovo 
pripomogle k dvigu medsebojnega sodelovanja na 
višji nivo. Posebej me veseli, da smo uspešno sodelo-
vali z vsemi društvi in njihovimi sekcijami. 
V prihodnosti nas čaka še veliko nalog, povezanih z 
urejanjem doma vaščanov, saj je potreben temeljite 
obnove. Treba bo obnoviti tudi kapelo sredi vasi ter 
seveda čim bolj optimalno izrabiti in uporabiti pro-
stor v Jami Draženci ter ga ponuditi v uporabo ob-
čanom za rekreativne in športne aktivnosti skladno 
z usmeritvami zdravega življenja. Lotili pa se bomo 
tudi nalog, povezanih z urejanjem infrastrukture.
Za odlično dosedanje sodelovanje se Vaški odbor Dra-
ženci zahvaljuje vaščankam in vaščanom Dražencev, 
članom vaških društev, gospodarju doma vaščanov 
Robertu Lahu, občinskim svetnikom iz Dražencev Ivu 
Rajhu, Antonu Cestniku in Urošu Gojkoviču ter vod-
stvu občine Hajdina z županom mag. Stanislavom 
Glažarjem. Podobnega sodelovanja na vseh podro-
čjih si želim tudi v prihodnje.« 

TM

Vaški odbor Draženci v tem mandatu vodi Damijan Cebek.
Foto: TM

Športno-rekreacijsko območje Jama Draženci
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Občina Hajdina v oddaji Dobro jutro
Sončno petkovo jutro, 18. marca, je bilo hajdinsko jutro. Občina Hajdina se je v 
tem jutru in zgodnjem dopoldnevu na TV Slovenija predstavila s svojo bogato 
zgodovino, odličnostjo in pestrostjo, ki jo predstavljajo društva, ves čas pa sta 
se prepletali zgodovina in sodobnost. To je bila enkratna priložnost za promo-
cijo občine in njenih posebnosti, ki so doma samo v teh krajih, med našimi 
ljudmi.

Na Hajdini sta bili s terensko ekipo Ka-
tja Tratnik in Marija Merljak. Prvo ju-
tranje javljanje je bilo pred prvim mi-
trejem na Sp. Hajdini, med imenitnimi 
rimskimi arheološkimi ostanki, kjer se 
je hajdinskim Rimljankam, rimskim 
vojščakom, Mojci Vomer Gojkovič iz 
Pokrajinskega muzeja Ptuj - Ormož 
pridružil tudi župan Hajdine mag. Sta-
nislav Glažar in posebej poudaril, da 
je na svoje občane zelo ponosen.
IZJEMNO VZDUŠJE 
NA OBČINSKEM TRGU
Osrednje dogajanje v oddaji Dobro 
jutro v živo pa je bilo na osrednjem 
občinskem trgu na Hajdini, kjer so se 
predstavila nekatera aktivna društva 
z običaji in navadami, bogato kultur-
no in etnološko dediščino pa tudi z 
okusnimi jedmi, ki so bila na pokušnji. 
Sodelovale so članice Društva žena in 
deklet občine Hajdina, Društva žensk 
Hajdoše, Društva gospodinj Draženci 
in Društva žena in deklet Gerečja vas. 
S pletarji in izdelovalci presmecev se 
je predstavilo TD Mitra Hajdina, na-
stopili so frajtonarji KD Hajdoše, sode-
lovali so hajdinski občinski kletarji in 
naddekan Marijan Fesel pa tudi olim-
pijci – uspešni hajdoški gasilci in ga-
silke, za jutranjo telovadbo pa so po-
skrbeli telovadci v oranžnih oblačilih. 
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KAMERA TV SLOVENIJA 
TUDI PRED OŠ HAJDINA
Na tretji lokaciji, pred hajdinsko šolo, 
je bila kar velika gneča. Pred šolo so se 
predstavili likovniki, ki so tokrat prvič 
uporabljali slikarska stojala, ki jih ima-
jo na voljo tako člani LiFoS kot tudi 
šolarji. Nastopili so mladi folklorniki, 

Gandinova ekipa, šolski pevski zbor in 
ob zaključku javljanj iz občine Hajdina 
sta gledalce nagovorili še ravnateljica 
OŠ Hajdina Vesna Mesarič Lorber in 
direktorica občinske uprave Valerija 
Šamprl.

TM
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Utrinki s snemanja oddaje Dobro jutro na Hajdini
Foto: TM, SB in arhiv TV Slovenija
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18. medobčinsko tekmovanje 
Kaj veš o prometu

Obveščamo vas, da bo Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine 
Hajdina organiziral 18. medobčinsko tekmovanje Kaj veš o prometu za učence 
osnovnih in dijake srednjih šol z območja Upravne enote Ptuj. Tekmovanje bo 
potekalo na dveh lokacijah: teoretični del in spretnostna vožnja na poligonu 
pri OŠ Hajdina, ulična vožnja pa na območju Sp. in Zg. Hajdine. Začetek tekmo-
vanja bo v soboto, 7. maja, ob 7.30, zaključek med 12. in 13. uro.

Še pred tekmovanjem so za skupno mizo sedli vsi, ki bodo sodelovali pri 18. medobčinskem tekmovanju Kaj 
veš o prometu na Hajdini, in se dogovorili o nekaterih podrobnostih.
Foto: TM

Tekmovanja Kaj veš o prometu so do-
datna spodbuda za učenje prometnih 
pravil, razvijanje spretnosti in pravilne 
vožnje v prometu. So tradicionalna 
oblika preventivnih akcij za kolesarje, 
ki potekajo od ravni šol do mednaro-
dne ravni. Na tekmovanjih Kaj veš o 
prometu sodelujejo učenci od 6. do 9. 
razreda osnovne šole s kolesi ter dija-
ki srednjih šol po opravljenem izpitu 
AM-kategorije. Tekmovanje poteka 
tako na šolski ravni kot na ravni ob-
čin, regij in nazadnje na državni ravni. 
SPVCP Hajdina skrbi za vsebinsko za-
snovo tekmovanja in organizacijo 18. 
medobčinskega tekmovanja. Tekmo-
vanje Kaj veš o prometu je sestavlje-
no iz preverjanja teoretičnega znanja 
prometnih predpisov, spretnostne 
vožnje na poligonu in praktične vo-
žnje v dejanskem prometu.

Pri organizaciji in izvedbi tekmovanja 
sodelujejo člani SPVCP Občine Haj-
dina, predstavniki Osnovne šole Haj-
dina, policisti Policijske postaje Ptuj, 
redarji Medobčinskega redarstva, 
predstavniki PGD iz občine Hajdi-
na, člani ZŠAM Ptuj, člani komisije za 
vozniške izpite Izpitnega centra Ptuj 
in učitelji vožnje avtošole Prednost s 
Ptuja. 

Slavko Burjan,
predsednik organizacijskega odbora

Javnost tudi seznanjamo, da bo 7. maja 2016 
med 8. in 13. uro oviran promet v okolici Osnov-
ne šole Hajdina in na relaciji od osnovne šole do 
poslovno-stanovanjskega centra na Zg. Hajdini. 
Zato prosimo vse, ki boste v tem času na tem 
območju, da upoštevate navodila policistov in 
redarjev.

Neznanec iz 
Slovenje vasi

V Pokrajinskem muzeju Ptuj - Ormož 
pripravljamo v tem letu vrsto manj-
ših razstav, ki bodo v sklopu z naslo-
vom »Muzejski odsevi« predstavljale 
zanimivosti iz arheoloških depojev. 
Tako smo konec marca odprli razstavo 
»Neznanec iz Slovenje vasi«, s katero 
predstavljamo medicino.

Najdba okostja mladeniča v Slovenji vasi

Leta 2012 smo si delavci Pokrajinske-
ga muzeja Ptuj - Ormož ogledali loka-
cijo najdbe v Slovenji vasi, o kateri so 
nas obvestili z Zavoda za varstvo kul-
turne dediščine Slovenije. Pri izkopu 
zunanjega dostopa v kletne prostore 
je lastnik hiše naletel na osteološke 
ostanke. Ker je domneval, da je grob 
nastal v povojnem času (izvensodni 
poboji), je o najdbi obvestil policijo, ta 
pa je opravila tudi izkop. Na podlagi 
ostanka grobne jame smo ugotovi-
li, da je skeletni grob ležal na globini 
pribl. 1,60 m in je bil zasut z materi-
alom ob izkopu grobne jame. Sam 
grob je bil vkopan v dravski prod. Ob 
policijskem izkopu so v grobu našli 
tudi stekleničko, narejeno iz zelenega 
prozornega stekla. Po primerjavi s po-
dobnimi lahko stekleničko postavimo 
v čas 3. in 4. stoletja.
Od skeleta je skoraj v celoti ohranje-
na lobanja, delno je ohranjena spo-
dnja čeljust ter nekaj zdrobljenih kosti 
zgornjih okončin. Lobanja ima ohra-
njeno nizko, nazaj pomaknjeno čelo, 
na prostoru sekalcev pa je sled brona.
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Na podlagi forenzične preiskave, ki so 
jo opravili na patologiji, imamo potr-
jeno domnevo, da je za časa življenja 
imel mlajši moški narejene bronaste 
zalivke. Sledi poškodb so delno vidne 
in zarasle tudi na stranskem delu lo-
banje. Vzroka smrti pokojnega nismo 
mogli zaslediti, potrditi pa tudi nismo 
mogli vzročne povezave med starej-
šimi poškodbami. Prav tako ni bilo 
mogoče ugotoviti, od kod je izvorno 
prišel mladenič, ki je umrl pred svojim 
petindvajsetim življenjskim letom. 
Svojo skrivnost je ponesel prek reke 
smrti v svet, kjer so si vsi enaki in vsi 
brezimni, poplačani pa so za vse do-
bro, kar so v tem življenju naredili.
MEDICINA IN MEDICINSKI 
PRIPOMOČKI
Beseda medicina izvira iz latinščine in 
je prvotno pomenila 'zdravilo, sred-
stvo za zdravljenje'. Razvila se je iz po-
trebe, da človeku lajša in odstranjuje 
tegobe, ki so povezane z zdravjem. 
Svoje korenine ima v delovanju vra-
čev in v njihovi spretnosti poznava-
nja naravnih zdravil. Z opazovanjem 
narave in s postopnim poznavanjem 
človeškega telesa pa se je začela raz-
vijati tudi današnja medicina.
Medicina je področje človekovega 
delovanja, katerega cilj je ohraniti in 
izboljšati zdravje zdravih ljudi, zdraviti 
bolne in jih usposobiti za življenje in 

delo po bolezni in poškodbah. Zgo-
dovina medicine se prepleta s splošno 
kulturo in politično zgodovino, zlasti s 
spremembami socialnih razmer in ra-
zvoja naravoslovja.
Poseben zaščitnik zdravnikov in bol-
nikov je bil slavni zdravnik, nato pa 
tudi bog medicine Asklepij (rimski 
Eskulap), ki je imel čudežno moč zdra-
vljenja in oživljanja. Njegova palica z 
ovijajočo se kačo je simbol medicine 
in znamenje zdravnikov. Pomemben 
je še grški zdravnik Hipokrat (okoli 
460–377 pred našim štetjem). Hipo-
kratovo prisego mora opraviti vsakdo, 
ki postane zdravnik; s tem se zaveže 
k moralnim in etičnim načelom zdrav-
niškega poklica.
Rimljani so prevzeli zdravniško kul-
turo najprej od Etruščanov in nato še 
bolj od Grkov. Zdravniki so bili prete-
žno sužnji ali osvobojenci; v prvi polo-
vici 3. stoletja so zdravniki že prejema-
li plačilo za svoje delo.
K nam so medicino v tem pomenu 
besede prinesli vojaki legij, ki so pri-
šli v Petoviono v začetku 1. stoletja. V 
vojaški medicini je bila na prvo mesto 
postavljena kirurgija. Tako so poznali 
več kot dvesto kirurških pripomočk-
ov: kirurški nož, skalpele, škarje, pin-
cete, zobne klešče, igle, različne vrste 
sond, lopatice, ušesne sonde, katetre 
in mnoge druge v številnih različi-

cah. Imeli so razne majhne škatle za 
shranjevanje instrumentov in zdravil, 
izdelane iz kovine, usnja ali lesa. Med 
medicinski pribor sodijo še različni 
stekleni predmeti za zdravilna sred-
stva: različni balzamariji, stekleničke, 
trebušaste posodice, krožniki, sklede 
in skodelice ter posodice za zdravi-
la, katerih pokrov je rabil za mešanje 
zdravil.
Odkriti instrumenti na območju rim-
skega imperija kažejo na obstoj neka-
terih osnovnih specializacij. Obstajali 
so seveda tudi veterinarji. S tem ko je 
bila medicina stalno prisotna v voja-
šnicah in s povečanjem zdravstvenih 
meril, so začele nastajati tudi bolnišni-
ce.
In še zanimivost: jantarju so pripiso-
vali magično moč, zdravil je različne 
bolezni. Za jantar je veljalo, da je vir 
energije, ker je zaradi barve povezan 
s soncem. Jantarne ogrlice so nosili, 
da bi jih ščitil pred boleznimi grla. V 
petovionskih grobovih so bili jantarni 
predmeti pogost pridatek.

Mojca Vomer Gojkovič, 
muzejska svetnica

Pokrajinski muzej Ptuj - Ormož

VABLJENI NA OGLED v arheološko razstavišče 
Pokrajinskega muzeja Ptuj - Ormož na Muzej-
skem trgu 2 od ponedeljka do petka med 10. in 
14. uro.

Lobanja mladeniča z vidnimi sledovi bronastih za-
livk v zgornji čeljusti

Poškodovana steklenička, ki je bila položena mrtve-
mu mladeniču v grob.

Rimski kirurški instrumenti iz zbirke Pokrajinskega 
muzeja Ptuj - Ormož
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Letošnji podpis aneksov je v petek, 1. 
aprila, gostila občina Zavrč, pri pod-
pisu pa so se občinskim poveljnikom 
in predsednikom 24 gasilskih društev 
s Ptujskega pridružili predsednik in 
poveljnik OGZ Ptuj, Marjan Meglič in 
Zvonko Glažar, župana občin Hajdina 
in Cirkulane, mag. Stanislav Glažar in 
Janez Jurgec, podžupana občine Za-
vrč in MO Ptuj, Janko Lorbek in Gora-
zd Orešek, ter mag. Janez Merc kot 
predstavnik MO Ptuj, sicer pa pred-
sednik sveta podravske regije. Prav 
slednji so s podpisom pomembnih 
dokumentov gasilcem zagotovili vse 
pogoje za nemoteno delo v sistemu 
zaščite in reševanja pred naravnimi 
in drugimi nesrečami ter načrtovani 
razvoj v letu 2016. Gasilska društva iz 
občine Markovci so tokrat podpisala 
le pogodbo med OGZ Ptuj in PGD.
Kot je v nagovoru pojasnil predse-
dnik OGZ Ptuj Marjan Meglič, bodo s 
sredstvi financirali mnoge programe 
in naloge, ki so že stalnica v program-
ski zasnovi območne zveze, del sred-
stev je namenjen tudi za pokrivanje 

materialnih stroškov za delovanje ga-
silskih društev, občinskih poveljstev 
in zveze. 
V letu 2016 bodo v ospredju tudi ne-
katere investicije, med drugim tudi 
dokončanje vozila PGD Ptuj, novi vo-
zili pa bosta nabavili tudi PGD Spuhlja 

in PGD Hajdina. Osrednji dogodek 
območne zveze pa bo slovesnost ob 
dnevu gasilca, ki bo 25. junija v PGD 
Draženci.

Besedilo in foto: 
TM

Pogodbe v OGZ podpisane, 
denar za gasilce zagotovljen

Že devetnajsto leto zapored so v Območni gasilski zvezi Ptuj opravili svečani 
podpis aneksov k pogodbam o opravljanju javne gasilske službe na območju 
petih občin: Hajdina, Markovci, Zavrč, Cirkulane in Mestna občina Ptuj. Občine 
bodo v letu 2016 za delovanje območne zveze med drugim zagotovile 50 tisoč 
evrov.

Utrinki s svečanega podpisa aneksov o opravljanju javne gasilske službe za gasilska društva in območno 
zvezo na Ptujskem. Svečani dogodek je bil letos v obmejni občini Zavrč. Na podpisu je bila tudi ekipa OP 
Hajdina z županom mag. Stanislavom Glažarjem.
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Dosedanjemu občinskemu poveljni-
ku Glažarju, njegovima namestniko-
ma in vsem, ki so bili del občinskega 
poveljstva, se je na seji ob zaključku 
mandata zahvalil tudi župan mag. 
Stanislav Glažar, ob tem pa poudaril, 
da so gasilci ključnega pomena in ste-
ber vsega, kar je povezano z zaščito in 
reševanjem v lokalnem in tudi širšem 
okolju. Novemu vodstvu občinskega 
gasilskega poveljstva Hajdina je žu-
pan zaželel uspešno delo.
Za zaupanje se je na seji občinskega 
poveljstva zahvalil tudi novoizvoljeni 
poveljnik OP Hajdina Ivan Brodnjak, 
član PGD Hajdoše, in predstavil tudi 
ključne naloge, ki gasilce v občini Haj-
dina čakajo v prihodnje. Ob tem je 
poudaril, da na dobrih temeljih ne bo 
težko nadaljevati dela in da si želi ko-
rektnega sodelovanja z vsemi gasilci 

v občinskem poveljstvu in vodstvom 
občine. 
PRVEGA MAJA BO 
FLORJANOVA NEDELJA NA HAJDINI
Prvič bo Brodnjak gasilce v občini 

Hajdina uradno nagovoril v nedeljo, 
1. maja, pri slovesni Florjanovi maši v 
župnijski cerkvi sv. Martina na Hajdini.

Besedilo in foto: TM

Ivan Brodnjak je novi 
občinski poveljnik

V prostorih PGD Hajdina je 21. marca potekala 36. redna seja gasilskega po-
veljstva občine Hajdina, sklical jo je takratni poveljnik OP Hajdina Ivan Glažar. 
Na dnevnem redu so bile volitve OP Hajdina, volitve namestnika in poveljnika 
občinskega poveljstva ter zaključna beseda, v kateri se je Glažar zahvalil prav 
vsem, s katerimi je dobro in uspešno delal v petletnem mandatu.

Utrinek z gasilskega sprejema ob zaključku funkcije pri županu občine Hajdina mag. Stanislavu Glažarju, 
ki je bil v sredo, 20. aprila. Na tem sprejemu se je župan dosedanjemu občinskemu poveljstvu z Ivanom 
Glažarjem na čelu zahvalil za uspešno in vzorno sodelovanje.

Ivan Glažar, ki je OP Hajdina vodil v zadnjem man-
datu, je posle že predal novemu poveljniku občin-
skega gasilskega poveljstva Hajdina Ivanu Brodnja-
ku.

Zahvala vseh petih gasilskih društev dosedanjemu vodstvu OP Hajdina
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Na zaključni delavnici so se zbrali 
skoraj vsi letošnji tečajniki in s seboj 
prinesli tudi nekaj svojih prvih pletar-
skih izdelkov. Vesna Mesarič Lorber, 
vodja tečaja, sicer pa hajdinska rav-
nateljica, je na zaključnem srečanju 
podala prvi vtis o pletarskem tečaju 
in med drugim povedala: »Veseli smo, 
da je zanimanje za pletarski tečaj v 

občini Hajdina veliko, morda med 
udeleženci pogrešamo več mladih. 
Tudi mentorji so bili zelo zainteresira-
ni in vesela sem, da je vse lepo pote-
kalo. Letošnjega pletarskega tečaja se 
je udeležilo 24 tečajnikov iz hajdinske 
in okoliških občin, vsi pa so redno pri-
hajali v prostore hajdinske osnovne 
šole, kjer so iz tedna v teden pridobili 
več znanja in izkušenj o pletarstvu. Na 
koncu je lepo videti vsakega udele-
ženca s svojim izdelkom, na katerega 
je seveda zelo ponosen. Verjamem, 
da bomo po uspešnem tretjem teča-
ju pletarstva v TD to nadaljevali tudi v 
prihodnje, saj si verjetno tudi letošnji 
udeleženci tečaja želijo dodatnega 
znanja.«

Besedilo in foto: 
TM

Pletarski tečaj uspešen tudi tretjič
Sredi februarja se je v občini Hajdina v organizaciji TD Mitra Hajdina končal 
že tretji pletarski tečaj, ki je letos pritegnil lepo število udeležencev, željnih 
znanja o pletarstvu. Tečaj so vodili domači in izkušeni pletarji: Anton in Hilda 
Žumer ter Anica in Franc Tekmec iz Hajdoš.

Pletarski utrinki z zadnjega srečanja na pletarskem 
tečaju na Hajdini

Med letošnjimi udeleženci je bila tudi Kristina 
Lenc iz Rošpoha pri Kamnici, ki je za tečaj izvedela 
v časniku Večer in z veseljem prihajala med 
Hajdinčane.

Na zaključni slovesnosti se je slišala tudi harmoni-
ka, vodja tečaja Vesna Mesarič Lorber pa je ob tej 
priložnosti vsem udeležencem razdelila priznanja in 
se v imenu TD Mitra Hajdina posebej zahvalila tudi 
mentorjem.
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SVITanje po hajdinsko
Prvi pomladanski dan, 21. marca, je potekal v znamenju SVITanja po hajdinsko, 
ki ga je na peto obletnico Okrogle mize o raku na debelem črevesu tudi tokrat 
organiziralo Društvo žena in deklet občine Hajdina. Celodnevne aktivnosti, po-
svečene skrbi za večjo odzivnost hajdinskih občanov na vabila programa SVIT, 
so s svojo prisotnostjo omogočili študentje medicine Maja Stepič, Jernej Ber-
gant ter Katarina Lešnik in ambasadorka programa SVIT Silvestra Brodnjak, 
zaslužna za ta izjemni dogodek v občini, ekipa, ki je ob napihljivi maketi debe-
lega črevesa predstavila težave, ki lahko pripeljejo do rakastih tvorb in težkih 
posledic, ki se pogosto končajo s prezgodnjo smrtjo.

Cecilija Bernjak: Svitanje

Vraslo se je v nas
tanko in debelo črevo z namenom dobrim,

da bi se lahko jedlo, pilo in se veselilo,
nato pa brez skrbi greznico polnilo.

Gremo v trgovino,
je zraven bife z vitrino,

glej torto, mljask, 
čokoladno, orehovo, mljask ...!!!

Dajte nam veliko slastno kavo povrhu
in vodo, še vodo nam dajte

in se nam zraven smehljajte,
saj smo vam dali evre,

da bomo kasneje
lahko imeli črevesne manevre ...!!!

Se spet prireja veselica?
Avtomatsko zraven spada mesnica!

Želodec veselo zahteva –
daj, daj, vzemi klobase na žaru,

slastnega kruha in zenfa,
špricarja penečega,

da bo ja veliko prebavljanja šumečega!!!
Gospodinje in dekleta ponujajo potice, pito

in vsa kmečka dobrota – 
se ne spodobi, da bi bila skrita!
Ah, vse prebavim, stoka želodec

in pošlje po kanalih –
nekaj v levo, nekaj v desno črevo ...

Žolč protestira: Kaj ne bo mira?
Seveda ne!!! Tu je še svinja pečena

pa še krvavica prtena ...
Joj, dovolj bo, dovolj!

A kaj, ko miza brezplačno ponuja,
črevo pa z odpadki zamuja ...

Naslednji dan nas vse boli:
glava, noge, roke,

le ta zadnja že spet čaka na nove obroke.
Blokada!

Joj, zdaj zdravnik naj pomaga!
Holesterola imate, holesterola, reče,

pa cukra čez mejo!!!
Kaj ne veste za kulturno mero?

To je zdravniška pomota! – razmišljamo ...
Zdravnik pa spet:

Kaj se vam ne svita?
V čezmerni hrani je bolezen skrita!

Črevo stoka,
želodec zahteva ...

Le to je prava zadeva: 
K SVITU pojdimo brž na kontrolo,

še prej kot gre vse zdravje v krasno maloro. !!!
Še zadnja dva razreda, ki sta prišla na ogled, potem pa se je ekipa preselila pred Lekarno pri Sv. Martinu na 
Hajdino.

SVITanja so se udeležili tudi varovanci iz Vrtca Naj-
dihojca. Pozorno so prisluhnili študentki medicine 
Maji; pripovedovala jim je o zdravi prehrani in o 
težavah, ki lahko nastanejo takrat, ko zaman sedijo 
na kahlici in jih boli trebušček. Ogledali so si člove-
ške notranje organe in videli, kako potuje hrana do 
njihovih želodčkov in naprej.

Bodoča zdravnica Katarina je učencem pokazala, 
kakšno pošto prejmejo njihovi dedki in babice od 
strička Svita in kako sta videti testerja, v katera je 
treba s posebno paličico spraviti vzorca jutranjega 
blata in ju poslati na naslov, natisnjen na ovojnici.

Temu se v veliki meri lahko izognemo, 
če se po 50. letu starosti odzovemo 
vabilu v program SVIT, ki nam omogo-
či brezplačen pregled vzorcev blata, 
v katerem bi bilo moč zaznati prikri-
to krvavitev. V občini Hajdina smo od 
leta 2011 izrazito povečali odzivnost 

in bili dobra tri leta v samem vrhu le-
stvice mariborske zdravstvene regije. 
Zadnje čase pa smo prednost prepu-
stili drugim, zato smo se odločili, da 
je treba spet narediti korak naprej in 
vplivati na vse, ki so srečali abrahama, 
da se vključijo v program zgodnjega 
odkrivanja predrakavih sprememb.
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Tokrat smo v naš program pritegnili 
tudi Osnovno šolo Hajdina in vsem 
učencem pa tudi varovancem Vrtca 
Najdihojca omogočili sprehod skozi 
debelo črevo, kjer so videli, kako se 
pojavijo in v kaj se lahko razvijejo spr-
va nedolžni predznaki bolezni. Pohva-
liti moramo tako učence kot njihove 
učitelje, ki so v večini primerov potem 
tudi v razredih spregovorili o tem, kaj 
so jim predstavili študentje medicine. 
Dokaj resno so sprejeli tudi delovne 

liste z vprašanji in jih izpolnili, nekate-
ri tudi ob pomoči staršev. To pa je bil 
tudi naš namen, da se otroci s svojimi 
starši in starimi starši neobremenjeno 
pogovarjajo o tem, kar so videli in sli-
šali v šoli. 
Nekaj žalostnih zgodb sem slišala ta 
dan iz ust učiteljic, ki so se strinjale, 
da so prav otroci kot vnuki v druži-
nah tisti, ki lahko vplivajo na to, da 
pogovor o raku na črevesu ne bo več 
tabu tema. Česar pri neozaveščenem 
očetu in dedku ne uspe doseči še naj-
bolj skrbni ženi, lahko doseže vnuk ali 
vnukinja, ki vsakega toliko časa potr-
ka na vest tistih pri hiši, ki spadajo v 
generacijo od 50 do 74 let. Le pov-
prašati jih je treba, če so že poslali oz. 
poslale pošto stricu Svitku. In potem 
mora z vprašanji vztrajati tako dolgo, 
da bo ovojnica s testerji odpotovala v 

Ljubljano. 
Izpred hajdinske učilne zidane se je 
ekipa opoldne preselila pred poslov-
no-stanovanjski center oz. Lekarno 
pri Sv. Martinu. Ob 16. uri pa je prista-
la pred gasilskim domom, kjer se je ob 
17. uri začelo omizje o programu SVIT. 
Uvodoma je prisotne v imenu župa-
na mag. Stanislava Glažarja pozdravil 
občinski svetnik Franc Krajnc. Za kra-
tek prehod v resno temo je poskrbela 
Cecilija Bernjak s svojim Svitanjem, a 
tokrat ne naslikanim, temveč nazorno 
opisanim. Za zaključek dogajanja so 
zapeli ljudski pevci in se s tem zahva-
lili za udeležbo in sodelovanje vsem, 
še posebej pa osrednji gostji večera 
Mariji Hrvatin iz Krškega in njenemu 
spremstvu.

Besedilo in foto: SB

Spregovorila je tudi članica UO Zveze kmetic Slove-
nije iz Društva žena in deklet občine Hajdina, Zlatka 
Strmšek. Predstavila je družinsko izkušnjo s progra-
mom SVIT, ki jim je pred zagotovo smrtjo ubranil 
moža in očeta Srečka.

Osrednja gostja Marija Hrvatin je zbranim pred-
stavila knjigo z naslovom Diagnoza, ko zastane 
dih, v kateri je predstavila svojo izkušnjo z rakom 
na debelem črevesu. Odkril ji ga je program SVIT 
in ji povrnil življenje. Njena pripoved in odlomki iz 
knjige, ki jih je prebrala prijateljica Alenka Preskar, 
so marsikomu orosili oko. Vsem prisotnim je poda-
rila knjige, za katere verjamemo, da bodo šle iz rok 
v roke. Sovražnika je treba spoznati, da ga lahko 
premagamo. Marija nam ponuja možnost, da se iz 
njene zgodbe oborožimo z znanjem, kako morda 
le pravočasno prehiteti enega najbolj zahrbtnih 
uničevalcev življenj. Zato je treba vedenje o tem 
širiti med ljudmi.

Skozi maketo debelega črevesa se je sprehodila 
tudi zdravnica Zdravstvene ambulante na Hajdini, 
Tamara Planinc, dr. med., in obljubila, da si bodo v 
njihovi referenčni ambulanti še bolj kot doslej pri-
zadevali za ozaveščanje pacientov, starejših od 50 
let, da bodo pravočasno odposlali testerje z vzor-
cem blata na Nacionalni inštitut za javno zdravje.

SVITanje po hajdinsko se je 
zaključilo v dvorani gasilskega 
doma na Hajdini. Pomen progra-
ma SVIT so predstavile (od desne 
proti levi) Karmen Panikvar, dipl. 
med. sestra, mag. zdravstvene 
nege, pomočnica direktorice ZD 
Ptuj in vodja Referenčne am-
bulante v Kidričevem, Silvestra 
Brodnjak, ambasadorka progra-
ma SVIT ter članica Društva žena 
in deklet občine Hajdina, ki je 
bilo organizator celodnevnega 
dogajanja, Marija Hanželj z 
Nacionalnega inštituta za javno 
zdravje OE Maribor in Marija 
Hrvatin iz Krškega. Foto: TM
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Komedija Cvetje hvaležno 
odklanjamo navdušila občinstvo

Odrasla gledališka skupna KD Skorba pod režiserskim vodstvom Simone Hazi-
mali se je 27. februarja premierno predstavila na domačem odru z ameriško 
komedijo Normana Barrasha in Carroll Moore z naslovom Cvetje hvaležno od-
klanjamo.

Gledališka ekipa KD Skorba z režiserko Simono Hazimali na premieri, kjer pa podarjenega cvetja na koncu 
vendarle niso odklonili. Foto: Gabrovec

Gledališčniki so že na premieri v polni 
dvorani v Skorbi navdušili in nasme-
jali občinstvo, nič drugače pa ni bilo 
na ponovitvah, ki so bile prav tako 
dobro obiskane. Režiserka predstave, 
domačinka Simona Hazimali, je ob 
sebi zbrala mlado igralsko zasedbo 
in vloge zaupala: Nejcu Lazaju, Neži 
Mlakar, Tilnu Abrahamu, Gašperju 
Mlakarju, Patriciji Graif, Aljažu Nah-
bergerju, Juretu Drevenšku in Timu 
Ivančiču.
Hazimalijeva je po premieri strnila 
prve vtise in z navdušenjem dejala: 
»Čisto slučajno smo izbrali to kome-
dijo. Prebirala sem tekste in ta mi je 
bil posebej všeč, z njim pa sem po-
skušala navdušiti tudi naše igralce. 
Ni bilo težko, saj jim je bilo besedilo 
takoj všeč. Vsebina predstave je za-
nimiva, govori namreč o moškem, ki 
ima preveč opraviti sam s seboj, saj s 
svojimi namišljenimi boleznimi mori 
sebe in bližnje. Vse to gre v napačno 
smer. Po nekem čudnem naključju pa 
izve, da je resno bolan in da bo umrl. 
Od takrat naprej se začne njegovo ve-

denje spreminjati, ne razmišlja toliko 
o sebi, ampak ga najbolj skrbi za ženo 
in pri tem mu pomaga prijatelj, ki mu 
ves čas stoji ob strani. Gledalci se proti 
koncu predstave že začnejo spraše-
vati, kako se bo zgodba končala, ven-
dar se ne zgodi nič strašnega, zato na 
koncu predstave cvetje tudi hvaležno 
odklanjamo, kar je nekakšna simboli-
ka.
MLADA IGRALSKA ZASEDBA, 
NEKAJ NOVIH OBRAZOV
Igralcev mi ni bilo treba posebej iska-
ti. Nekaj jih že več let sodeluje v naši 
gledališki skupini, nekateri so nasto-
pali tudi v otroški gledališki skupini, 
nekatere igralce pa smo prijazno po-
vabili v našo skupino in dobro smo 
se ujeli. Letos nam je šlo vse gladko, 
vse po načrtih in brez težav smo pred-
stavo postavili na oder in navdušili 
občinstvo. Smeh je še zmeraj najbolj 
poceni zdravilo, zato vabim gledalce 
na naše predstave tudi v prihodnji in 
vseh nadaljnjih gledaliških sezonah.«

TM

PREGLEDNIK
KPD STANE PETROVIČ HAJDINA
Lutkovna sekcija je 6. 3. 2016 izvedla premiero lutkovne 
igrice Pravljica o sreči. Ponovitev predstave je bila 13. 3. 
2016 v dvorani na Hajdini. 
S predstavo Pravljica o sreči so se uvrstili na območno 
srečanje lutkovnih skupin Dober dan, lutka, ki je bilo 1. 4. 
2016 v Podlehniku.
Lutkarji so sodelovali na prireditvi ob materinskem dnevu 
v Slovenji vasi.
Ljudski pevci in ljudske pevke so nastopali na prireditvah, 
kamor so jih povabili.
Likovno-fotografska sekcija: srečevali so se na rednih te-
denskih delavnicah v OŠ Hajdina, sodelovali so v oddaji 
Dobro jutro na TV Slovenija. V sklopu izobraževanj so si 
nekateri člani ogledali Narodno galerijo v Ljubljani.

KD SKORBA
Odrasla gledališka skupina je 27. 2. 2016 odigrala premi-
ero nove igre Cvetje hvaležno odklanjamo. Ponovno so jo 
na domačem odru zaigrali še trikrat in s predstavo v marcu 
gostovali na Frankolovem. Na domačem odru so predsta-
vo ponovili še v aprilu.
Ljudske pevke se redno srečujejo na vajah in so nastopile 
na domačih prireditvah ter opravile pet nastopov v drugih 
krajih.
Med zimskimi počitnicami so v KD Skorba organizirali 
dvodnevne gledališke delavnice za člane otroških gleda-
liških skupin.
V marcu so izpeljali redni občni zbor društva.
Skupaj z VO Skorba so pripravili proslavo ob materinskem 
dnevu. 
Otroška gledališka skupina je z igrico Snežak in zvončki 
sodelovala na proslavi ob materinskem dnevu v Slovenji 
vasi in igrico zaigrala tudi v vrtcu in šoli na Hajdini.
V začetku aprila so člani društva sodelovali na čistilni akciji 
občine Hajdina.
Izvedli so že tradicionalne Gledališke urice za otroke, kjer 
so se predstavile domače skupine in skupini iz Podlehnika.

KD DRAŽENCI
V KD Draženci so v marcu izvedli zbor članov.
ŠUS teater je s predstavo Svetniki nastopil v več krajih.
Recitatorska sekcija pod vodstvom Andreje Kokol je pri-
pravila kulturni program ob materinskem dnevu, ki ga je 
organiziral VO Draženci.

KD VALENTIN ŽUMER HAJDOŠE
V februarju so izvedli redni zbor članov.
Skupine Štajerskih frajtonarjev vadijo v gasilskem domu v 
Hajdošah in se udeležujejo nastopov.
Plesna skupina pod vodstvom Doroteje Trčko je nastopila 
na več prireditvah v domači občini in tudi v drugih krajih.
Oboji so nastopili na prireditvi ob dnevu žensk v Hajdošah, 
ki jo je organiziral VO Hajdoše.
Hajdoški mautarji so v pustnem času kot orači obiskali 
domačije v vasi, 26. 4. 2016 so skupaj z VO organizirali 
kresovanje in pogostitev za vaščane.
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PREGLEDNIK
PGD HAJDOŠE
MoPZ je nastopil na prireditvi ob materinskem dnevu v 
Hajdošah.
16. 4. 2016 so se pevci udeležili revije gasilskih pevskih 
zborov Slovenije v Zburah.

ANSAMBEL STRUN 
Nastopili so na občnih zborih društev, na občinski proslavi 
ob slovenskem kulturnem prazniku v Slovenji vasi ter na 
prireditvah ob materinskem dnevu v Slovenji vasi in Haj-
došah. Zaigrali so tudi na kresovanju v Hajdošah.

UČITELJSKO-VZGOJITELJSKI PEVSKI ZBOR
Zbor je nastopil na prireditvi ob slovenskem kulturnem 
prazniku v Slovenji vasi.

DRUŠTVO ŽENA IN DEKLET OBČINE HAJDINA
2. 2. 2016 so odšle na regijsko srečanje društev podežel-
skih žena v Selnico ob Dravi.
19. 2. 2016 so članice izvedle delavnico o pripravi jedi po 
rimsko v OŠ Negova.
Udeleževale so se zborov članov društev, s katerimi sode-
lujejo. 
5. 3. 2016 so izpeljale zbor članic društva.
7. 3. 2016 so očistile gasilski dom Hajdina.
18. 3. 2016 so se predstavile v oddaji Dobro jutro.
19. 3. 2016 so sodelovale na dobrodelni prireditvi Veselo 
na jožefovo v Kidričevem.
21. 3. 2016 so bile organizatorice dogodka Svitanje po 
hajdinsko. 
Sodelovale so tudi na velikonočnih razstavah, ki sta jih 
organizirali TD Mitra v cerkvi na Hajdini in v Slovenji vasi 
ter TD Ptuj.
Konec marca so izvedle delavnico o pripravi rimskih jedi za 
Srednjo ekonomsko šolo Ptuj.
Pripravile so tudi kuharsko delavnico za članice in nadalje-
vanje delavnice tatinga.

DRUŠTVO GOSPODINJ DRAŽENCI
19. 2. 2016 so se članice zbrale na 17. rednem občnem 
zboru, kjer so pregledale, kaj so v preteklem letu opravile, 
in si postavile nove cilje za leto 2016.
V začetku marca so se udeležile predavanja Biotehniške 
šole Ptuj na temo Avtohtona semena starih sort.
8. 3. 2016 so imele že 20. tradicionalno srečanje ob dnevu 
žena.  
14. 3. 2016 so sodelovale na velikonočni razstavi v organi-
zaciji TD Mitra Hajdina.
18. 3. 2016 so sodelovale v oddaji Dobro jutro.
21. 3. 2016 so svoje izdelke razstavljale na velikonočni 
razstavi TD Ptuj.
Bile so organizatorice predavanja v domu vaščanov v 
Dražencih, kjer je predavala znana farmacevtka zeliščari-
ca Vesna Forstnerič na temo Zdravilne rastline za ženske 
bolezni.
23. in 24. 4. 2016 so se odpravile na ekskurzijo na Boro-
mejske otoke v Italijo.

Že pet let povezani s petjem
Minilo je že pet let, odkar smo prvič skupaj zapele na vajah. Naš zborovodja 
Uroš Sagadin je z nami že od samega začetka, medtem ko se je pevska zasedba 
čez leta spreminjala. Zadnji dve leti pa ostajamo v bolj ali manj enakem števi-
lu.
Naša pevska pot nas je vodila po mno-
gih nastopih po občini in širše. V velik 
izziv nam je bilo sodelovanje v dveh 
muzikalih, s katerima smo se pred-
stavili velikemu številu gledalcev po 
različnih krajih Slovenije. Vsako leto 
se udeležujemo tudi območne revije 
pevskih zborov, na kateri dobimo po-
vratno informacijo o našem napred-
ku. Vsako leto za zaključek pevske 
sezone pripravimo tradicionalni letni 
koncert v domači župnijski cerkvi, 
kjer se predstavimo z repertoarjem, ki 
smo se ga naučile čez leto.
Letošnji 5. koncert smo si zastavili kot 
pregled dosedanjega dela. Menimo, 
da je po petih letih čas, da pogleda-
mo nazaj in se spomnimo najboljših 
preteklih trenutkov in najlepših pe-
smi. Želimo, da bi bil letošnji koncert 
malce drugačen, poseben. Popeljali 
vas bomo v svet ljudske, zabavne, tuje 

glasbe in v svet znanih popevk. Tudi 
kakšno presenečenje ne bo manjkalo. 

TF

Še zadnje priprave pred nastopom v Unionski dvo-
rani v Mariboru z muzikalom Prijatelji, ostanimo 
prijatelji

Utrinek z lanskega koncerta Učiteljsko-vzgojiteljskega pevskega zbora OŠ Hajdina                Foto: arhiv zbora

VABILO NA KONCERT V MAJU
Vabimo vas, da nam prisluhnete 

v petek, 13. maja 2016, ob 19.30 v cerkvi sv. Martina na Hajdini. 
Z vami, ki naše delo redno spremljate, želimo preživeti lep majski večer, 

poln lepe glasbe in petja. 
Vstopnine ni, prostovoljni prispevki bodo namenjeni delovanju zbora.

Učiteljsko-vzgojiteljski pevski zbor OŠ Hajdina
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Uroš je z nami z veseljem delil svo-
jo zgodbo, svoje začetke, ko je kot 
12-letni fant postal najmlajši organist 
v škofiji. Cerkvena glasba se ni samo 
dotaknila njegovega srca, ampak je 
v srcu tudi ostala, saj še danes vsako 
nedeljo dopoldne preživi za orglami 
in vodi cerkveni pevski zbor. 

Hajdinčan: Organist si že od svojega 
12. leta. Kako se spominjaš vstopa v 
svet cerkvene glasbe? 
Uroš Sagadin: »Za orgle sem prvič se-
del v domači farni cerkvi na prvo po-
stno nedeljo, ko sem bil star dobrih 
12 let. To se je zgodilo potem, ko je 
domačinka Daniela Cartl prenehala 
aktivno igrati pri mašah in je bilo tre-
ba najti njeno zamenjavo. Ob podpo-
ri Polone Gornik, ki mi je pomagala 
z nasveti in izborom pesmi, ter na-
klonjenosti in spodbudnih besedah 
farnega župnika Pavla Pucka sem 
nekako prebil led in postal najmlajši 
organist v škofiji.«

Hajdinčan: Povej nam kaj več o svoji 
20-letni poti orglanja in cerkvenega 
petja. 
Uroš Sagadin: »Kot sem dejal, sem 
začel orglati v domači farni cerkvi sv. 
Martina na Hajdini, čeprav svojega 
imena v Zborniku občine Hajdina, 
ker so omenjeni organisti in cerkve-
nimi pevci, na žalost nisem zasledil. 
Zraven orglanja in vodenja ljudskega 
petja smo pri maši velikokrat zapeli 
tudi z mladinskim pevskim zborom. 
Tako sem se prvič preizkusil kot zbo-
rovodja, čeprav takrat o tem nisem 
vedel skorajda ničesar. Po dveh le-

tih sem se odločil, da svoje cerkve-
no glasbeno poslanstvo nadaljujem 
drugje. Ponudila se mi je možnost 
orglanja in vodenja manjše skupine 
pevcev v podružnični cerkvi sv. Roka 
na Ptuju, kjer sem orglal dobro leto, 
nato pa kot organist nadaljeval v far-
ni cerkvi sv. Petra in Pavla na Ptuju. 
Po odhodu organista in zborovodja 
Srečka Zavca sem kot odgovorno in 
pomembno nalogo prevzel župnijski 
mešani zbor, ki ga vodim še danes. 
Zraven rednega petja pri mašah je za 
nami kar nekaj pomembnih nasto-
pov po Sloveniji in izven nje, jeseni 
pa se po nekaj letih znova odpravlja-
mo na gostovanje v Burghausen.«

Hajdinčan: Kako bi opisal slovensko 
cerkveno glasbo in zakaj se je tebi 
vtisnila v srce?
Uroš Sagadin: »Slovenska cerkvena 
glasba je imela v preteklosti izre-
dno pomembno vlogo pri vpeljeva-
nju domačega jezika v cerkvi, saj se 
je na tak način vera kljub obredju v 
latinskem jeziku približala prepro-
stim ljudem. Uporaba slovenskega 
jezika v cerkvenem petju je krepila 
vero ljudi in ustvarila nešteto pesmi 
in napevov, ti so se ohranili vse do 
danes. Slovenci smo lahko prav po-
nosni na svojo cerkveno glasbo, ki je 
veliko spevnejša od cerkvene glasbe 
mnogih drugih narodov. Njena me-
lodika in harmonska struktura sta po 
večini preprosti in namenjeni petju 
širših množic, kar se sklada z rekom 
Kdor poje, dvakrat moli. Marsikateri 
skladatelj je v svojem opusu poseb-
no mesto namenil cerkveni glasbi, ki 

ima veliko umetniško vrednost tudi v 
svetovnem merilu. 
Cerkvena glasba ima zame osebno 
neki poseben čar, saj s sabo vedno 
nosi neko globlje sporočilo od tiste-
ga, kar piše v notnem črtovju. Do te 
glasbe imam spoštljiv odnos, saj se 
zavedam, da jo moram kot izvajalec 
najprej znati razumeti, sprejeti in za-
čutiti, šele nato jo lahko podam lju-
dem.«

Hajdinčan: Kako ti poleg natrpanega 
urnika uspe najti čas še za cerkveno 
glasbo, za orgle? To je namreč velika 
odgovornost, saj preživiš praktično 
vsako nedeljsko dopoldne v cerkvi za 
orglami.
Uroš Sagadin: »Ljudje so vedno go-
vorili, da je nedelja gospodov dan, in 
tako je tudi pri meni vsak nedeljski 
dopoldan deloven v cerkvi za orgla-
mi. Odgovornost je velika, saj me vsa-
ko nedeljo in praznike na koru čaka 
zbor, ki ga je treba voditi in zraven še 
igrati na orgle. Mnogokrat to ni tako 
preprosto, sploh če je večer prej na-
poren in se je končal v jutranjih urah.«    

Dvajset let orglanja 
in cerkvenega petja

V Hajdinčanu smo že večkrat pisali o domačinu, glasbeniku Urošu Sagadinu. 
Vsi ga poznamo kot velikega ljubitelja glasbe, kot odličnega pevca in zboro-
vodja. Tokrat pa se bomo dotaknili še enega vidika njegove glasbene poti – 
orglanja in cerkvenega petja. Izvedeli smo, da letos mineva že 20 let, odkar je 
prvič sedel za orgle.

Zborovodja Uroš Sagadin s cerkvenim pevskim zbo-
rom sv. Petra in Pavla na reviji cerkvenih pevskih 
zborov v cerkvi sv. Jurija na Ptuju
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Hajdinčan: Trenutno vodiš kar nekaj 
pevskih zborov, poleg cerkvenega 
mešanega zbora sv. Petra in Pavla na 
Ptuju še moški pevski zbor Markovci 
in učiteljsko-vzgojiteljski pevski zbor 
OŠ Hajdina, kar pomeni vaje skoraj 
vsak dan med tednom. Seveda pa je 
v ozadju še veliko dela in priprav na 
vaje. Kako se pripravljaš na zboro-
vske vaje in koliko časa ti to vzame?
Uroš Sagadin: »Težko bi rekel, da mi je 
pri treh odraslih zborih kdaj dolgčas. 
Ko se s kakšnim od zborov pripravlja-
mo na pomemben nastop, imam vaje 
res vsak večer v tednu. Zavedam se, 
da je pri vajah potrebna kontinuiteta 
dela. Priprav na vaje in dela doma je 
veliko, če želim uresničiti zadane cilje 
pri posameznem zboru. Veliko tega 
dela običajno opravim že pred samo 
pevsko sezono, saj imam takrat naj-
več prostega časa. Najprej izberem 
primeren program, ga naštudiram in 
skušam predvideti morebitne teža-
ve, da lahko nanje opozorim že v fazi 
učenja. Mnogokrat pa je treba ka-
kšno pesem tudi prirediti ali napisati 
note zanjo, če jih ni moč dobiti nikjer 
drugje. Dela ne zmanjka.«

Hajdinčan: Se ti zdi, da je težko mlade 
privabiti k cerkvenemu petju? Kolikor 
sem sama videla na reviji cerkvenih 
pevskih zborov, ki je potekala 10. 
aprila v cerkvi sv. Jurija na Ptuju, je v 
vašem zboru kar nekaj mlajših. Am-
pak še vedno se povsod sliši, da je 
premalo mladih pri zborih. Zakaj je 
po tvojem mnenju tako?
Uroš Sagadin: »Razlogi za pomanjka-
nje mladih v cerkvenih zborih so zelo 
različni. Velikokrat se zgodi, da neka-
teri starejši zbori ne želijo mladih v 
svoji sredi ali pa se ti ne znajo vklju-
čiti v zbor zaradi prevelike starostne 
razlike. Izbor pesmi, ki jih zbor poje, 
mora biti dovolj svež, zanimiv in pe-
ster, da privabi mlade. Pomlajevanje 
zbora ne sme biti stvar določenega 
trenutka ali pevske sezone, ampak 
neprekinjen proces. Pri cerkvenih 
zborih je to še toliko težje, saj so pe-
smi vezane na potek cerkvenega leta 
in se hitro menjujejo. Tako vsak novi 
pevec potrebuje vsaj leto dni, da spo-
zna repertoar in se bolj aktivno vklju-
či v petje.«  

Hajdinčan: Lahko bi rekli, da si prak-
tično zrasel ob orglah in petju. Kakšni 
pa so tvoji načrti za prihodnost?
Uroš Sagadin: »Načrtov za priho-
dnost je vedno veliko, vendar je tre-
ba včasih na njihovo uresničitev malo 
počakati. Pevska sezona se bliža h 
koncu, potem pa bomo videli, kako 
naprej. Pustite se presenetiti.«

Verjamemo, da nas bo Uroš s svojo 
ljubeznijo do glasbe in z nadarjeno-
stjo gotovo še velikokrat presenetil. 
Želimo mu uspešno nadaljevanje 
glasbene poti; naj ga vodi tja, kamor 
si želi.

Tanja Furek

Spomin iz leta 1997, ko je Uroš kot dvanajstletni deček orglal v cerkvi sv. Martina na Hajdini. Foto: arhiv 
Sagadin

PREGLEDNIK

DRUŠTVO ŽENA IN DEKLET GEREČJA VAS
V februarju so izvedle društveni turnir v bovlingu.
Pripravljale so se na 16. redni zbor članic, ki so ga izvedle 
4. 3. 2016.
18. 3. 2016 so sodelovale v oddaji Dobro jutro.
18. 3. 2016 je bilo odprtje razstave oblačil, narejenih iz 
obarvanih tekstilij z naravnimi barvami. 
Udeležile smo se tudi čistilne akcije v vasi. 
14. 4. 2016 so začele delavnice na temo izdelave naravnih 
mil, čajev in mazil.
17. 4. 2016 so izpeljali tradicionalni glasbeni večer Pesem 
druži nas v organizaciji MePZ DŽD Gerečja vas. 

DRUŠTVO ŽENSK HAJDOŠE
V februarju so izvedle zbor članic. 
Udeleževale so se tudi občnih zborov društev v vasi in so-
rodnih društev v občini. 
Redno so se srečevale na terapevtski vadbi s Tejo Bauman.
8. 3. 2016 so pripravile že tradicionalno srečanje z večerjo 
in kulturnim programom za članice.
18. 3. 2016 so sodelovale v oddaji Dobro jutro, kjer so se 
predstavile z jedmi izpred 100 let.
23. 3. 2016 so organizirale predavanje o demenci z dr. 
Mojco Muršec.
Udeležile so se proslave ob materinskem dnevu, ki jo je 
organiziral vaški odbor.
Sodelovale so na velikonočni razstavi v hajdinski cerkvi.
Ob sredah žene in dekleta skupaj kolesarijo po bližnji in 
daljni okolici. 
14. 4. 2016 so se odpravile na popoldansko ekskurzijo v 
Prekmurje.

Pripravila: Hilda Bedrač
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Organizatorji letošnjega glasbene-
ga večera so v goste povabili kar dva 
nova mešana pevska zbora, MePZ 
Sv. Marjete iz Selnice ob Dravi z zbo-
rovodkinjo Barbaro Lešnik in MePZ 
KD Alojza Colnariča iz Starš pod vod-

stvom Francija Divjaka. Gostje so bili 
nadvse navdušeni nad organizacijo 
dogodka in gostoljubnostjo gostite-
ljev. Seveda so se na odru poleg go-
stiteljev predstavili tudi stari znanci 
glasbenega dogodka v Gerečji vasi: 

MoPZ PGD Hajdoše pod vodstvom 
Jožeta Dernikoviča in MoPZ DPD Svo-
boda iz Majšperka, ki ga vodi Stanko 
Vedlin. 
Vsak od nastopajočih zborov se je 
predstavil s tremi umetnimi zboro-
vskimi pesmimi v slovenskem jeziku 
in različnih priredbah, medtem ko se 
je domači MePZ pod vodstvom zbo-
rovodje Petra Krajnca predstavil s kar 
sedmimi pesmimi, celoten program 
glasbenega popoldneva pa je tokrat 
v celoto odlično povezala Tatjana Mo-
horko. 
Po uradnem delu glasbenega večera 
so nastopajoči in gostitelji nazdravili 
še enemu uspešnemu dogodku in po-
sedeli ob zakuski, ki so jo v ta namen 
pripravile domače članice. Tovrstno 
druženje je prav tako postalo tradici-
ja, saj vsi zbrani skupaj še ob zakuski 
in zdravici večkrat veselo zapojejo vse 
tja do zgodnjih večernih ur. 

Besedilo in foto: 
MI

Zahvala predsednice DŽD Gerečja vas Magde Intihar v imenu društva in gostiteljev MePZ vsem gostujočim 
zborom, gostom in obiskovalcem.

Pesem druži nas 2016

Leto je okrog in pomladni mesec april vsako leto privabi v Gerečjo vas ljubitelje umetne zborovske pesmi, tako nastopa-
joče kot obiskovalce. Letošnji glasbeni večer pod naslovom »Pesem druži nas« v organizaciji MePZ in DŽD Gerečja vas je 
potekal v nedeljo, 17. aprila, v dvorani gasilskega doma v Gerečji vasi.

Maloštevilni mešani pevski zbor KD Alojza Colnariča 
iz sosednje občine Starše je prav tako prvič gostoval 
na glasbenem dogodku Pesem druži nas.

Sodelujoči mešani pevski zbor Sv. Marjete iz Selnice ob Dravi z mlado in energično zborovodkinjo Barbaro 
Lešnik prvič na odru v Gerečji vasi
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NAPOVEDNIK
KPD STANE PETROVIČ HAJDINA
Ljudske pevke bodo v juniju organizirale prireditev Pesem v poletje. 
Člani likovno-fotografske sekcije bodo sodelovali na prireditvi ob dnevu državnosti.

KD SKORBA
V maju načrtujejo izvedbo gledaliških in ustvarjalnih delavnic za otroke.
Sodelovali bodo ob postavitvi mlaja in na kresovanju v Skorbi.
Ljudske pevke se bodo udeležile nastopov na povabilo. 
Sodelovali bodo na prireditvi ob dnevu državnosti.

KD DRAŽENCI
ŠUS teater bo nadaljeval ponovitve predstave Svetniki.

KD VALENTIN ŽUMER HAJDOŠE
Plesalke in Štajerski frajtonarji bodo nastopili na prireditvah na povabilo.
V maju bodo organizirali plesno prireditev v okviru tedna ljubiteljske kulture.
Sodelovali bodo na prireditvi ob dnevu državnosti.

UČITELJSKO-VZGOJITELJSKI PEVKI ZBOR 
V maju bo zbor pripravil že tradicionalni koncert v cerkvi na Hajdini.

DRUŠTVO ŽENA IN DEKLET OBČINE HAJDINA
V maju bodo izvedle strokovno ekskurzijo za članice društva.

DRUŠTVO GOSPODINJ DRAŽENCI
Z VO in domačimi društvi bodo članice sodelovale na praznovanju 1. maja in na športnih 
igrah. 
Obiskale bodo »Paradajzijado«, ki jo organizira Revital Kidričevo. 

Načrtujejo obisk Botaničnega vrta v Ljubljani, kjer bodo spoznavale semena. 
Na domačih vrtovih bodo izvedle setev semen in saditev sadik. 
Odpravile se bodo na planinske pohode. 
Organizirale bodo kolesarjenje.
Sodelovale bodo z zeliščaricami na grajskih igrah Društva cesarsko-kraljevi Ptuj.
Načrtujejo tudi enodnevni izlet, obisk Semenarne Ptuj in obisk pridelovalcev zelenjave v bli-
žnji okolici.

DRUŠTVO ŽENA IN DEKLET GEREČJA VAS
V maju bodo organizirale kuharske delavnice s kuharjem Jako.
22. 5. 2016 bodo organizatorke že tradicionalne prireditve Košnja trave nekoč s tekmovanjem 
v kuhanju golaža.
Nadaljevale bodo delavnice z nabiranjem zdravilnih zelišč za čaje lokalnega porekla.
MePZ DŽD Gerečja vas čaka kar nekaj gostovanj. 
V juniju bodo sodelovale pri izvedbi in pripravi Lojzovega praznika. 
Odpravile se bodo tudi na Veliko planino, z namenom nabiranja čajev za čajne mešanice. 
Obiskale bodo svetovni čipkarski kongres, ki bo letos potekal v Ljubljani.

DRUŠTVO ŽENSK HAJDOŠE
Članice bodo še naprej kolesarile. 
Odpravile se bodo na popoldansko ekskurzijo.
V maju se bodo redno srečevale vsak večer pri šmarnicah.

Pevski zbori, ki delujejo v občini Hajdina, se bodo udeležili revije pevskih zborov v organizaciji 
OI JSKD Ptuj.
ZKD Občine Hajdina bo skupaj z Občino Hajdina in kulturnimi ustvarjalci pripravila proslavo 
ob srebrnem jubileju naše države Slovenije.

Pripravila: Hilda Bedrač

Utrinki iz vrtca Najdihojca Hajdina

V sredo, 30. marca, smo se z avtobusom odpeljali proti Lo-
garski dolini. Pot nas je najprej vodila po avtocesti, nato 
skozi Mozirje ob reki Savinji, ki so jo otroci z zanimanjem 
opazovali. Po dveh urah vožnje smo prispeli do penziona 
Na razpotju, kjer so nas gostoljubno pričakali z napisom 
Dobrodošli, otroci iz vrtca Hajdina. Penzion je na nadmor-
ski višini 779 m, zato nas je tam pričakal še sneg. Otroci so 
se ga zelo razveselili.
Bivanje smo začeli z namestitvijo v sobe in dodelitvijo lež-
išč. Po obilnem kosilu smo si ogledali slapišče Palenk, kjer 
so otroci za srečo vrgli najmanjši kamenček v vodo in si 
ob tem nekaj zaželeli. Ob poti smo si tudi ogledali skalno 
votlino škrata Zvonka. Naša gostiteljica nas je seznanila z 
legendo, po kateri je škrat Zvonko nagajiv in hudomušen 
škrat, ki rad ponagaja otrokom. Tako nam je škrat ves čas 
bivanja povzročal preglavice, nam skrival copate, oblačila, 
spotikal otroke ob korenine dreves itd. Ostanek popoldne-
va smo preživeli na snegu ob sankanju, kepanju in driča-
nju. Po večerji iz domače kuhinje smo zaplesali v pižamah. 
Utrujeni od pričakovanj in dogodivščin prvega dne smo 

legli k počitku. 
Drugi dan nas je zbudilo pomladansko sonce. Po zajtrku 
nas je obiskala pastirica Mica. Otroke je navdušila z zgod-
bo o izgubljeni ovčki. Prinesla nam je pokazat dlako prave 
ovce, ki so jo otroci poskusili česati na gredešu (leseni gre-
ben za česanje volne). Izdelali smo si slike iz ovčje volne s 
tehniko filcanja oz. polstenja. Pred kosilom smo se odpra-
vili na sprehod v okolico penziona, ki je obdan z gozdom 
in visokimi hribi.

S škratom Nejkom po Logarski dolini 

Otroci rdeče in rumene igralnice smo se družili s škratom Nejkom v Logarski 
dolini.
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Raziskovali smo gozdne poti in z navdušenjem opazovali 
prve pomladanske znanilce, kot sta teloh in jetrnik.
Ta dan smo spoznali škrata Nejka, ki je otroke popeljal po 
Pravljičnem gozdu. Škrat Nejko nam je povedal, da je edi-
ni škrat, ki se sme otrokom prikazati v človeški podobi, da 
se ga otroci ne bojijo. Predstavil nam je različne pravljice. 
Ogled smo zaključili z iskanjem zaklada, ki je bil skrit v hiši 
čarovnice iz pravljice Janko in Metka. Posladkali smo se z 
domačim pecivom iz zaklada in s tem pridobili nove moči 
za igro na snegu. Pred večerjo so si otroci izdelali dnevnik, 
na katerega so prilepili cvetlico jetrnik. 
Po večerji nas je gostiteljica Andreja povabila na peko pi-
škotov. Predstavila nam je recept za maslene kekse, otroke 
seznanila s sestavinami, sledila sta priprava testa in izrezo-
vanje keksov z modelčki. Utrujeni smo legli k počitku.
Zadnji dan tabora smo se najprej za zajtrk posladkali z do-
mačim maslom z bližnje kmetije in domačimi marmelada-
mi. Po zajtrku smo poskusili še naše maslene piškote. Po 
naravoslovno-etnografski poti smo se odpravili do kme-
tije, kjer smo si ogledali dolgodlake pujse in jih opazovali 
pri hranjenju. Izza kmetije se je oglašal osel v družbi koz, 
konjev in ponijev. 
Po kosilu smo začeli pripravljati kovčke in se počasi poslo-
vili od gostiteljice in prijazne kuharice. Po namestitvi na 
avtobusu smo se še zadnjič ozrli proti duplini škrata Zvon-
ka in se odpeljali proti domu. 
Preživeli smo zelo pestro in zanimivo tridnevno bivanje v 
prelepi Logarski dolini. 

Otroci rdeče in rumene igralnice 
z vzgojiteljicami

Otroci rdeče in rumene igralnice smo na taboru doživeli marsikaj, tudi uživanje 
na snegu.

Čistilna akcija v vrtcu

V začetku aprila je potekala v občini čistilna akcija, v kate-
ri je sodeloval tudi naš vrtec. O ekologiji, o skrbi za čisto 
okolje se veliko pogovarjamo tudi v vrtcu. V čistilni akciji 
so sodelovali tudi najmlajši iz oranžne igralnice. Najprej so 
s pravljico Potovanje plastične vrečke spoznali, kako one-
snažujemo okolje, in se hkrati učili, kako lahko poskrbimo, 
da ostane čisto. Ob tem so spoznavali, da lahko različen 
odpadni material uporabimo tudi za igro ali ustvarjanje. 
V petek smo se podali na vrtčevsko igrišče, si nadeli roka-
vice in ga očistili smeti, ki so se namenoma znašle na naši 
zelenici. Smeti smo spravili v vrečo in jo odnesli v zaboj za 
odpadke. Na koncu smo se posladkali še s sokom in čoko-
lado, ki smo ju dobili od župana za spodbudo. 
V vrtcu se vsak dan kaj novega naučimo, spoznamo in na-
biramo izkušnje ob pogovoru, igri, plesu, petju in ustvar-
janju. Tudi ob tej akciji smo pridobili nove izkušnje in bili 
veseli, da smo lahko sodelovali. 

Vzgojiteljica Renata Gabrovec

Najmlajši smo pridno poslušali pravljico o potovanju plastične vrečke.

Tudi otroci oranžne igralnice smo si nadeli rokavice in pomagali čistiti okolico 
vrtca.
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V vrtcu Najdihojca smo ob materinskem dnevu in veliki 
noči v vseh igralnicah pripravili srečanje s starši. Letos 
smo se v ponedeljek, 21. marca, srečali otroci in starši 
bele igralnice na popoldanski čajanki v telovadnici vrt-
ca. Najprej smo imeli kratek kulturni program. Otroci so 
zaplesali, deklamirali in peli. S svojim nastopom so zelo 

razveselili vse, ki so jih prišli pogledat. Naše druženje smo 
nadaljevali v treh delavnicah, v katerih so se otroci in star-
ši izmenjevali. Izdelovali smo vaze, rože in velikonočne 
zajčke. Ob čaju, kavi, klepetu in dobri volji je naše druže-
nje minilo zelo hitro. 

Vzgojiteljica Maja Bezjak 

Projekt Pasavček v našem vrtcu

Tudi v tem šolskem letu je vseh se-
dem skupin v vrtcu vključenih v pro-
jekt Pasavček, ki temelji na pravilni 
uporabi otroških varnostnih sedežev 
in varnostnih pasov med vožnjo ter iz-
boljšanju varnosti otrok med vožnjo. 
Namen tega projekta je zmanjšanje 
števila mrtvih v hudih prometnih ne-
srečah za polovico. Osnovna figura 
projekta je lik Pasavčka, ki na prijazen 
način spodbuja otroke »Red je vedno 
pas pripet«. 
V okviru projekta so po igralnicah 
potekale razne aktivnosti: risanje in 
izdelava avtomobilov iz odpadnega 
materiala, igra z avtocesto in avtomo-
bili, spoznavanje poklica policista in 
prometnih znakov, pogovor o varno-
sti na cesti, vožnja z avtomobili, poga-
njalci na zunanjem igrišču, pesmice 
in pravljice na temo o prometu … S 
pomočjo kartončkov smo vsak dan 
preverjali pripetost otrok v avtomo-
bilih, s štampiljko smo označili, ali so 
bili otroci na posamezen dan pripeti 

ali ne. Vsi otroci, ki so bili pri tem pro-
jektu aktivni in so bili v avtomobilu 
vedno pripeti, so ob koncu projekta 
dobili nagrade (ravnila, tatuje, urnike 
z likom Pasavčka). 
Projekt pa ni namenjen samo otro-
kom, temveč tudi njihovim staršem, 
saj smo prek otrok tudi starše opozar-
jali na to, da morajo biti v avtomobilu 
pripeti, prav tako smo staršem na pr-
vem roditeljskem sestanku na kratko 
podali informacije glede pravilne in 
ustrezne uporabe varnostnih pasov 
in otroških varnostnih sedežev (kateri 
sedeži so ustrezni za posamezno sta-
rost otroka, na kaj vse morajo biti star-
ši pri nakupu sedeža pozorni, kako jih 
namestiti …). Upam, da smo z izvede-
nimi aktivnostmi v tem projektu pozi-
tivno vplivali na otroke, predvsem pa 
na njihove starše, ki bodo v avtomobi-
lu vedno poskrbeli za svojo varnost in 
varnost svojih otrok. 

Vzgojiteljica Urška Horvat,
koordinatorica projekta za vrtec 

Otroci zelene igralnice na sprehodu spoznavamo 
promet.

Otroci zelene igralnice smo ustvarjali v okviru pro-
jekta Pasavček.

Popoldanska čajanka s starši in otroci 
bele igralnice 

Otroci bele igralnice na nastopu ob materinskem dnevu in veliki noči Otroci in starši bele igralnice smo izdelovali vaze, rože in velikonočne zajčke. 
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Tudi slabo vreme nam ne pokvari sprehoda po okolici vrtca. Sprehod, ki vam ga 
želimo opisati, ni bil običajen sprehod. Bil je sprehod z dežniki in dežnimi plašči. 
Hoja po dežju je bila za otroke pravo doživetje, zato smo se skupaj odločili, da 
nas v prihodnje dež ne bo oviral pri želji, da pojdemo na sprehod. Posijalo je sonce, zacvetele so rože in mi vijolčki se veselimo z naravo.

Praznični utrinek iz vrtca Vijolica
V vrtcu Vijolica pri Roku, ki ga obiskujejo tudi malčki iz občine Hajdina, se ve-
dno dogaja kaj zanimivega in ustvarjalnega. Tako je bilo tudi v dneh pred ve-
liko nočjo.

Z otroki in vzgojiteljicami je praznične 
krušne dobrote ob pomoči hčere Bri-
gite pripravljala izkušena gospodinja 
Jožica Peršoh iz Dražencev, obe pa 
sta se med malčki odlično znašli. Pra-
vo presenečenje je bilo ob zaključku 

delavnice, ko so predstavili male ple-
tenice, krušne košarice s pisankami in 
nekaj teh dobrot so tudi poskusili.

Fotozapis: TM
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OŠ Hajdina obiskali učitelji z OŠ Side 
Košutić iz Radoboja na Hrvaškem

V jeseni 2015 smo z OŠ Side Košutić iz Radoboja vzpostavili sodelovanje in v 
času zimskih počitnic smo učitelji in delavci šole okrepili to z obiskom na OŠ 
Radoboj. Ogledali smo si šolo, primerjali naš šolski sistem z njihovim, pokazali 
pa so nam tudi znamenitosti kraja. V muzeju v Radoboju so nas navdušili z za-
nimivo interaktivno predstavitvijo kraja in njegovih značilnosti. Ogledali smo 
si tudi župnijsko cerkev svete Trojice, ki nam jo je predstavil tamkajšnji župnik.

Na obisku pri županu mag. Stanislavu Glažarju so se predstavniki OŠ Side Košutić veselili tudi naših zanimi-
vosti. Tako ob županu (desno) in direktorici občinske uprave stojiva ravnateljici obeh šol v foto spomin na 
nepozabno srečanje. 
Foto: arhiv OŠ

V ponedeljek, 21. marca 2016, so nam 
obisk vrnili. Učitelje smo najprej spre-
jeli v šoli, kjer smo jim pripravili kratek 
kulturni program. Tudi mi smo jih nav-
dušili z našimi mejniki zgodovine. Prvi 
mitrej na Zgornji Hajdini jim je pred-
stavila arheologinja Mojca Vomer Goj-
kovič iz ptujskega muzeja. Oglasili so 
se tudi na Občini Hajdina, kjer jih je 
prijazno sprejel župan mag. Stanislav 
Glažar skupaj z direktorico občinske 
uprave Valerijo Šamprl. 
Potem smo obiskali še cerkev sv. Mar-
tina na Hajdini, kjer nas je sprejel žu-
pnik Marijan Fesl ter cerkev gostom 
prijazno pokazal in predstavil. Po vr-
nitvi v šolo smo imeli skupno kosilo. 
Gostje so bili zelo navdušeni nad tem, 
kar smo jim pokazali, in seveda nad 
prijetnim sprejemom. Sledil je pogo-
vor po kosilu, ogled šole in načrtova-

nje nadaljnjega sodelovanja. 
V prihodnjem šolskem letu bodo so-
delovali tudi učenci. Načrtujemo eno- 
ali dvodnevno srečanje naših nadarje-
nih učencev na Hrvaškem, k nam pa 
bi prišli prav tako nadarjeni učenci iz 
Hrvaške. Pred nami je veliko možnosti 
za sodelovanje, za katero verjamemo, 
da nas lahko zelo obogati ob spozna-
vanju jezika, kulture, navad, običajev 
obeh krajev in obeh držav. In ker veli-
kokrat rečemo, da na mladih svet sto-
ji, je prav, da učitelji učencem obeh 
šol omogočimo medsebojno sode-
lovanje in druženje ter tako dodamo 
delček h krepitvi dobrih medsosed-
skih odnosov.

Ravnateljica 
Vesna Mesarič Lorber

Šolski parlament
V četrtek, 18. februarja, je v Mestni 
hiši na Ptuju potekal šolski parla-
ment. Glavna letošnja tema so bile 
pasti mladostništva. Vsem udeležen-
cem je bila ta tema zelo blizu, zato 
smo z lahkoto podajali svoja mnenja.
Najprej smo v skupinah sodelovali s 
predstavniki drugih šol. Med sabo smo 
se pogovarjali o dejavnostih, ki smo jih 
izvajali na naših šolah. 
Sledila je razprava s povabljenimi go-
sti; ti so z veseljem odgovarjali na naša 
vprašanja. Vsak je lahko povedal svoje 
mnenje o določeni temi. Največ časa 
smo posvetili pogovoru o alkoholu, s 
katerim smo se vsi razpravljavci že sre-
čali. Drug od drugega smo se naučili 
veliko novega in spoznali, da imamo 
ravno mi, mladi, največji vpliv na svo-
je obnašanje. Drug drugemu moramo 
biti vzor, saj bomo le tako skupaj moč-
nejši.
Dva najbolj pogumna in glasna sta 
se kasneje odpravila še na nacionalni 
otroški parlament.
Upam in želim, da bi se vsi držali do-
brih načel in jih širili med vrstniki. 
Verjamem, da nam skupaj lahko uspe 
marsikaj.

Urška Kiselak,
predsednica 

šolske skupnosti učencev 

Pesem za mamico

Vsako jutro me ljubeče zbudiš
in v šolo odpelješ.

Zaradi tebe se kaj naučim.
Rada me imaš in tudi če slabo oceno dobim,

me znaš potolažiti.
Nikoli si ne morem predstavljati življenja brez 

tebe,
saj si prijazna, razumljiva, si ponosna name, lepa 

in me imaš rada.
Brez tebe mene ne bi bilo, 

brez tebe babi ne bi bila mami
in brez tebe bi svet bil grd,

saj tvoje čarobno srce je tako prijazno do vseh.

Ana Angel, 4. a 
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Na državnem tekmovanju 
iz matematike

Zgodilo se je 16. aprila v Podlehniku. 
Tam smo morali biti že ob 9.30. Bilo nas 
je kar 113.                 
Najprej nas je nagovoril ravnatelj 
Osnovne šole Podlehnik, nato pa je bila 
kratka prireditev, ki so nam jo pripravili 
učenci 7. razreda. Ko je bilo konec 
prireditve, smo se razdelili v razrede. V 
razredih so nas pričakali kartončki, na 
katerih so bile zapisane lepe misli, in 
svinčnik, na katerem je pisalo Podlehnik. 
Ob deveti uri smo začeli reševati teste. 
Za reševanje smo imeli eno uro in pol. 
Ko smo končali, smo imeli malico. Za 
malico smo dobili sendvič in sok. Ko 
sem se najedla, sem počakala učiteljico. 
Skupaj z učiteljico sva zunaj počakali 
mojega očeta, da me je odpeljal domov. 
Bilo mi je zelo všeč.  

Nika

Čistilna akcija
Osnovna šola Hajdina z enoto vrtec se že vrsto let vključuje v čistilno akcijo, ki 
jo organizira občina Hajdina. Ker je skrb za okolje stalnica naših skupnih pri-
zadevanj, se otroci vrtca, učenci, vzgojitelji in delavci šole aktivno vključimo v 
vsakoletno akcijo.

Gre za eno-
tno akcijo v 
vseh vaseh 
in naseljih v 
občini. Cilj 
akcije je bil 
pobiranje 
odpadkov 
v narav-
nem okolju 
(ob cestah, 
sprehajalnih 
poteh, okoli 

športnih objektov, ob rekreacijskih 
poteh in gozdovih).
Letos je čistilna akcija potekala 1. apri-
la v popoldanskem času. Učenci so se 

z avtobusi odpeljali do svojih vasi, 
kjer živijo, in so skupaj z učitelji spre-
mljevalci ter domačini očistili svojo 
vas. Učenci so tako pobirali odpadke 
v Dražencih, Gerečji vasi, Hajdošah, 
Skorbi, Slovenji vasi ter na Spodnji in 
Zgornji Hajdini. Tisti učenci, ki so osta-
li v oddelku podaljšanega bivanja, in 
otroci iz vrtca so pobirali odpadke v 
okolici šole in bližnjem gozdu. Pred 
začetkom čistilne akcije so prejeli ro-
kavice, vrečke in napotke za delo. 
Stanje nedovoljenega odlaganja od-
padkov v naravno okolje se sicer iz-
boljšuje, a še kljub temu najdemo 
take primere v naravi. 

Mateja Pešaković

Na podstrešju
Jaka je radoveden fant. Že dolgo ga je zanimalo, kaj se skriva na 
podstrešju, zato sta z babico šla raziskovat. Na prašnem, temnem 
podstrešju je Jaka zagledal veliko rumeno skrinjo. Takoj je pohitel 
do nje. Odprl je skrinjo, babica pa si je očistila star gugalnik. Skrinja 
je bila polna igrač. Vzel je klobuk in konja ter šel do babice. Babica 
pa se je medtem gugala. Začela mu je pripovedovati zgodbo o 
konju, ki ga je včasih imela. Iz temnega kota je priletel netopir. 
Jaka se je tako ustrašil, da je kar skočil na babico.

Alja Kancler, 2. a

Na podstrešju
Nejca je zelo zanimalo, kaj je na podstrešju. Z babico sta šla 
na podstrešje pogledat, kaj se skriva tam. Ker je bil Nejc zelo 
radoveden, je takoj začel brskati po stvareh. Babica je opazovala 
Nejca, kako od veselja hodi sem in tja. Na podstrešju je bilo veliko 
stvari, ampak Nejc je najprej šel do velike skrinje. Medtem ko je 
Nejc brskal po skrinji, je babica čistila prah z gugalnika. 
Nejc je našel v skrinji konjička in zelen klobuk. Babica je sedela 
na gugalniku in ga opazovala. Babica in Nejc sta se igrala kamen, 
škarje, papir. Izpod stropa je naenkrat priletel netopir. Od strahu je 
Nejc skočil k babici v naročje.

Lynn Petek, 2. a

Na podstrešju
Jaz in babica sva šla na podstrešje. Ko sva prišla na podstrešje, 
sem zagledal skrinjo. Stekel sem do skrinje in pogledal, kaj je 
notri. Našel sem konja in klobuk.
Babica se je usedla na gugalni stol. Z babico sva se igrala. Priletel 
je netopir in sem se ga ustrašil.

Jan Gojkovič, 2. a

Na podstrešju
Babica in Luka sta šla na podstrešje. Prvi je bil Luka, za njim je prišla 
babica. Ko sta prišla na podstrešje, je Luka našel skrinjo. Komaj je 
čakal, da jo odpre. Babica se je usedla na stol. Iz skrinje je vzel 
konja in klobuk. Odnesel je konja k babici. Nato sta se igrala igro 
kamen, papir, škarje. Potem mu je babica pripovedovala o konju. 
Iz kota je priletel netopir. Luka se je ustrašil in skočil na babico.

Matevž Ranfl, 2. a

Na podstrešju
Babica in Jaka sta šla na podstrešje. Jaka je pokukal skozi vrata 
na podstrešje. Zagledal je skrinjo. Babica je prišla za njim. Jaka je 
pogledal v skrinjo. Babica si je očistila gugalnik. Jaka je v skrinji 
našel konjička in klobuk. Klobuk si je nadel, konjička pa je odnesel 
k babici. Babica je Jaku pripovedovala o konjičku. Jaka se je usedel 
na pručko. Priletel je netopir. Jaka je skočil k babici.

Urban Emeršič, 2. a

Spisi učencev 2. a
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Na taboru
Februarja smo šli na tabor. Na taboru Štrk smo izdelovali kurente 
in štorklje. Šli smo na pohod in v trgovino na smetišču. Kupila sem 
si igračo. Streljala sem z lokom in plezala po plezalni steni. V Štrku 
smo imeli velike sobe. Spala sem na spodnji postelji. V Štrku sem 
si kupila razglednico in stekleničko. V Štrk smo odšli v ponedeljek, 
domov smo prišli v sredo.
Imela sem se zelo lepo.

Blažka Horvat Hrnec, 2. a

Na taboru
Na taboru sem plezal po plezalni steni. Streljal sem z lokom. 
Izdeloval sem kurenta. V torek smo šli v Gajke. To je kraj, kamor 
odlagamo smeti in kjer jih sortiramo.
Naredil sem tudi vesoljsko ladjo. V sobi smo bili sami fantje. Spal 
sem na nadstropni postelji. Sobe smo morali tudi pospravljati. V 
telovadnici smo metali žoge in skakali čez vrvico.
Bilo je lepo. Škoda, da je veliko deževalo.

Gal Hostnik, 2. a

Na taboru
Na taboru mi je bilo najbolj všeč, ko sem plezal po plezalni steni. 
Stena je bila visoka štiriindvajset metrov. Všeč mi je bilo tudi, ko 
sem izdeloval kurenta. Prvo noč sem bedel do polnoči. Spal sem 
na vrhu, na nadstropni postelji. 
V torek smo izdelovali kurenta. Šli smo si pogledat tudi smetišče. 
Tukaj smo šli v trgovino in kupil sem si obesek. Zvečer sem si vse 
spakiral.
V sredo sem bil dežuren. Za sladico smo imeli puding. Po kosilu 
smo šli domov.

Vid Skledar, 2. a

Na taboru
Na taboru sem plezal po plezalni steni in streljal z lokom. Igrali 
smo se male sive celice, ustvarjali in se tudi učili. Igral sem se z 
Vidom.
Jedli smo čufte. Imel sem se lepo.

Maj Krajnc, 2. a

Spisi učencev 2. b
V domu Štrk
Zjutraj smo se odpeljali v dom Štrk v Spu-
hlji. Ko smo prispeli, so nas učitelji razdelili 
po sobah. Zelo sem se razveselila, ker sem 
dobila ležišče na vrhu nadstropne postelje. 
Streljali smo z loki in plezali po plezalni ste-
ni. Bili smo na ogledu zbirnega centra Gaj-
ke. Tam smo si ogledali recikliranje smeti. 
Šola v naravi mi bo ostala v lepem spominu.

Manca Sitar, 2. b

Dom Štrk
V Štrk smo se odpeljali z avtobusom. Spali 
smo v sobi Ulica pred nosom. V kurentovi 
delavnici je bila kurentija, ki jo je izdelal g. 
Marko Klinc. Spoznali smo francosko pra-
vljico. Streljali smo z lokom. Plezali smo 
po plezalni steni. Z učiteljico Sabino smo 
se igrali kviz. Šli smo v odpadni center. Na 
hodniku smo imeli kavč. Imeli smo se lepo.

Tim Lajh, 2. b

Na podstrešju
Peter je prišel na obisk k babici. Babica in 
Peter sta šla na podstrešje. Na podstrešje 
vodijo lesene stopnice. Petra je zanimalo, 
kaj je v skrinji. Babica je na podstrešje prišla 
druga. Ob skrinji je bila omara. Na podstreš-
ju je bilo zelo prašno. Babica si je očistila 
gugalnik. Peter je raziskoval, kaj je v skrinji. 
V njej je našel konjička in klobuk. Konjička je 

odnesel babici, ki je sedela v gugalniku. Ko-
njička se je zelo razveselila. Petru je pripo-
vedovala zgodbice. Naenkrat je nekaj zaro-
potalo. Iz kota podstrešja je priletel netopir. 
Peter se ga je zelo prestrašil in skočil babici 
v naročje. Ko je prišel domov, je mamici po-
vedal, kaj vse se je dogajalo pri njej.

Brin Kozel Tole, 2. b

V Štrku
V Štrku smo bili tri dni. Po prihodu v Štrk sta 
se nam predstavila vodja doma in hišnik ter 
nam določila sobe. Naši sobi je bilo ime Ču-
mnata ulica. Po namestitvi smo si ogledali 
jedilnico, našo učilnico in telovadnico. Ra-
zložila sta dolžnosti dežurnih. Naslednji dan 
smo plezali in streljali. Izdelovali smo škatli-
ce za barvice. Zvečer smo bili v telovadnici. 
Bili smo tudi na smetišču. Domov smo odšli 
z lepimi spomini.

Julija Mohorič, 2. b 

Na podstrešju
Peter je prišel k babici na počitnice. Petra je 
zanimalo, kako je na podstrešju. Z babico 
sta odšla na podstrešje. Peter je zagledal 
veliko starih stvari. Na podstrešju je tudi 
babičin gugalnik. Peter je videl tudi skrinjo. 
Peter je odprl skrinjo. Babica je očistila gu-
galnik. Na gugalniku je bila pajčevina. Peter 
si je dal na glavo klobuk, babici pa lesenega 

konjička. Babica se je usedla na gugalnik. 
Peter se je usedel na pručko. Babica mu je 
povedala zgodbo. Peter zelo rad posluša 
zgodbe. Nenadoma je priletel netopir. Peter 
se je zelo prestrašil in skočil babici v naročje. 
Babica se je zasmejala. Babica je Petru po-
darila konjička. Obljubila mu je, da bosta še 
raziskovala na podstrešju. Konjička je hranil 
v svoji sobi.

Julija Mohorič, 2. b 

Lestev in sirček
Luna sirček

Mala miška išče lestev,
da bi zlezla do neba,

ker vabljivo luna sirček
se tam gori ji smehlja.

Pa so lestve vse prekratke,
previsoko je nebo –

žalostno zmajuje z glavo:
s tistim sirčkom nič ne bo.

Našla pa je pravo lestev
in je srečna do neba.

Skače, skače in še skače,
prav vesela se smeji

na luni sirovi.

Brin Kozel Tole, 2. b
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Turistična agencija LTA je tudi letos za 
osnovnošolce organizirala izlet v Lon-
don. Z naše šole so se za izlet odloči-
li trije učenci – Jure Glodež, Bor Žiga 
Ivančič in Leon Tikvič, spremljala pa 
sem jih učiteljica Tatjana Lukovnjak. V 
skupini so bili še učenci OŠ Olge Me-
glič in OŠ Poljčane. Naše potovanje se 
je začelo 29. marca 2016; nekaj pred 
polnočjo smo se z avtobusom odpra-
vili do letališča v Benetkah. Učenci 
niso mogli skriti vznemirjenja in so 
skoraj vso noč klepetali, medtem ko 
smo učitelji v hipu zadremali.
V Benetke smo prispeli zgodaj zjutraj; 
letalo je imelo odhod ob 6.55. Zani-
mivo je bilo opazovati učence – nič 
več niso klepetali, predvsem tisti, ki 
še nikoli niso potovali z letalom, so 
pozorno poslušali vodiča in opazovali 
dogajanje. Ob 8.20 smo varno pristali 
na londonskem letališču Gatwick in 
naše rajžanje se je začelo.

Najprej smo se z vlakom odpravili do 
hotela, odložili potovalke, se okrep-
čali s toplimi rogljički, kavo in sokom 
(prijazna dobrodošlica s strani hotela) 
in se odpravili na prvo raziskovanje 
mesta. Z vlakom smo se odpeljali do 
postaje London Bridge, nato pa s pod-
zemno železnico do slavne postaje 
King's Cross, kjer je znameniti peron 
9&3/4; s tega perona je svoje poto-
vanje na Bradavičarko začenjal slavni 
Harry Potter. Ko sem opazovala ljudi, 
ki so se s Harryjevim šalom slikali na 
peronu in kupovali spominke v Har-
ryjevi trgovini, sem se spraševala, ali 
znamo tudi v Sloveniji tako »unovčiti« 
naše literarne junake.
Potem smo se odpravili v Camden 
Town na pozno kosilo in na zname-
nito Oxford Street, najbolj znano na-
kupovalno ulico v Londonu. Tukaj 
najdemo veleblagovnico Selfridges, 
Apple's store, Nike Shop, ki se razpro-
stira v treh nadstropjih in kjer si lahko 
daš superge sestaviti iz materialov in 
barv sam pa še kak dodaten napis si 
lahko naročiš, in seveda veliko trgo-
vin s spominki. Čeprav ne maram na-
kupovanja in si raje ogledujem samo 
izložbe, sem vseeno zavila v trgovino 
Body Shop – v Sloveniji je namreč ni. 
»Samo malo bom pogledala,« sem 
si rekla, pa me je prijazna prodajal-
ka v burki prepričala, da sem vseeno 
kupila nekaj kosov mila. Nazadnje 
smo si ogledali še trgovino z igrača-
mi Hamleys, ki v petih nadstropjih 
ponuja toliko igrač, da se je mešalo 
že odraslim, kaj šele otrokom. Spre-
hodili smo se še skozi China Town 
in se odpravili na zaslužen počitek.

Na obisku pri babici
David in babica sta šla na podstrešje. 
David je odprl vrata. Na podstrešju je bilo 
veliko pajčevine. David je zagledal skrinjo. 
Stekel je do skrinje in jo odprl. Babica se 
je usedla na stol in ga opazovala. David 
je iz skrinje vzel klobuk in si ga dal na 
glavo. Za babico je še našel konja. Dal ga 
je babici in se usedel na stol. David se je 
prestrašil, ker je videl netopirja.
Odšla sta s podstrešja. Spodaj sta ju 
čakala mama in ati. Skupaj so se odpeljali 
domov.

Timi Šmigoc, 2. b

Na podstrešju pri babici
Peter je prišel na obisk k babici. Zanimalo 
ga je, kako je na podstrešju. Splezal 
je po lesenih stopnicah. Prišel je na 
podstrešje. Babica je prišla za njim. Videl 
je veliko stvari. Odprl je skrinjo. Babica je 
videla gugalnik in ga počistila. Peter se 
je začudil, kaj je v skrinji. Na glavo si je 
poveznil klobuk. Babica se je usedla na 
gugalnik. Peter ji je prinesel konjička. 
Peter se je usedel na stolček. Babica mu 
je pripovedovala pravljice. Kar naenkrat 
je priletel netopir. Peter je skočil babici 
v naročje. Babica mu je rekla, to je 
samo netopir. Od strahu mu je padel 
z glave klobuk. Nato je šel domov in 
pripovedoval mami in očetu, kako se je 
imel pri babici.

Vita Pavlinek, 2. b

S potepanja po Londonu
»Ko se človek naveliča Londona, se naveliča življenja,« je v 18. stoletju dejal 
Samuel Johnson, avtor najvplivnejšega slovarja angleškega jezika (v rabi je bil 
do leta 1928). Drži, saj me London vedno znova očara s svojo pisanostjo, dru-
gačnostjo in s svojim sobivanjem različnih kultur. Predvsem pa me preseneča 
mešanica starega in sodobnega – na eni strani Temze stoji Globe Theatre, na 
drugi St. Paul's Cathedral, vmes pa Millennium Bridge, zgrajen na začetku no-
vega tisočletja.

Pred vhodom v Kraljevi observatorij

London Eye
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Drugi dan smo ubrali drugačno pot. Najprej smo se od-
pravili do Greenwicha, predela na vzhodu Londona, kjer 
je znameniti Royal Observatory Greenwich (Kraljevi ob-
servatorij Greenwich). Preko njega poteka ničelni (glavni) 
poldnevnik oz. meridijan. Ogledali smo si še Maritime Mu-
seum (Pomorski muzej) in ladjo Cutty Sark. Nato smo se z 
ladjico odpravili do trdnjave Tower of London, okoli katere 
vlada neka posebna pomirjujoča energija, ki človeka z vsaj 
malo domišljije nehote ponese v preteklost. Trdnjava je ob 
reki Temzi; na drugi strani reke pa kot protiutež stojijo mo-
derne stavbe raznih oblik z veliko stekla. 
Ob Temzi smo se sprehodili do Shakespearjevega gledali-
šča Globe Theatre, prečkali Millennium Bridge in se z avto-
busom, dvonadstropnim seveda, odpeljali do trga Leice-
ster Square. Večerjali smo v popularnem KFC oz. Kentucky 
Fried Chicken. Vrhunec tega dneva je bil gotovo ogled 
muzikala Thriller na znamenitem West Endu. Nepozabno! 
Utrujeni, aplikacija na mobilnem telefonu je naštela rekor-
dnih 22.600 korakov, kar je približno 16 km, a dobre volje 
smo se vrnili v hotel.
Naslednji dan je bila najprej na vrsti vožnja z največjim raz-
glednim kolesom na svetu London Eye. London Eye je 135 
metrov visoko razgledno kolo na bregu reke Temze v Lon-
donu. Uradno so ga odprli 31. decembra 1999, toda zaradi 
tehničnih težav je začel obratovati 9. marca 2000. Nekateri 
pravijo, da je London Eye za London to, kar je Eifflov stolp 
za Pariz. Trenutno je najvišja v Evropi, hkrati pa tudi najbolj 
popularna plačljiva turistična atrakcija v Veliki Britaniji, ki 
jo letno obišče 3,5 milijona ljudi. Jekleni del tehta 1700 
ton. Kolo je sestavljeno iz 32 zaprtih in s klimo opremlje-
nih jajčno oblikovanih kapsul oz. kabin, ki so pritrjene na 
zunanji obod razglednega kolesa. Deset ton težka kabina 
lahko sprejme do 25 ljudi, ki se lahko po njej prosto spre-
hajajo. Premikajo se 26 cm na sekundo, kar pomeni, da za 
en obrat porabi približno 30 minut. 
Nato smo se s podzemno železnico odpeljali do osrednje-

ga londonskega trga Trafalgar Square in se sprehodili do 
rezidence predsednika britanske vlade na Downing Street. 
Pot nas je vodila mimo palače Houses of Parliament, ki jo 
krasi slavni Big Ben, do slovite opatije Westminster Abbey, 
ki velja za eno najpomembnejših cerkva v državi. 
S podzemno železnico (spet) smo se odpeljali do parka 
Regent's Park, se malce sprehodili po njem, nato pa se 
odpravili v Baker Street, kjer je nekoč stanoval najslavnejši 
detektiv na svetu, Sherlock Holmes. Zraven muzeja je trgo-
vina The Beatles Shop – za tiste malo starejše … Višnja na 
torti pa je bil gotovo ogled Muzeja voščenih lutk Madame 
Tussaud's, ki je poskrbel za obilo smeha in zabave. In seve-
da fotografij.
Po večerji v eni izmed restavracij verige Pizza Hut smo si 
ogledali še Buckingham Palace (imenitna je tudi ponoči) 
in se še zadnjič odpravili proti hotelu. Stereotip, da kultura 
ni zastonj, za London ne velja. Muzej naravne zgodovine 
(Natural History Museum), ki smo si ga ogledali zadnji dan, 
je zastonj, kar potrjuje tudi jutranja kolona, ki pa do 12. ure 
po navadi izgine. Pred nami in za nami je bilo ogromno 
otrok, česar v večini evropskih mest ne vidiš – nekateri 
malčki z babicami in dedki, drugi s starši so čakali, da bi 
videli dinozavre!
V privlačni gotski zgradbi domuje oče evolucijske teorije 
Charles Darwin, izjemna zbirka okostij dinozavrov in dru-
gih »živih« bitij. Verjeli ali ne, to je edini muzej, kjer je več 
otrok kot odraslih. Zakaj? Zato, ker se ob sprehodu po mu-
zeju tudi učijo – pritiskajo na gumbe in raziskujejo prete-
klost, sedanjost in prihodnost našega planeta. Človek ima 
občutek, da v stari zgradbi kar poka po šivih – od zvedavo-
sti in pridobljenega znanja.
Ogledali smo si še Science Museum (tudi ta je zastonj), kjer 
lahko najdete vsa področja znanosti – merjenje vremena, 
medicino, veterino, potovanje skozi vesolje, promet, tele-
komunikacije, fotografijo, kemijo, nuklearno fiziko, mate-
matiko in še bi lahko naštevali. 
Naše potepanje po Londonu smo zaključili na stadionu 
nogometnega kluba Chelsea – Stamford Bridge, kjer smo 
zapravili še zadnje funte. Po kratkem postanku na postaji 
Victoria Station smo se odpravili v hotel po kovčke (pre-
cej težje kot ob prihodu), od tam pa na letališče Gatwick 
na letalo za Benetke. V Slovenijo smo se vrnili v nedeljo, 3. 
aprila, v zgodnjih jutranjih urah.
Štirje dnevi nikakor niso dovolj, da bi videli ves London in 
njegove znamenitosti, so pa nedvomno dovolj, da začutiš 
utrip mesta. Da skupaj z množico dirjaš po hodnikih pod-
zemne železnice, se jeziš, ker kartica ne deluje in ker v va-
gonih ni dovolj prostora, da bi lahko sedel. Med vsem tem 
imaš čas opaziti še kakšno miško in potem se spet začne 
znova. Na vlak, z vlaka, po strmih stopnicah ven in naprej 
po mestu …

Tatjana Lukovnjak

Med sprehodom ob Temzi
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Za pusta sem bila beneška maska. Beneška 
maska izhaja iz Benetk, ki je mesto v Itali-
ji. Imela sem roza obleko, ki mi jo je zašila 
moja teta. Čez obraz sem si nadela roza ma-
sko, ki sem jo kupila v Sparu. Ko smo prišli 
v šolo, smo si najprej ogledali vse pustne 
šeme. Vsak je povedal, kaj predstavlja nje-
gova maska. Želeli smo v povorko po vasi 
do občine, vendar nam je dež to preprečil. 
Zato smo imeli v telovadnici rajanje. Obiska-
la sta nas podžupan in direktorica občinske 
uprave. Pripeljala sta nam sok in čokoladice. 
Naenkrat smo zaslišali harmoniko in kitaro 
in v telovadnico so vstopili dornavski cigani, 
s katerimi smo zaplesali. Ker je vmes nehalo 
deževati, smo se sprehodili po Skorbi, kjer 
nas je s sladkarijami in sokom počastila Rii-
na babica. Utrujeni in dobre volje smo odšli 
v šolo na kosilo in potem domov. Letošnji 
pust mi je bil zelo všeč.

Laura Jambrovič, 5. a

Za pusta sem se maskirala v navijačico. 
Obleko za to masko mi je zašila babica. Na 
vsaki roki sem imela pompon, enega rume-

nega in enega modrega, ki mi ju je poma-
gala narediti mami. Nanju je zašila elastiki, 
da sem ju lahko imela na zapestju. Majica 
je bila rumena, na njeni hrbtni strani so bili 
prišiti dva srčka in moder napis RIKI. Krilo je 
bilo modre barve z rumenimi gubami. Ko-
stum mi je bil zelo všeč, še posebej zato, ker 
je bil narejen doma.

Ria Ana Hotko, 5. a

Za pusta sem se maskirala v češnjo. Obleko 
sem kupila v trgovini Kik. Za ta kostum sem 
se odločila zato, ker imam rada to sadje. Na 
obleki, ki je bila rdeče barve, sta bila dva ze-
lena listka. Na glavi sem imela rdečo kapo 
z listkom na vrhu. Pod obleko sem oblekla 
hlače in majico. Lase sem imela skodrane. 
Usta so bila pobarvana z rdečo šminko, 
veke sem si namazala s sivim senčilom. Le-
tošnje pustovanje je bilo zelo prijetno.

Manca Matjašič, 5. a

Letos sem se našemila v piratko. Kostum 
mi je sešila moja mami, ki je za izdelavo 
porabila šest ur. Oblečeno sem imela krilo, 

nogavice, srajco, telovnik. Obute sem ime-
la škornje, na glavi pa sem imela lasuljo in 
ruto. Obraz sem imela naličen v črno, belo 
in sivo barvo, ustnice pa rdeče. Za pasom 
sem imela pripeto sabljo. Moj kostum mi je 
bil zelo všeč.

Elizabet Šuler, 5. a 

Za pusta sem bila Elza. To je lik iz risanke Le-
deno kraljestvo. Kostum smo kupili v trgo-
vini Müller. Obleka je imela srebrno vlečko, 
bila je modre barve s srebrnimi snežinkami. 
Na glavi sem imela lasuljo, ki sem jo pospre-
jala s srebrnimi bleščicami, in srebrno krono 
z roza diamanti. Tudi veke sem si namazala 
s srebrnim senčilom. Kostum mi je bil zelo 
všeč. Tudi drugi so ga občudovali.

Maja Klaneček, 5. a 

Pust je sicer že dodobra prebudil pomlad, 
a ker ga je tiskarski škrat v prejšnji številki 
pozabil objaviti, naj bo spomin nanj sedaj 
v toliko večje veselje.

SH

Spisi petošolcev: Moja pustna maska in pustovanje

Bili smo del spektakla v Planici

Zavarovalnica Triglav vsako leto orga-
nizira ogled skokov v Planici za osnov-
nošolce. Tudi učenci OŠ Hajdina s 
spremljevalci smo imeli srečo, da smo 
bili del tega svetovnega spektakla.
V četrtek, 17. marca, smo se ob 5. uri 
z avtobusom odpravili v Planico. Za-
radi gneče na cesti smo šele po petih 
urah vožnje prispeli do cilja. Odpravili 

smo se do samega vznožja letalnice, 
kjer smo si v sončnem vremenu ogle-
dali drugo serijo smučarskih poletov. 
Najbolj vztrajnim je uspelo dobiti tudi 
podpise skakalcev iz različnih držav. 
Po podelitvi nagrad najboljšim smo 
se odpravili proti domu.

Besedilo in foto: 
Iztok Milošič

OBVESTILO

»Halo, si za to?«

Med 21. marcem in 6. majem 2016 
bo trajal projekt »Halo, si za to?«, ki 
sta se ga lotila Rotary klub in Zveza 
prijateljev mladine.

Zbirali bomo stare, odslužene mobil-
ne telefone. Tudi naša šola je vključe-
na v ta projekt. Najbrž ste že opazili 
pred knjižnico škatli, v katerih bomo 
ločevali neuporabne mobilne apara-
te, polnilce in baterije. Cilj te akcije 
je dvigniti ekološko zavest (recikla-
ža, koristna uporaba odpadkov …) 
in hkrati zbrati sredstva za otroke in 
mladostnike.

Šola, ki bo zbrala največ starih 
mobilnikov, bo nagrajena!

Mentorica ŠSU: Dragica Kosi
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Šolska športna 
tekmovanja

Učenci Osnovne šole Hajdina so v prejšnjih mesecih dose-
gli nekaj odličnih rezultatov na športnih področjih. Že v 
februarju je učenec 9. razreda Matevž Vaupotič na področ-
nem tekmovanju v smučanju zasedel 1. mesto in se uvrstil 
na državno prvenstvo.

Tudi tam se je odločno podal na progo, a je naredil manjšo 
napako in odstopil. Na področnem tekmovanju je kolajno 
za 3. mesto osvojila tudi učenka 7. razreda Lina Vaupotič, 
njen sošolec Martin Špurej je bil osmi. 
V marcu so se učenci pomerili med seboj na dveh med-
občinskih tekmovanjih za Zimski pokal v atletskem mno-
goboju. Tekmovali so v treh izmed štirih disciplin, in sicer 
v teku na 40 metrov, metu težke žoge, skoku v daljino ali 
skoku v višino. Naši najuspešnejši tekmovalci so bili Martin 
Špurej, ki je v konkurenci 6. in 7. razredov zasedel 1. mesto, 
ter Monika Kiselak in Aljoša Plajnšek, ki sta med učenci 8. 
in 9. razredov dosegla 6. oz. 8. mesto.
Nazadnje so v aprilu moči merili učenci in učenke 6. in 7. 
razredov na medobčinskem tekmovanju v odbojki. Obe-
ma ekipama je šlo odlično. Dekleta so osvojila 4. mesto, 
še uspešnejši pa so bili fantje, ki so osvojili 2. mesto in se 
uvrstili na področno tekmovanje, ki nas čaka v maju. 

Besedilo in foto: 
Rok Marinič

Fantje 6. in 7. razreda so bili navdušeni nad osvojenim 2. mestom v košarki. 
Vsem učencem, ki so šolo predstavljali na šolskih športnih tekmovanjih, čestita-
mo za odlične nastope in jim obenem želimo obilo športnih in šolskih uspehov 
še naprej.

Turizmu pomaga 
lastna glava

Učenci OŠ Hajdina smo tudi letos sodelovali na festivalu 
Turizmu pomaga lastna glava; tema letošnjega festivala, 
že 30. po vrsti, je bila Zeleni turizem. V vseh letih projekta 
smo se sprehajali po področjih naravne in kulturne dedi-
ščine, etnologije, hrane, pijače, doživetij v naravi itd. V 
zadnjem letu pa so učenci odkrivali in ustvarjali zgodbe 
turizma.

Za turistično promocijo Hajdine so se trudili (z leve) Urška K., Klara N., Kaja I., 
Minea V., Jure G., Lana V., Manja E., Mia M. in Karmen V. Avtorji turistične naloge 
so pred stojnico v Mercatorjevem centru v Mariboru.

Slovenija ima enkratne naravne danosti. Zgodba o zele-
nem je vpeta tudi v znamko I Feel Slovenia. Slovenija je 
dežela s čudovito neokrnjeno naravo, ki jo cenimo prebi-
valci in turisti. Naravne danosti predstavljajo predpogoj za 
razvoj zelenega, odgovornega turizma. Najprej smo razi-
skali turistično ponudbo v našem kraju; ugotovili smo, da 
ima Občina Hajdina veliko naravnih in kulturnih dobrin, ki 
lahko pripomorejo k razvoju ekoturizma, vendar so pre-
malo izkoriščane.
PROJEKTNA NALOGA VODOMČEV SVET
Zanimalo nas je, kaj lahko občina ponudi turistom in ka-
tera dediščina lahko postane ekoturistična destinacija. 
Prav tako smo tudi razmišljali, katere so najpomembnejše 
oblike ekoturizma, ki jih nudi naravoslovna učna pot Berl. 
Ugotovili smo, da na turistično ponudbo vplivata in jo soo-
blikujeta kulturna in naravna dediščina, ki imata eno ključ-
nih vlog v turizmu, saj predstavljata osnovo turističnega 
povpraševanja. 
Osnovna ideja je bila, da turistično ponudbo naravoslovne 
učne poti nadgradimo z vožnjo s kanujem, ki bi potekala 
od Starš na Dravskem polju po dravskih mrtvicah do Berla.
Vožnja ni nevarna, trajala pa bi dobro uro in pol. Pred vo-
žnjo bi vodnik pokazal prijem vesel, pravilno držo, odziva-
nje ob slučajih, osnove veslanja, gibanja itd. 
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Med vožnjo bi bilo mogoče opazovati svet ob reki Dravi, ki 
je zaradi velikega števila redkih vrst rastlin in živali ter ohra-
njenih značilnosti poplavne reke eno izmed naravovarstve-
no najpomembnejših območij Slovenije – spada v območje 
Natura 2000. 
Vsa ta spoznanja smo strnili v projektni nalogi Vodomčev 
svet, ki smo jo 29. marca predstavili na turistični tržnici v Ma-
riboru, v Mercatorjevem centru. Pri nalogi smo sodelovali: 
Manja Ekart (8. r.), Jure Glodež (8. r.), Kaja Intihar (9. r.), Ur-
ška Kiselak (9. r.), Mia Molnar (8. r.), Klara Nahberger (9. r.), 
Lana Vajda (8. r.), Karmen Veis (8. r.) in Minea Vrabl (9. r.) ter 
mentorici Tatjana Lukovnjak (avtorica besedila in fotogra-
fij) in Marija Meklav.

OŠ Hajdina

Srečanje nadarjenih 
učencev na OŠ Breg

Že nekaj šolskih let se v sobotnem dopoldnevu zberejo 
nadarjeni učenci osnovnih šol: OŠ Kidričevo s podružnično 
osnovno šolo Lovrenc, OŠ Cirkovce, OŠ Breg, OŠ Hajdina in 
OŠ Kuzma. Mladi skupaj ustvarjajo, se družijo, spletajo nova 
znanstva in prijateljstva. To šolsko leto je bila organizatori-
ca srečanja OŠ Breg, ki je v soboto, 5. marca 2016, gostila 
120 radovednih učencev in 21 mentorjev. Ob zaključku dru-
ženja so potek dela v posameznih delavnicah predstavili še 
staršem in gostom. 

Mentorji – strokovni delavci posameznih šol – so ponudili 
19 različnih delavnic. Učenci so se prijavili na 15 naslednjih 
delavnic, ki so se izvajale: avto iz reciklažnega materiala s 
pogonom na elektromotor, delavnica hitrega branja, do-
končaj začetno risbo, dramska delavnica, filatelistična šola, 
fotografska delavnica, izdelovanje dišečih ptičkov, lutka, 
matematični triki in čarovnije, novinarska delavnica, posli-
kava panjskih končnic, science eksperiments, videokonfe-
renca, ustvarjanje z naravnimi materiali, z zaključkom na 
koš.
Na delavnice se je prijavilo skupaj 160 učencev, na sobotno 
srečanje jih je prišlo 120. Neudeležba prijavljenih učencev 
ogroža kakovostno delo in povzroča nepotrebne material-
ne stroške organizatorjem delavnic. Na OŠ Hajdina se je pi-
sno prijavilo na delavnice 28 učencev, 12 se jih ni udeležilo, 
večina brez opravičljivega razloga.
Strokovne delavke naše šole so bile mentorice naslednjim 
delavnicam: 
Science experiments (mentorici: Tatjana Lukovnjak, Bojana 

Mlakar)
Delavnica je bila namenjena učencem 2. triade. V delavnici 
so pripravili naravoslovne poskuse in eksperimente, med 
katerimi so otroci na zabaven in igriv način spoznavali zna-
nost. Da pa je bilo vse skupaj še bolj zanimivo, je delavnica 
potekala v angleščini. 
Poslikava panjskih končnic (mentorica: Romana Kiseljak)
Panjske končnice so nepogrešljiva sestavina slovenske 
kulturne dediščine. So poslikane deščice, ki zapirajo čebe-
lji panj. Reprodukcije znanih ljudskih motivov s panjskih 
končnic so danes tudi priljubljeno darilo ali turistični spo-
minek za Slovenijo. V delavnici so učenci poslikali panjske 
končnice z ljudskimi motivi in pri tem spoznavali bogato 
slovensko kulturno dediščino. Po želji so lahko deščice po-
slikali tudi s svobodnimi motivi, ki se lahko potem uporabi-
jo v različne namene.
Podrobnejši potek dela predstavlja mentorica filatelistične 
delavnice Karmen Jerenko.
FILATELISTIČNA DELAVNICA ZA NADARJENE UČENCE
Na delavnico spozna-
vanja osnov filatelije se 
je prijavilo pet učencev 
iz treh šol: Val Osrajnik 
iz OŠ Hajdina, Jure Ge-
rečnik iz OŠ Kidričevo, 
Tia Zmazek in Naja Pre-
log iz OŠ Breg in Nino 
Gubič iz OŠ Kuzma. 
Učenci so preseneti-
li, saj so na delavnico 
prinesli bogate zbirke 
filatelističnega gradi-
va, predvsem znamk. Nekateri zbirajo znamke že nekaj let, 
Nina pa je navdušil oče, ki mu je podaril svojo zbirko. 
Delo v delavnici je potekalo v dveh delih. V prvem delu smo 
se pogovarjali, kaj so znamke, o zgodovini filatelije, zakaj 
zbirati znamke ali drugo filatelistično gradivo, ogledali smo 
si fotografijo prve znamke, pripomočke, ki jih filatelisti upo-
rabljajo (posodo za odlepljanje znamk, povečevalno steklo, 
pinceto, papirnate brisačke, albume …). 
V drugem delu delavnice smo se učili znamke odlepljati 
in sušiti. Pogovarjali smo se, kako v albumih ustvariti red. 
Učenci so znamke tudi menjali. S pomočjo interneta smo 
iskali prodajno vrednost znamk in Val je bil zelo vesel, ko je 
odkril, da je lastnik znamke, ki se je trenutno na eni izmed 
avkcij prodajala kar za 46 evrov. Na zanimiv način smo s 
pomočjo znamk spoznavali znamenitosti Slovenije. Izdelali 
smo plakat.
Na zaključni predstavitvi so učenci pripravili krajšo predsta-
vitev dela in razstavo znamk, z zanimanjem so si jo ogledali 
tudi drugi udeleženci delavnic za nadarjene. Vsi smo se stri-
njali, da smo skupaj preživeli prijetno dopoldne in dogovo-
rili smo se, da se čez eno leto ponovno srečamo. 

Irena Vodušek

»Skoraj nikogar ni, ki bi bil povsem brez nadarjenosti.
Izobrazba jo odkrije, pridnost jo nadgradi, značaj jo ohrani.« (Curt Goetz)

»Genialnost je ena desetina nadarjenosti in devet desetin trdega dela.« 
(Thomas Alva Edison)

Nadarjeni učenci so se družili tudi v filateli-
stični delavnici.Foto: arhiv OŠ
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Ekskurzija za nadarjene 
učence

Znanju naproti smo se z nadarjenimi učenci naše šole od-
pravili 30. marca 2016. Ekskurzijo smo organizirali v našo 
prestolnico. Ogledali smo si razstavo Kelti s smaragdnih 
gora in gledališko predstavo z naslovom Gledališče od A do 
Ž. Kje smo radovedno sprejemali zanimive informacije? Kaj 
smo se naučili?
RAZSTAVA: KELTI S SMARAGDNIH GORA 
Razstava je prikazovala arheološko dediščino »keltskih gor-
janov« v širšem zgodovinskem in geografskem okviru. Po-
peljala nas je v zadnja stoletja pred našim štetjem, v hribovi-
ti svet predalpskega in alpskega sveta italijanskega Veneta, 
Karnije, Furlanije, avstrijske Koroške, Posočja in Krasa v času, 
ko so ga dosegli keltski bojevniki in konjeniki. Ti so se ustalili 
na najizrazitejših strateških točkah z nadzorom nad rečnimi 
dolinami. Tam so si uredili grobišča, naravnim silam in bo-
žanstvom vojne so darovali orožje in konjsko opremo. Začeli 
so kovati denar, trgovali so z Rimljani in se z njimi bojevali. 
Kelti so razvili tudi povsem nov, samosvoj umetnostni slog 
okraševanja nakita, noše, orožja, konjske opreme in posod-
ja.
GLEDALIŠKA PREDSTAVA: GLEDALIŠČE OD A DO Ž
Gledališka avantura poteka v gledališkem zaodrju, ki je ena 
izmed poslednjih skrivnosti sodobnega sveta. Kukanje skozi 
gledališke špranje je bilo prikazano kot razburljivo razvo-
zlavanje čarovniških trikov. Igra je podala odgovor na vpra-
šanje: »Kdo so vsi mojstri, ki se skrivajo v svojih gledaliških 
luknjah?« Nadobudna in neustrašna avanturista A in Ž sta 
razkrinkala vse gledališke skrivnosti. Znašala sta se v čuda-
škem labirintu in odkrivala skrivnosti gledališkega sveta. 
Odkrila sta delo gledalcem skritih gledaliških delavcev. 
UČENCI SO ZAPISALI
Nadarjeni učenci smo se 30. marca 2016 ob 7. uri odpeljali na ekskur-
zijo v Ljubljano. Med vožnjo smo si čas krajšali s poslušanjem glasbe in 
sproščenim klepetom. Obiskali smo Narodni muzej Slovenije, kjer smo si 
ogledali gostujočo italijansko razstavo Kelti s smaragdnih gora. Izvedeli 
smo, kdo so bili Kelti, kako so živeli, verovali … Živeli so tudi na območju 
Slovenije. Razstavljenih je bilo veliko arheoloških najdb, ki pričajo o ob-
stoju Keltov. Pridobili smo veliko novega znanja. Naša naslednja postaja 
je bil Cankarjev dom. Ogledali smo si gledališko predstavo Gledališče od 
A do Ž. Nato smo se sprehodili po Ljubljani. Lahko smo si ogledali mesto. 
Veseli smo bili kosila v restavraciji McDonald's. Naše potovanje se je nato 
nadaljevalo proti domu.
Imeli smo se lepo. Upamo, da bomo še doživeli kakšno podobno ekskur-
zijo.

Matevž Vaupotič, Larisa Toš, Monika Kiselak, Klara Nahberger

Verjamem, da so učenci uživali na poti do novega znanja. Pri 
načrtovanju ekskurzije smo sledili kitajskemu pregovoru: Povej 
mi in bom pozabil. Pokaži mi in si bom zapomnil. Vzbudi mi za-
nimanje in bom razumel.

Mateja Draškovič

Jan Tomanič je uspešen 
mladi zgodovinar

Ko srečaš nasmejanega in umirjenega mladeniča z Zg. 
Hajdine, o katerem ti povedo, da je nadarjen srednješo-
lec in nagrajenec državnega srednješolskega tekmovanja 
mladih zgodovinarjev, dobiš izjemno dober občutek in 
postaneš ponosen, da je del okolja, v katerem prebivaš. 
Jan je izjemen fant, po naravi skromen, a zelo »načitan« in 
iznajdljiv mladenič, ki svoje vrstnike že kar presega.

Pri svojih šestnajstih letih že lah-
ko reče, da mu je bila ob knjigah, 
ki so v ospredju, v zibko polože-
na tudi zgodovina, ki jo prepro-
sto obožuje. Že v Osnovni šoli 
Hajdina mu je bila zgodovina 
zelo blizu in od takrat ji posve-
ti marsikateri trenutek svojega 
prostega časa, a ne zgodovina v 
celoti, Jana bolj zanima zgodo-
vina 20. stoletja, čeprav je tudi 
rimsko obdobje tisto, ki v njem 
vedno znova spodbudi zanima-
nje. Preprosto ga zanima vse, kar 
je povezano z zgodovino, zato ni 
naključje, da je že lep čas naro-
čen na revijo History, ki velja za 
najuspešnejšo revijo o zgodovini. 

Verjetno je Janu revija všeč tudi zato, ker poleg zgodovin-
skih knjig ponudi izviren in zanimiv vpogled v zakulisje po-
membnih dogodkov, v pomoč pa mu je bila tudi pri pripravi 
na letošnje tekmovanje mladih zgodovinarjev. Tam je bila 
osrednja tema 1. svetovna vojna, a še pred državnim se je 
moral Jan dokazati na šolskem tekmovanju, potem pa je 
znanje iz obsežnega materiala samo še nadgrajeval, večkrat 
ponovil številke in letnice, priprave na državno pa zanj še 
zdaleč niso bile naporne. Drugega aprila se je s šestimi ptuj-
skimi tekmovalci iz Šolskega centra Ptuj v Brežicah udeležil 
XV. državnega srednješolskega tekmovanja mladih zgodo-
vinarjev in osvojil odlično srebrno priznanje.
Jan je s tem izjemnim dosežkom navdušil tako sošolce 2. 
letnika srednje Elektro in računalniške šole Ptuj kot tudi 
mentorja, prof. zgodovine Bojana Terbuca, prijetno pa je 
presenetil svoje domače, ki se z Janom veselijo vseh njego-
vih uspehov in dosežkov. Za Jana je bila to nova izkušnja, 
ki jo je z veseljem izkoristil, hkrati pa se je tudi veliko naučil 
in verjame, da mu bo vse to koristilo pri učenju in nasploh 
v življenju. Zgodovine verjetno ne bo izbral za študij, v tem 
trenutku bolj razmišlja, da se bo posvetil študiju računalni-
štva, knjige in zgodovina pa bodo še zmeraj njegova vsako-
dnevna popotnica skozi življenje. 
Jan, vso srečo!

Besedilo in foto: TM

Čestitka Hajdinčanu Janu To-
maniču za izjemen uspeh na 
državnem tekmovanju mladih 
zgodovinarjev
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Največkrat so se v javnosti pojavili 
ljudski pevci, kar 42-krat so zapeli 
pred različnim občinstvom, njihove 
pevske kolegice Hajdinske frajlice pa 
25-krat. V okviru srečanj Pozdrav so-
sedu v organizaciji JSKD so se ljudski 
pevci uvrstili na državno srečanje in 
prejeli zlato priznanje ljudskih god-
cev in ljudskih viž. Oboji so že dve 
desetletji pojoči kulturni ambasadorji 
hajdinske občine in želimo jim, da nji-

hov glas še zlepa ne bi utihnil.
Mogoče je trenutno nekoliko manj 
aktivnosti med gledališčniki v dram-
ski sekciji, ki so že nekoliko odrasli, si 
ustvarili družine, se zaposlili …, pa jim 
trenutno zmanjkuje časa za študij be-
sedil in srečevanje na odrskih deskah. 
A za njimi prihajajo mladi srednje-
šolci, ki so polni energije in idej, kaj 
bi lahko naredili, da bi bilo življenje 
vsaj za nekaj ur drugačno od realno-

sti. Tudi tisti, ki so bili aktivni lutkarji, 
imajo že precej izkušenj z delom za 
odrsko zaveso in potem, ko se zastor 
odpre. Monokomedija Tajnica Lolita 
je še vedno aktualna, večkrat je bila 
na sporedu televizije RTS, prav tako je 
še vedno aktualna stand up komedi-
ja Lolita, ki je bila večkrat predvajana 
na PeTV. Dramski sekciji je v februarju 
uspelo organizirati gostovanje Matja-
ža Javšnika s svojim stand up projek-
tom in gostovanje gledališke skupine 
iz Trnič.
ZELO AKTIVI TUDI 
V LUTKOVNI SEKCIJI
Zelo aktivna je bila lutkovna sekcija, 
ki se ji je v minulem letu pridružila 
nova članica Brigita Plohl in prevzela 
mesto režiserke. Z novimi igralci, sta-
rimi od 9 do 12 let, so pripravili novo 
lutkovno igrico Lele Stojanović Pra-
vljica o sreči. Lutke in sceno je izdelal 
Ivan Serdinšek, Danica Serdinšek pa 
pri predstavi sodeluje kot mentorica. 
Novi režiserki je bilo omogočeno izo-
braževanje na področju lutkarstva na 
seminarjih, ki jih organizira JSKD. Zelo 
uspešna premiera novega dela je bila 
6. marca 2016, tudi ponovitev čez te-
den dni je dodobra napolnila dvorano 
DU Hajdina.
Recitatorsko-moderatorska sekcija 
se vključuje ob dogodkih, ki potekajo 
v organizaciji KPD, največkrat vlogo 
napovedovalke odigra Nataša Štum-
berger, ki je 2. decembra 2015 na 
osrednji prireditvi Območne izposta-
ve JSKD Ptuj prejela priznanje Sveta 
sklada za več kot 30 let delovanja v 
hajdinskem društvu. 

KPD Stane Petrovič Hajdina 
z novim vodstvom

V petek, 26. februarja 2016, so se v Gostišču Olga zbrali člani šestih sekcij KPD 
Stane Petrovič Hajdina. S pesmijo so jih najprej pozdravili ljudski pevci in pev-
ke, nato pa so iz poročil predsednice Ide Markež, tajnice Barbare Zajc in blagaj-
ničarke Cvetke Vratič izvedeli vse o delu v zadnjem letu dni.

Dosedanja predsednica Ida Markež in njena nasle-
dnica Barbara Zajc

Skupinski posnetek vseh udeležencev zbora članov KPD

Tudi lutkarji se bodo mnogo bolj sproščeno gibali po odru, če se ne bo treba vedno bati, da bo zavesa odpo-
vedala pokorščino.   Foto: Gorazd Dobnik
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35-članska likovno-fotografska sekcija aktivno deluje že 
tretje leto. V letu 2015 je nadaljevala likovne delavnice pod 
mentorstvom Romane Kiseljak. V novembru se je sekcija 
predstavila v okviru občinskega praznika s 3. skupinsko 
razstavo likovnih del, ki so nastala na delavnicah in v likov-
ni koloniji na Vurberku. Sodelovala pa sta tudi fotografa 
David Pintarič z zbirko fotografij na temo Preteklost in 
sedanjost ter Silvestra Brodnjak s fotografijami z likovne 
kolonije na gradu Vurberk. Majda Vučkovič je predstavila 
unikatne voščilnice na pergamo papirju. 
V letu 2015 so bile organizirane tri samostojne likovne 
razstave v razstavišču PSC na Hajdini: 28. 1. 2015 razstava 
del Cecilije Bernjak, posvečena tudi slovenskemu kultur-
nemu prazniku, 20. 5. 2015 razstava del Danice Kampl in 
Stanke Vogrinec ter 31. 7. razstava del Jane Kraševec. 
Nedavni zbor članov sicer ni bil volilni, a vendar je prine-
sel nekaj kadrovskih sprememb. Na željo predsednice Ide 

Markež so člani izglasovali njeno razrešnico in jo potrdili 
kot podpredsednico. Njeno poslanstvo bo odslej opra-
vljala dosedanja tajnica Barbara Zajc, z administracijo pa 
se bo na novo spoprijela Nataša Štumberger, ki je nekoč 
že bila predsednica. Za finance bo še naprej gospodarno 
skrbela Cvetka Vratič. Tako bo kontinuiteta dela potekala 
v ustvarjalnem duhu tudi naprej, le vajeti so prepuščene 
mladi generaciji. Vsi prisotni so z iskreno hvaležnostjo za-
ploskali dosedanji predsednici Idi Markež in obljubili tvor-
no sodelovanje njeni naslednici Barbari Zajc.
V KPD si bodo prizadevali, da bi z Društvom upokojen-
cev Hajdina, ki je lastnik dvorane, v kateri gostujejo, tudi 
v prihodnje našli skupni jezik in bi se ob pomoči Občine 
Hajdina lotili ureditve odra. Nujna bi bila zamenjava zaves 
in mehanizma za odpiranje sprednje zavese ter seveda so-
dobna osvetlitev. 

Besedilo in foto: Silvestra Brodnjak

V Skorbi dan rezerviran za 
gledališke urice

V soboto, 9. aprila, smo v KD Skorba priredili tradicionalne Gledališke urice za 
otroke, tudi letos z ustvarjalnimi delavnicami. Naši mladi igralci z veseljem ho-
dijo na gledališke vaje in vsako leto znova pripravijo z mentoricami zanimive 
igrice, ki jih z veseljem predstavijo obiskovalcem. Letos so z mentorico Katjo 
Zupanič pripravili igrico Snežak in zvončki.

Najmlajši so lahko uživali še v posebni ustvarjalni 
delavnici.

Na gledališkem odru so se mladim obiskovalcem predsta-
vili Luka, Ria Ana, Tjaša, Lina, Anemari, Ajda, Alja, Brin, Pa-
trik, Lovro in Ajda. Prikazali so nam zgodbo o snežaku, ki 
se mu ni nič mudilo v hladne kraje, čeprav je pomlad že tr-

kala na vrata. Sonce je že toplo sijalo in ga priganjalo. A na 
vsak način je hotel videti zvončke, preden bi se odpravil na 
pot. Gozdni prijatelji zajec, lisica, veverica in medved so ga 
priganjali in mu pomagali spakirati kovčke. Veverica ga je 
pospremila na pot, ko se je že stemnilo. Na poti sta srečala 
netopirja, ki se jima je pridružil, še prej pa ju je malo pre-
strašil. Ob koncu pa je luna razveselila snežaka in mu obsi-
jala jaso z zvončki, ki so veselo cingljali in snežaku zapeli še 
pesmico. Snežak, zadovoljen in srečen, da je končno videl 
zvončke, se je poslovil in nam pomahal v slovo. Pomlad je 
z vsem svojim sijem prišla med nas.
Na gledaliških uricah se je predstavila tudi lutkovna sku-
pina Lutka lutkica iz OŠ Podlehnik, predstavili so nam lut-
kovno predstavo Jajce. Učenci 7. razreda so pod mentor-
stvom Zdenke Golub z zanimivimi lutkami prek zgodbe 
predstavili vse živali, ki se izležejo iz jajca. 
Obiskovalci so si predstave z zanimanjem ogledali in ob 
koncu ostali še kar nekaj časa na ustvarjalnih delavnicah, 
ki smo jih pripravili. Otroci so z veseljem ustvarjali, risali, 
izrezovali in lepili. Nastali so zanimivi izdelki, ki so jih odne-
sli s sabo domov. Čas pa so si vzeli tudi starši, ki so otroke 
pripeljali v svet gledališča in lutk.

Renata Gabrovec, 
KD Skorba

Na gledališkem odru v Skorbi se je znova dogajalo …
Foto: M. Gabrovec
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Članice DŽD Gerečja vas so se od-
ločile, da bodo oblačila, rezultat nji-
hovega predzadnjega celoletnega 
projekta, razstavile tudi v občinskem 
razstavnem prostoru. Na ogled so 
vsem tistim, ki so bodisi »Modno revi-
jo« zamudili bodisi jih tovrstni projekti 
še posebej zanimajo in so dobrodošli 
za nove ideje in inovativnost. 
Na uradnem odprtju so se poleg do-
mačih članic in MePZ zbrali še župan 
občine Hajdina mag. Stanislav Gla-
žar, direktorica občinske uprave Va-
lerija Šamprl, člani občinskega sveta 
in povabljeni gostje. Kratek uvod v 
uradno odprtje so dodali člani do-
mačega MePZ, razstavo in namen pa 
je na kratko predstavila predsednica 
društva Magda Intihar, saj je bila zgolj 
tudi slučajnost, da je bila razstava kot 
taka na kratko predstavljena tudi v ju-
tranjih urah istega dne v sklopu odda-
je Dobro jutro TV Slovenija.
Po županovi pohvali in zahvali za dru-
gačnost in inovativnost pripravljene 
razstave ter po zdravici in pogostitvi 
je bilo uradno odprtje razstave tudi 
končano. Obiskovalci so si nato z za-
nimanjem ogledali razstavljena obla-
čila in predmete, posebno zanimanje 
pa so pokazali tudi moški obiskovalci. 
Zelo zanimivo vprašanje pa je zasta-
vila ena od obiskovalk glede prodaj-
nega značaja razstavljenih oblačil. Za 
zdaj še ne, morda nekoč.

Besedilo in foto: 
MI

»Modna revija« na ogled v 
razstavnem prostoru

V petek, 18. marca, so članice DŽD Gerečja vas v razstavnem prostoru PSC Haj-
dina postavile na ogled oblačila iz projekta »Barvanje tekstilij z naravnimi bar-
vili« in iz predstavitve na »Modni reviji«, ki je bila predstavljena ob praznova-
nju 15. obletnice ustanovitve društva.

Poleg sešitih oblačil iz tekstilij, obarvanih v narav-
nih barvilih, je slikovno predstavljen tudi kratek 
postopek izdelave, vse od barvanja do idejnih mo-
delov oblačil.

Razstavljena oblačila so obogatena z dodatki klekljane čipke, dela domačih članic klekljaric Darje Petek, 
Jelke Drevenšek in Marije Drevenšek, medtem ko razstavni prostor krasijo slikarska dela Nežke Kurnik, lju-
biteljske slikarke, sicer članice DŽD Gerečja vas in MePZ Gerečja vas.

Zanimanje za razstavljena oblačila so pokazali tudi številni moški obiskovalci.
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Srečanje zakonskih jubilantov

V nedeljo, 3. aprila, so se pri pozni 
maši srečali zakonski jubilanti iz žu-
pnije sv. Martina na Hajdini. Šestin-
dvajset je letošnjih jubilantov z okro-
glimi obletnicami, med njimi so trije 
zlati pari in en par letos praznuje 55 
let zakona.

Letošnji zakonski jubilanti v župniji Hajdina v družbi naddekana Marijana Fesla 
Foto: Lucija Kramer

Bogoslužje je vodil naddekan Mari-
jan Fesel, s petjem pa so slovesnost 
obogatili pevci cerkvenega pevskega 
zbora pod vodstvom Danila Jeza. Med 
mašo so slavljenci obudili zakonsko 
zaobljubo, v spomin na praznovanje 
pa prejeli zahvalno listino. 
Zakoncem čestitamo ob jubileju in jim 
želimo še na mnoga srečna skupna leta.

TM

Slovesen dogodek 
za našo župnijo

V soboto, 16. aprila, je bil za našo 
župnijo poseben praznik, saj je v žu-
pnijski cerkvi sv. Martina birmovalec 
msgr. dr. Stanislav Slatinek podelil 
zakrament sv. birme 53 birmancem 
in birmankam. Ti so se lep čas zavzeto 
pripravljali na ta svečani trenutek.

TM
Foto: Studio Laura
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Tako kot vsako leto so se tudi letos 
otroci iz Skorbe in mladi gledališčniki 
KD Skorba potrudili in skupaj z men-
toricami pripravili prijeten kulturni 
program s petjem, glasbo, plesom in 
igro ter ga povezali v prekrasen šopek 
in ga poklonili vsem nam. V začetku 
nas je v svet dalmatinske glasbe po-
peljal Jure Drevenšek iz Gerečje vasi, 
nato pa nas je tako kot vsako leto 
razveselila mlajša otroška gledališka 
skupina KD Skorba, v kateri sodeluje-
jo učenci od 1. do 5. razreda in Alja, ki 
obiskuje še vrtec. Skupaj z mentorico 
Katjo so pripravili igrico z naslovom 
Snežak in zvončki ter se premierno z 

njo predstavili ravno na proslavi. Mla-
di igralci so pogumno pokazali svoje 
igralske veščine in na koncu poželi 
velik aplavz. V nadaljevanju so nam 
šopek pesmi, deklamacij in glasbe 
podarili otroci iz Skorbe in dodobra 
ogreli srca obiskovalcev. S čudovito 
pesmijo je segla do naših src tudi Lana 
Varžič iz Hajdoš, nato pa so nas s svo-
jim plesom navdušile še plesalke KD 
Valentin Žumer Hajdoše. V goste smo 
povabili tudi žensko vokalno skupino 
Lastovke in moški pevski zbor DU iz 
Dupleka. Z lepimi mislimi, ki sta jih z 
nami skozi prireditev delili Manja in 
Tia, smo kulturni program zaključili s 

spoznanjem, da nas takšna druženja 
obogatijo in napolnijo z energijo.
GOSTITELJI DRUŽABNEGA 
SREČANJA SO BILI SKORBOVSKI 
MOŠKI
Večer smo nadaljevali z družabnim 
srečanjem, na katerem so vso po-
gostitev prevzeli moški, »skorbovski 
pubeci« in vaški kletarji. Postregli so 
nas z gibanico, za katero je poskrbel 
VO. Sami pa so temu dodali še nekaj 
domačih dobrot iz tunke. Naši kletarji 
so prispevali dobro domačo kapljico 
iz vaškega soda. Celotna moška ekipa 
se je ta večer zelo dobro izkazala, tako 
pri obloženi mizi, postrežbi, vzdrževa-
nju dobrega vzdušja kot kasneje pri 
pospravljanju. Ženskam je tega dne 
bilo prihranjeno vse delo, po sprošče-
nem klepetu in prijetnih trenutkih pa 
je vsaka domov odšla z rožico za vese-
lje in lepo mislijo v srcu. 

Renata Gabrovec, 
za VO in KD Skorba

Jaz pa grem na zeleno trav'co, 
trgat rož'ce za mojo mam'co …

Tak je bil naslov letošnje prireditve v Skorbi, s katero smo obeležili praznik žen-
sk in mam. V soboto, 19. marca, smo vse vaščanke povabili v Dom krajanov 
Skorba na prijetno druženje ob kulturnem programu.

Najlepši utrinki s praznovanja z mamami v Skorbi                                                                                                                                                                                          Foto: Viki Hotko

V kuhinji se je trudil moški del vaške ekipe z Renato Gabrovec.
Foto: M. Gabrovec
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Prisrčna proslava tudi v Hajdošah
Tudi v Hajdošah so se v nedeljo, 20. marca, s posebno prireditvijo poklonili 
vsem ženskam, mamam in babicam ob njihovem prazniku. Vaški odbor Haj-
doše s predsednico Hildo Bedrač in tamkajšnjimi društvi je pripravil prijetno 
prireditev, na kateri so imeli glavno besedo najmlajši, ki so se predstavili v raz-
ličnih kulturnih točkah.

Dvorana gasilskega doma v Hajdošah je bila polna obi-
skovalk in gostov, med njimi pa so bili številni zadovoljni 
obrazi. V kulturnem programu so nastopili: pevci MoPZ 
PGD Hajdoše, Štajerski frajtonarji in plesalke KD Valentin 
Žumer Hajdoše, ansambel Strun, pesnica Olga Vidovič, 
otroci z glasbeno-recitatorskimi točkami, mnogi od teh so 
tudi mladi člani PGD Hajdoše. Prisrčen program z otroki so 
pripravile Nina in Katja Bedrač, Klavdija Paveo in Maja Tr-

lep, za kar se jim je ob koncu prireditve posebej zahvalila 
tudi Hilda Bedrač in čestitala vsem obiskovalkam ob pra-
zniku. Obiskovalke prireditve pa so domov odšle srečne in 
hvaležne za vse male pozornosti, ki so jih bile deležne na 
proslavi v Hajdošah. Na lep dogodek pa jih bo spominjala 
tudi rožica, ki so jo prejle kot darilce. 

Besedilo in foto: 
TM

Najlepši utrinki s proslave v Hajdošah!
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Materinski dan v Dražencih
Kot vsako leto je bil tudi letošnji marec posvečen ženskam in mamam. Marec je 
mejnik, ko se zbezljamo iz zimskih skrivališč in se začnemo prebujati skupaj z 
naravo. Prav takrat se je dobila tudi ekipa članic Kulturnega društva Draženci s 
predsednikom vaškega odbora na čelu, ki je poskrbel, da so se mame tudi letos 
počutile posebno.

V prostorih kulturnega društva so na-
stajale ideje, predlogi in želje. Koval se 
je načrt, ki se je iz vaje v vajo spremi-
njal in bogatel. Z otroki so nastajala 
tudi darilca za mame. Njihova volja in 
energija sta se čutili na vseh vajah, ki 
so se jih mali recitatorji in igralci ude-
ležili.
V nedeljo, 20. marca, smo povabili 
vse mame naše vasi na tradicionalni 
dogodek. Kot vedno je bila dvorana 

kljub lepemu nedeljskemu popoldne-
vu polna tudi letos. Otroci so se pred-
stavili s pravljico Mojca Pokrajculja, ki 
je bila kot igra umeščena na gledališki 
oder v vaški dvorani. Z očarljivimi pri-
pomočki, kostumi in nekaj treme so 
peljali prireditev med pogumne mla-
de nastopajoče, ki so izlili čustva ma-
mam s pomočjo recitacije in glasbe. 
Vsak otrok je s kotičkom očesa iskal 
svojo mamo v polni dvorani in čakal 

potrditev, ki jo prejema vsak dan, zno-
va in znova. Nekateri prvič, nekateri iz 
leta v leto se trudijo in želijo presene-
titi svoje drage mame ter se jim tako 
vsaj malo zahvaliti za vse narejeno, 
za ves njihov trud in čas, ki ga delijo 
z njimi.
Prepričani smo, da dogodek, kot je ta, 
s pomočjo otrok povezuje vaščane in 
vaščanke, saj se tudi moški predstav-
niki potrudijo in razvajajo ženske in 
mame na ta dan. S svojimi spretnimi 
rokami so pripravili, skuhali in postre-
gli čudovit poobedek ter tako dokaza-
li, da znajo in zmorejo, če le želijo. To 
je vsekakor dokaz, da jih lahko večkrat 
uporabimo kot pridne pomočnike.
Z novimi idejami smo letošnji ma-
terinski dan spravili pod streho. Ve-
selimo se sladoleda v toplih dneh in 
naslednjega leta, ko bomo ponovno 
pripravili nekaj novega, drugačnega 
in edinstvenega.

Janja Radaš

Vsi nastopajoči

Pred nastopom je bilo malo treme.

Naši fantje so se izkazali tako v kuhinji, kot pri strežbi.Vaje in izdelava priložnostnih daril so pod budnim  očesom članic KD potekale 
ves marec



46

April 2016

V Slovenji vasi ob dnevu 
žena in materinskem dnevu

Vaški odbor Slovenja vas je tudi letos ob dnevu žena in 
materinskem dnevu pripravil prireditvi s prijetnim dru-
ženjem, otroci pa so vsem mamam in babicam poklonili 
svoje plesne korake, izbrane pesmi in lepe besede.

Ob dnevu žena smo vse vaščane povabili v gasilski dom na 
ogled komedije Svetniki. Skupaj smo se nasmejali odlični 
komediji v izvedbi izjemne in večkrat nagrajene igralske 
zasedbe Šus teater KD Draženci. 
V nedeljo, 20. marca, pa je vaški odbor povabil vaščane 
na skupno druženje v gasilski dom, kjer smo pripravili pri-
srčen kulturni program ob materinskem dnevu. Za uvod 
so nastopili člani otroške gledališke skupine KD Skorba 
s predstavo Snežak in zvončki. Prireditev so z zanimivim 
nastopom popestrili: člani KPD Stane Petrovič Hajdina 
z lutkovno predstavo Kaj je sreča, plesna šola Sebastian, 
pevki Lana Varžič in Katarina Herceg, s plesno točko pa 
so se predstavile plesalke KD Valentin Žumer Hajdoše. V 
nadaljevanju se je z igranjem na violino predstavil Matevž 
Vaupotič, malčki iz vrtca Najdihojca pa so s prisrčnim na-
stopom ogreli srca vseh zbranih v dvorani. V goste smo po-
vabili mladi plesni par Ano Ekart in Ivana Jarneca, otroško 
folklorno skupino Rožmarin Dolena in ansambel Strun, ki 
so dodobra ogreli dlani obiskovalcev. Skozi celotno prire-
ditev so nas s čudovitimi mislimi popeljale Tia, Ana in Darja 
Pleteršek.
Otroci so se resnično potrudili in pripravili lep kulturni pro-
gram, prežet s plesom, pesmijo, igro in glasbo. Po konča-
nem kulturnem programu se je druženje nadaljevalo ob 
dobri zakuski, ki jo je pripravil vaški odbor. Skupaj smo 
znova preživeli lep popoldan in ga zaključili z željo, da se 
snidemo tudi prihodnje leto v marcu.

JB

V Skorbi so si ob dnevu žena ogledali predstavo Svetniki v izvedbi zasedbe Šus 
teater KD Draženci.

Društvo žena in deklet 
občine Hajdina pred 

novimi izzivi
Društvo žena in deklet občine Hajdina, ustanovljeno 5. 
marca 1999, se je točno na datum ustanovitve, a sedem-
najst let kasneje, sestalo na rednem zboru članic. Običajna 
procedura je potekala po ustaljenem dnevnem redu, pev-
ski kulturni program pa prav tako. Sprememba je bila le v 
tem, da je bila dvorana manj zasedena kot prejšnje leto, a 
se je ta večer dogajalo več stvari in je bil razlog za manjšo 
udeležbo iskati v tem, da so Hajdinčanke pač vpete v raz-
lične aktivnosti. A tisti, ki so prišli, so preživeli lep delovni 
in potem tudi neuradni del večera, ko je za dobro razpolo-
ženje poskrbel Duo SiMi.

Duo SiMi – Simona in Miha Jakopin iz Ljubljane, močno slabovidna pevka in 
slepi pevec ter klaviaturist – je poskrbel za odlično vzdušje v dvorani, ki ni mo-
tilo neplesalk pri mizah, ampak so lahko uživale ob poslušanju ali pa sproščeno 
klepetale brez uporabe pantomime in napenjanja glasilk. Na fotografiji je z nji-
ma tudi Simonina mama Marija Hari iz Markovcev, ki hčerko in zeta po potrebi 
spremlja na njunih poteh, ko se je treba znajti v neznanem okolju.    
Foto: Silvestra Brodnjak

Iz kronološkega pregleda dejavnosti društva, ki ga je 
vzorno kot vedno pripravila tajnica Angelca Sagadin, je 
razvidno, da je društvo poleg rednih ponedeljkovih roč-
nodelskih srečanj in vsakotedenske rekreacije, udeležbe 
na različnih zborih članov in aktivnostih v Zvezi kmetic v 
posameznih mesecih sodelovalo ali izvedlo številne de-
javnosti. 
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Januarja je bil tradicionalni košicen-
bal v Slovenji vasi, članica Cecilija 
Bernjak pa je organizirala samostoj-
no likovno razstavo v razstavišču PSC. 
Februarja so Rimljanke dijakinjam in 
profesorjem Biotehniške šole na Ptu-
ju predstavile rimsko kulinariko. Mar-
ca je bilo predavanje dr. Nele Sršen 
in predstavitev njene knjige Rak na 
duši. V Miheličevi galeriji je bila rim-
ska pogostitev. Aprila so rimske jedi v 
Hotelu Primus okušali davčni delavci 
iz vse Slovenije. Maja so kuharice po-
leg rimske kulinarike, ki so jo predsta-
vile v Simonovem zalivu ter pri III. in I. 
mitreju, pripravile tudi pogostitev za 
otroke, vzgojiteljice in starše v vrtcu 
na Bregu. Tokrat so posegle po grških 
jedilnikih. Za članice so organizirale 
tečaj v pripravi jedi iz špargljev. Juni-
ja so sodelovale na Rimskem dnevu 
na Reki na Hrvaškem. Pri I. mitreju so 
pogostile kanadske Slovence, ki sta 
jih na Ptuj in Hajdino pripeljali častna 
konzulka Kanade v Sloveniji Aleša 
Kandus in Marija Ahačič Pollak. V Pri-

musu so z rimsko prehrano pogostile 
bančnike iz različnih evropskih držav. 
Rimske jedi so pripravljale tudi z di-
abetiki iz Velenja. Julija so pogostile 
z rimskimi jedmi udeležence srečanja 
Dobrodošli doma, ki je bilo na Ptu-
ju. Na Jakobski kuhli so spet skuha-
le odlično kislo župo. Sodelovale so 
na prireditvi »Tak smo delali nekda«, 
ki je bila v Margečanu na Hrvaškem. 
Avgust je že tradicionalno posvečen 
Rimskim igram. Kar štiri dni so bile 
v rimskih oblačilih. Septembra se je 
veliko članic udeležilo poslovilnega 
koncerta njihove prijateljice Marije 
Ahačič Pollak v Tržiču, obiskale pa so 
tudi grob Slavka Avsenika. V Ščita-
revcu pri Zagrebu so na Dionizijevih 
dnevih predstavile rimsko kulinari-
ko. Potrgale in zličkale so koruzo. Z 
rimsko pogostitvijo so sodelovale na 
Ptuju ob svetovnem dnevu turizma. 
Oktober je bil posvečen pletarstvu, 
ki je bilo predstavljeno na 3. pode-
želskem parlamentu v Podčetrtku. Za 
Elektro in računalniško šolo Ptuj so 

pripravile rimske jedi. Pulile so repo 
na kmetiji Kristine Kirbiš in jo tudi pri-
pravile za kisanje. Novembra je veliko 
članic sodelovalo tudi pri aktivnostih 
ob prireditvi Iz mošta vino – pridi na 
Hajdino, ker sta bila kletarja z Zg. Haj-
dine. Na hišnem festivalu v Zavrču 
so se pomerile v izdelavi jabolčnega 
zavitka in v Dražencih na rezancijadi. 
Manjkale niso niti na paveršnopsu 
v Gerečji vasi. Decembra so bile na 
zaključku bralne značke za odrasle v 
Knjižnici Ivana Potrča na Ptuju in so-
delovale s pogostitvijo ob prihodu 
Božička.
ČESA NIKAKOR 
NE SMEMO PREZRETI
Na tem zboru članic je župan občine 
Hajdina mag. Stanislav Glažar po-
vedal, da se morda le obetajo boljši 
časi in bodo Hajdinčanke učakale 
svoj prostor pod soncem. Da bodo 
končno imele kam obesiti prizna-
nja in slike, da bodo njihova rimska 
oblačila visela v društveni omari, da 
bodo posoda in drugi pripomočki, ki 
jih potrebujejo za vedno pogostej-
še kulinarične aktivnosti v občini in 
izven, nameščeni v društveni kuhinji, 
ne pa po domovih članic ali pa v av-
tomobilu predsednice Marije Pulko, 
da bodo pokali, osvojeni na različnih 
tekmovanjih, krasili njihov prostor in 
da se bodo lahko sestajale tudi izven 
običajnih ponedeljkov, ko imajo po-
leti in pozimi na voljo dvorano gasil-
skega doma na Hajdini. 
Občina Hajdina si skupaj z Občino Va-
raždinske Toplice prizadeva pridobiti 
sredstva iz evropskih skladov, name-
njena za uresničitev mednarodnih 
čezmejnih projektov. Društvo žena 
in deklet občine Hajdina in Turistično 
društvo Mitra Hajdina bi tako skupaj 
pridobili prostor na nekdanji Marini-
čevi domačiji na Sp. Hajdini, kjer je 
zelo atraktivna vstopna točka v obči-
no, povezana z rimsko preteklostjo in 
današnjo turistično ponudbo. Iz žu-
panovih ust v evropska ušesa!

Silvestra Brodnjak

Predsednica Marija Pulko je namesto na tradicionalni decembrski Miklavževi večerji, ki je odpadla zaradi 
premalo prijav, podelila vrtnice vsem tekmovalkam, ki so se med letom izkazale na različnih področjih udej-
stvovanja. Podpredsednica Marta Sitar pa je prejela v spomin na lanskoletni izbor v okviru natečaja Ljudje 
odprtih rok poleg vrtnice tudi uokvirjeni dokaz o sodelovanju. 
Foto: Klemen Mohorko
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V začetku februarju smo uspešno 
predstavile svoje delo v letu 2015 na 
zboru članic, na neuradnem delu pa 
smo se poveselile ob zvokih domače-
ga ansambla Strun. Ob ponedeljkih se 
nas je povprečno 12 članic udeleževa-
lo terapevtske telovadbe v gasilskem 
domu. Udeleževale smo se zborov 
članov drugih društev, kamor smo 
bile povabljene.
Že tradicionalno smo skupaj prazno-
vale dan žena. Zbralo se nas je okrog 
štirideset. Večer so nam polepšale 
pevke učiteljsko-vzgojiteljskega pev-
skega zbora pod vodstvom Uroša 
Sagadina. Dolgo v noč nam je igral in 
prepeval Štajerski brendi. Tudi ta ve-
čer je potrdil veselje članic ob takih 
druženjih.
Sodelovale smo pri predstavitvi obči-
ne Hajdina v televizijski oddaji Dobro 
jutro kakor tudi s svojimi izdelki pri 
velikonočni razstavi pirhov v cerkvi. 
Posebej moram omeniti večer, 23. 
marca, ki smo ga preživeli v gasil-
skem domu Hajdoše s predavateljico 

dr. Mojco Muršec. Tema večera je bila 
demenca. To ni bolezen, ki boli obole-
lega, temveč tiste, ki so z njim. Prav je, 
da se včasih poučimo tudi o neprije-
tnih zadevah. 
POPOLDANSKI IZLET 
PO PREKMURJU
Na aprilskem rednem sestanku smo 
soglasno sprejele odločitev za popol-
dansko ekskurzijo v Prekmurje. Tako 
smo se v četrtek, 14. aprila, ob 13. uri 
zbrale, zasedle svoja mesta na avto-
busu in se popeljale skozi Slovenske 
gorice lepemu popoldnevu naproti. 
Naš prvi cilj je bil ogled Mesarstva 

Kodila. Ob lastnikovem vodenju skozi 
predelovalni obrat in njegovi razlagi 
nam je vsem zastajal dih. Poznamo 
sicer njihovo blagovno znamko, ven-
dar smo šele sedaj spoznale njihove 
prave dobrote. Pot smo nadaljevale 
skozi Moravske Toplice do Bogojine, 
z lepimi spomini smo prižgale svečo 
na grobovih Pavla in Ivana Pucka ter si 
ogledale Plečnikovo cerkev. Ker se je 
naredil sončen pozen popoldan, smo 
se odpravile do Bukovniškega jezera. 
Dan smo zaključile z mislijo, da je tako 
druženje treba ponoviti čim prej.

Majda Turnšek

Hajdoške žene nadvse zanimivo 
preživele prve mesece leta

Tudi to leto smo ženske v našem društvu začele z velikimi željami za srečo in 
zdravje že kar na prvem januarskem srečanju ob manjši pogostitvi. Vsa naša 
srečanja dokazujejo pripadnost društvu. Rade se družimo in ob srečanjih si pri-
znamo, da se pogrešamo, ko se nekaj časa ne vidimo.

S predavateljico dr. Mojco Muršec so se pogovarjale 
o demenci. Za odlično izvedbo se je predavateljica 
zahvalila Majdi Turnšek, predsednici Društva žensk 
Hajdoše.

Že tradicionalno so hajdoške žene skupaj praznovale dan žena.

Ekipa Društva žensk Hajdoše je sodelovala v televizijski odda-
ji Dobro jutro in na koncu je nastal še skupni posnetek z vodi-
teljicama na terenu, s Katjo Tratnik in Marijo Merljak. Aprilsko popoldansko ekskurzijo so Hajdošanke izkoristile za ogled Mesarstva 

Kodila. Foto: arhiv društva
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Draženske žene letos 
iz kuhinje v naravo

Da je bilo v Dražencih pestro, delavno in zanimivo tudi v 
letu 2015, je na občnem zboru potrdila predsednica Zden-
ka Godec. Poudarila je, da so se članice lani udeleževale 
poučnih planinskih delavnic, obiskale so Evropski parla-
ment, sedemkrat so kuhale marmelade in jih z veseljem 
predstavile na gospodinjskem večeru, na katerem seveda 
niso manjkali izvirni domači rezanci. Enkrat na mesec so 
se srečevale in izobraževale, na Rogli so nabirale zelišča, z 
veseljem pa so se udeležile tudi mnogih drugih dogodkov, 
tekmovanj in druženj po različnih koncih Slovenije.
V letu 2016 so si Draženčanke zadale nov program dela, 
odločile pa so se, da se bodo v tem letu iz kuhinje odpra-
vile v naravo, posvetile se bodo zdravemu načinu življenja 
in zdravi prehrani, uredile bodo zeliščno gredo in do konca 
leta v tem duhu tudi izpeljale projekt, je omenila Zdenka 
Godec, ki verjame, da bodo pri tem delu zelo uživale in da 
jih bo na druženjih čim več. 
Draženskim ženam so na delovnem srečanju za vse uspe-
he in aktivnosti čestitali občinska svetnika Ivo Rajh in Uroš 
Gojkovič, slednji tudi v imenu občine Hajdina, ter predse-
dnik VO Draženci Damijan Cebek.
PRVEGA MARCA PREDAVANJE O SEMENIH
Draženčanke so se 1. marca na Biotehniški šoli Turnišče 
udeležile predavanja na temo Stara avtohtona semena 
starih sort. Predavale so tamkajšnje učiteljice in jim pripra-
vile kar veliko semen, ki so jih posadile na svojih vrtovih. 
Veliko so med drugim povedale o pravilni vzgoji rastlin za 
dobro seme. 
OB DNEVU ŽENA NA GLEDALIŠKO PREDSTAVO
Osmega marca so imele v Društvu gospodinj Draženci 
članice že tradicionalno, 20. srečanje, posvečeno dnevu 
žena. Ob tej priložnosti so izdale zloženko z utrinki vseh 
dosedanjih srečanj. Po skupni fotografiji, ki so jo že po tra-
diciji naredile pred vaškim domom v Dražencih, pa so se 
odpravile v Maribor na ogled Hiše Stare trte in kasneje v 
SNG Maribor na ogled gledališke predstave Ohcet, kjer so 
zelo uživale.

Četudi sta minila dobra dva meseca od rednega občnega 
zbora, so se članice Društva gospodinj Draženci že večkrat 
srečale ter se vmes izobraževale in ustvarjale. Program 
dela za leto 2016 so potrdile na 17. občnem zboru 19. fe-
bruarja, posebno doživetje pa je bilo letošnje jubilejno, že 
20. srečanje članic ob dnevu žena.

Na Biotehniški šoli Turnišče so z zanimanjem prisluhnile predavanju na temo 
Stara avtohtona semena starih sort.

Nove smernice delovanja Društva gospodinj Draženci je na občnem zboru pred-
stavila predsednica Zdenka Godec. Foto: TM

Pred odhodom v Maribor je 
v Dražencih nastal spominski posnetek …
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SODELOVANJE NA VELIKONOČNI RAZSTAVI TD PTUJ 
IN V APRILU NOVE INFORMACIJE O ZDRAVILNIH 
RASTLINAH
V Društvu gospodinj Draženci so se odzvale tudi povabilu 
TD Ptuj in nekaj unikatnih prazničnih izdelkov postavile 
na ogled na velikonočni razstavi na Ptuju. Posebej lepo so 
se predstavile s pisankami, izvirno okrašenimi ovčkami in 
pletenicami.
Sedmega aprila pa so se članice društva gospodinj v Domu 
vaščanov Draženci družile z znano farmacevtko – zeliščari-

co Vesno Forstnerič Lesjak, mag. farm. Za tokratno druže-
nje so izbrale temo »Ženske« zdravilne rastline in rastline 
za ženske bolezni. Veliko so slišale o dobrem imunskem 
sistemu, dobrem živčnem sistemu in psihofizični vzdržlji-
vosti, hormonskih nadlogah, prebavnih težavah, težavah z 
vnetji sečil in se ob tem tudi veliko naučile, je med drugim 
o zadnjih dogodkih v društvu povedala Zdenka Godec.

TM

Ob dnevu žena so se Draženčanke odpravile na ogled Hiše Stare trte v Maribor. Marec si bodo zapomnile tudi po obisku SNG Maribor, kjer so si ogledale pred-
stavo Ohcet.

16. zbor članic DŽD Gerečja vas
V petek, 4. marca, so se zbrale članice DŽD Gerečja vas na 16. rednem zboru čla-
nic, dvorano pa so napolnili tudi številni povabljeni gostje in članice sorodnih 
društev tako iz domače občine, sosednjih občin kot tudi od drugod.

PREGLED DOGODKOV 
Po pozdravnih besedah in uvodnem 
kulturnem utrinku domačega MePZ 
se je začel uradni del letošnjega zbora 
članic DŽD Gerečja vas. Iz poročil, po-
sebej iz poročila predsednice, je bilo 
razbrati, da se je v društvu tudi v letu 
2015 zvrstilo veliko število družabnih 
dogodkov, tako tradicionalnih kot 
tudi novih. Posebej je bilo izpostavlje-
no praznovanje 15. obletnice ustano-
vitve DŽD Gerečja vas, ki ga je društvo 
proslavilo s projektom Modna revija 
na temo celoletnih delavnic iz leta 
2014 »Barvanje tekstilij z naravnimi 
barvili« in z novim projektom celole-
tnih delavnic na temo peke različnih 
gibanic, ki so ga članice predstavile v 
oktobru. Seveda ni bilo uspešno samo 

leto 2015, saj so v obdobju 2010–2015 
v delovanju društva izstopali številni 
dogodki in projekti, ki so zaznamovali 
društvo in MePZ po njegovem uspe-
šnem in razpoznavnem delovanju. 
PRIHODNJI PROJEKTI
Od časa, ko je društvo zaključilo pri-
delavo buč in z 10. Bučijado konča-
lo projekt, so se članice odločile, da 
bodo določene delavnice potekale 
čez vse leto in bodo rezultate delavnic 
predstavile ob koncu vsakega projek-
ta. Ker se je v preteklosti ideja izkazala 
kot dobra, uporabna in poučna, so v 
načrtu za leto 2016 predvidele celo-
letne delavnice izdelave naravnih mil 
in naravnih mazil ter spoznavanje in 
uporabo naravnih zelišč za čaje in čaj-
ne mešanice.

Tokrat je na šaljiv način čestital vsem članicam, že-
nam in dekletom ob bližajočem se prazniku žena 
član FD Sveti Štefan.

Predsednica društva Magda Intihar je podala iz-
črpno poročilo o projektih in dogajanjih minulega 
leta, domači MePZ pa je tudi tokrat poskrbel za kul-
turni utrinek.
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Letos bodo znanje uporabile tudi za izdelavo daril, ki jih 
občina Hajdina namenja svojim gostom. Ob koncu delav-
nic bodo v jesenskih mesecih seveda projekt tudi predsta-
vile. 
Pred koncem uradnega dela so pohvale in razmišljanja do-
dali tudi povabljeni gostje, med njimi župan občine Haj-
dina mag. Stanislav Glažar, predstavnice gostujočih članic 
sorodnih društev, predstavniki domačih društev in VO. 
VESELI DEL
Po končanem uradnem delu so se zbrani, tako kot veleva 
tradicija, dostojno pogostili in nazdravili preteklim uspe-
hom, za dobro voljo vse do srede noči pa je tokrat poskr-
bel ansambel Vreži pa beži, katerega član je tudi glasbenik 
in domači član MePZ, Branko Sitar. 

Besedilo in foto: MI
Domače članice, gostujoče članice in povabljeni gostje so napolnili dvorano ga-
silskega doma v Gerečji vasi.

Članice DŽD Gerečja vas 
začele učne delavnice

Kot so članice DŽD že napovedale v načrtu dela za leto 
2016, so začele delavnice izdelave naravnih mil, spozna-
vanje naravnih zelišč in izdelavo naravnih mazil. K sodelo-
vanju so za ta celoletni projekt povabile priznano strokov-
njakinjo Vesno Forštnarič Lesjak, mag. farm., iz društva 
Sapientia. Delavnic se je udeležilo lepo število članic. Pozorno so prisluhnile predavateljici.

Prva učna delavnica je potekala 14. 
aprila v prostorih gasilskega doma 
Gerečja vas. Delavnice se je udeležilo 
lepo število udeleženk. Z zanimanjem 
so najprej spremljale teoretični po-
stopek izdelave naravnih mil, ki ga je 
izčrpno podala predavateljica Vesna 
Forštanič Lesjak. Kot so ugotovile, iz-
delava mila pravzaprav ni ravno pre-
prosta. Poleg obveznega zaščitnega 

oblačila in rokavic ter priporočljivo 
tudi očal je treba zaščititi tudi delov-
ni prostor, saj surovine reagirajo ena 
na drugo, mešajo se po točno dolo-
čenem zaporedju, v točno določenih 
količinah, pa čeprav so naravne. To-
krat so se članice odločile za izdelavo 
mila iz sivke.
Po končanem teoretičnem delu pred-
stavitve je predavateljica sicer po 

hladnem postopku izdelave mil tudi 
predstavila mešanje surovin, ki jih je 
tokrat pripravila za izdelavo naravnih 
mil. Postopek izdelave so udeležen-
ke tokrat le spremljale, na naslednji 
delavnici, ki bo potekala 26. maja, pa 
bodo postopek mešanja surovin izpe-
ljale že same. 

Besedilo in foto: 
MI

Vesna Forštnarič Lesjak, mag. farm., je udeležen-
kam delavnice strokovno in temeljito podala znanje 
in predstavila postopek izdelave naravnih mil.

Mešanje surovin, tokrat po hladnem postopku izde-
lave mil.

Prva mila so že ulita v modele …
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Tudi letos sta nastopajoče in obisko-
valce prireditve Veselo na jožefovo po-
vezali dobra volja in dobrodelnost, saj 
so Veseli Jožeki del zbranih sredstev 
na prireditvi podarili PGD Leskovec za 
nakup novega terenskega gasilskega 
vozila. Hajdinske žene so na dogodku 
svoje društvo predstavile kot izjemno 

zanimivo, ustvarjalno in poučno, lepo 
pa so pogrnile tudi mizo in nanjo po-
ložile nekaj izbranimi ročnodelskih 
izdelkov članic s poudarkom na veliki 
noči, knjige in sladke dobrote, ki so jih 
spekle posebej za to priložnost.

TM

V VRTNEM CENTRU
Prva postaja pred samim mestom 
Slovenske Konjice je bil daleč oko-
li poznan velik vrtni center, kjer so 
z zanimanjem prisluhnile kratkemu 
predavanju o letošnjih trendih zasa-
ditev okrasnih gredic in balkonskih 
korit (mimogrede, letošnji trend sta 
kombinacija modre in bele barve v 
kombinaciji z raznovrstnimi zelenimi 
bršljankami ali travami). Nato so se 
izletnice kar razgubile med cvetočimi 
rastlinami in grmovnicami ter se ob 
koncu obiska na vrtnariji, seveda vsa-
ka s svojo nakupovalno vrečko, okrep-
čale še z odlično kavo. 

GRAD TREBNIK IN STARI TRG
Po končanem nakupovalnem ogledu 
vrtnega centra so se z avtobusom od-
peljale do dvorca Trebnik, kjer jih je 
prijazna vodička seznanila z bogato 
zgodovino dvorca, vse od nastanka 
do danes. Kljub ostremu, še zimske-
mu vetru, ki je vel z obronkov Pohorja, 

so se peš podale skozi park, čudovit 
tudi pozimi, ki pelje od dvorca do sta-
rega mestnega jedra oz. do Starega 
trga, kjer so z zanimanjem prisluhni-
le zgodovini nastanka in si ogledale 
obeležja, ki jih ni moč spregledati ob 
sprehodu skozi Stari trg Slovenskih 
Konjic. 
DRUŽENJE OB VEČERJI
Sprehod skozi Stari trg Slovenskih Ko-
njic ji je pripeljal do avtobusne posta-
je, od koder so se že v mraku podale 
proti konjiškim vinorodnim gričem, 
kje so se v toplem in okusno ureje-
nem ambientu okrepčale ob dobri 
večerji, se pomenkovale o dogodkih 
preteklega popoldneva in preživele 
čudovit preostanek dneva ob druže-
nju, ki je bil skoraj prehitro pri koncu. 
Naslednji dan je bil namreč običajen, 
delovni dan.

Besedilo in foto: MI

Ob dnevu žena na potep 
po Slovenskih Konjicah

Članice DŽD Gerečja vas so se ob dnevu žena, prav na 8. marec, v popoldanskih 
urah podale na kratek izlet do Slovenskih Konjic, z namenom združiti prijetno 
s koristnim in ostanek dneva izkoristiti za poučno in zabavno druženje.

Zanimiv in poučen je bil sprehod skozi staro mestno 
jedro Slovenskih Konjic.

V vrtnem centru so si ogledale številne sorte trajnic, 
enoletnic in grmovnic, z zanimanjem pa so prisluh-
nile tudi predavanju o letošnjih trendih zasaditev 
gredic in balkonov

Hajdinčanke na prireditvi 
Veselo na jožefovo

V dvorani Pan v Kidričevem je bila 19. marca že 9. glasbeno-humanitarna pri-
reditev Veselo na jožefovo. Gostitelji in ustvarjalci prireditve so bili harmoni-
karji Veseli Jožeki KD Franceta Prešerna Videm pri Ptuju. V svojo družbo so po-
vabili glasbene goste od vsepovsod, med nastopajočimi pa so bile tudi članice 
Društva žena in deklet občine Hajdina s predsednico Marijo Pulko.

Hajdinčankam se je na prireditvi Veselo na jožefovo 
pridružila voditeljica Tatjana Mohorko.

Lepo okrašena in dobro 
založena miza DŽDO Hajdina                                      

Foto: Brane Kolednik
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Predsednica Sonja Brlek Krajnc, ki je 
bila zaradi zdravstvenih razlogov za-
držana, je v obširnem poročilu o delu 
posebej izpostavila kar nekaj aktiv-
nosti v letu 2015. Na zboru članov je 
poročilo predstavil podpredsednik 
Franc Krajnc. Med drugim je povedal, 
da so se člani lani podali na ekskurzijo 
v Sombotel in Monšter, na kateri so se 
seznanili z življenjem in delom sv. Mar-
tina, pomembnostjo rimskega mesta 
Savaria, v začetku minulega leta izvedli 
2. pletarski tečaj – v sodelovanju s ple-
tarji in Osnovno šolo Hajdina. Potem 
sta bila v ospredju 2. velikonočna raz-
stava v župnijski cerkvi in velikonočni 
sejem z delavnico izdelovanja presme-
cev. Na razpis za dodelitev sofinancira-
nja je TD Mitra v sodelovanju z občino 
Hajdina prijavilo izvedbo Festivala 
Gandin in bili so uspešni pri Turistični 
zvezi Slovenije. TD Mitra se je s pletarji 
predstavilo na lanski razstavi Dobrote 
slovenskih kmetij, 5. septembra pa je 
društvo uspešno izpeljalo 1. Festival 
Gandin, navkljub slabemu vremenu. 
Društvo je lani poskrbelo še za ponatis 
slovensko-nemške turistične brošure, 
za objavo prispevkov na spletni strani 
društva in občine, o svoji dejavnosti 
pa je društvo redno obveščalo medije. 
Med izstopajočimi dogodki leta 2015 
je Krajnc omenil še razstavo ob sve-

tovnem dnevu turizma, ocenjevanje 
najlepše urejenih objektov v občini, 
oblikovanje pohodne poti po občini 
in izvedbo pohoda – v sodelovanju s 
PD Hajdina in Društvom Zreli vedež, iz-
vedbo strokovne ekskurzije na avstrij-
sko Koroško z namenom spoznati sta-
rejšo zgodovino Slovencev ter kulturo 
in sedanjost koroških Slovencev, kar je 
Hajdinčanom predstavil predsednik 
KUD Srce v Dobrli vasi Štefan Kramer. 
Društvo pa je lani dobro sodelovalo 
tudi z OŠ Hajdina in učenci pri izbir-
nem predmetu turistična vzgoja.
OBSEŽEN NAČRT TD MITRA 
V LETOŠNJEM LETU
Za leto 2016 je bil na zboru članov 
sprejet tudi okvirni program dela, kjer 
je med drugim zapisano: izvedba vsaj 
ene celodnevne strokovne ekskurzije in 
posameznih organiziranih ogledov – 
predviden datum je tokrat sobota, 23. 
9. 2016, vsebina pa spoznavanje trža-
ških Slovencev; izvedba 3. pletarskega 
tečaja, pred tem zagotovitev materiala 
in prostora, v sodelovanju s pletarji in 
osnovno šolo; postavitev 3. velikonočne 
razstave v župnijski cerkvi; organizacija 
in izvedba 3. mini velikonočnega sejma 
na Hajdini vključno z delavnico izdelova-
nja presmecev; priprave, organizacija in 
izvedba 5. rednega zbora članov; pred-
stavitev občine Hajdina, TD in sekcije 
Hajdoški pletarji na 27. razstavi Dobrote 
slovenskih kmetij; popravki in dopolni-
tve društvene spletne strani; organizaci-
ja predavanja na temo urejanja okolice 
in stavb; priprava predloga za obliko in 
vsebino občinskih označb in simbolov; 
vodenje ogledov Berla; aktivnosti ob 
svetovnem dnevu turizma – razstava, 
vodeni ogledi, turistični piknik; nadalje-
vanje aktivnosti za pridobitev društve-
nih prostorov za izvajanje informacijske, 

promocijske in družabne dejavnosti; jav-
ni poziv za zbiranje predlogov za vključi-
tev lepo urejenih objektov v ocenjevanje, 
izvedba ocenjevanja najlepše urejenih 
objektov, priložnostna razstava fotogra-
fij in opisov; intenzivno oblikovanje idej 
ter iskanje konkretnih rešitev za ureditev 
in oživitev območja Mariničevo; eviden-
tiranje snovne in nesnovne dediščine 
vasi v občini Hajdina – poizvedba, popis, 
fotografiranje, oblikovanje registra ter 
priložnostne razstave po vaseh in v raz-
stavišču; zbiranje predlogov in pobuda 
za pobratenje s sorodnim društvom ter 
pobuda občinam za pobratenje med 
občinami; povezovanje z drugimi TD 
na širšem območju – medsebojni obi-
ski, ogledi zanimivosti, sodelovanje na 
prireditvah; nadaljevanje sodelovanja z 
OŠ Hajdina ter učenci pri izbirnem pred-
metu turistična vzgoja; povezovanje 
gostinske ponudbe v občini, oblikovanje 
inovativnih menijev, turističnih produk-
tov in skupno nastopanje na tržišču; zbi-
ranje idej za nove projekte in prireditve, 
oblikovanje projektnih nalog, sledenje 
razpisom za pridobitev sofinanciranja.

SB, TM

Peti zbor članov TD Mitra Hajdina
Na delovnem srečanju so se v petek, 8. aprila, v gasilskem domu Hajdina zbra-
li člani TD Mitra Hajdina in pod vodstvom podpredsednika Franca Krajnca ter 
delovnih organov zbora izpeljali obračun dela za leto 2015. Zbora članov se je 
udeležil tudi župan občine Hajdina mag. Stanislav Glažar, poleg njega pa še 
predstavniki prijateljskih turističnih društev s Ptuja, Vurberka, iz Dornave in s 
Ptujske Gore.

Podpredsednik Franc Krajnc je v imenu predsednice 
Sonje Brlek Krajnc prebral poročilo o delu in pro-
gram dela.

Ob zaključku je spregovoril tudi župan Občine Haj-
dina in pohvalil delo društva ter poudaril njegov 
pomen za promocijo občine.
Foto: Silvestra Brodnjak

Učenci OŠ Hajdina so predstavili raziskovalno nalo-
go o vodomcu.
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Na cvetno nedeljo k blagoslovu 
s hajdinskimi presmeci

V TD Mitra Hajdina so dan pred cvetno nedeljo pripravili delavnico izdelovanja 
tradicionalnih hajdinskih presmecev, v katerem ne sme manjkati rozga vinske 
trte.

Tudi pletarka Hilda je izkoristila priložnost in na cvetno nedeljo na stojnici ponudila svoje izvirne pletarske 
izdelke.

Lepo narejeni hajdinski presmeci so dobili veliko pohval in prav vsi so našli novega lastnika …

Delavnica je bila žal slabo obiskana, 
a najbolj vztrajnim in ustvarjalnim 
članom društva s predsednico Sonjo 
Brlek Krajnc je uspelo narediti nekaj 
deset presmecev. Te so v nedeljo na 
stojnici pred župnijsko cerkvijo »za-
menjali« za prostovoljne prispevke 
župljanov, ki so z veseljem darovali 

za turistično društvo. Na stojnici ob 
Martinovi cerkvi je na cvetno nede-
ljo svoje pletarske izdelke ponudila 
tudi pletarka Hilda Žumer, v župnijski 
cerkvi pa je bila na ogled velikonočna 
razstava, ki jo je pripravilo TD Mitra 
Hajdina, postavila pa Magda Intihar.

Besedilo in foto: TM

Pletarsko 
znanje se širi

Vedno znova smo veseli, ko slišimo, 
da naši občani svoje znanje in izku-
šnje prenašajo tudi na ljudi v bližnji 
okolici. V prvih dveh tednih aprila 
sta pletarsko znanje z obiskovalci 
Dnevnega centra aktivnosti Marjeta v 
občini Starše delila priznana pletarja 
Marija in Franc Žunkovič iz Hajdoš.

Pletarja Marija in Franc Žunkovič sta pletarstva učila 
tudi obiskovalce Dnevnega centra aktivnosti Marje-
ta v sosednji občini Starše.

V mini pletarski delavnici sta Žunko-
vičeva zainteresiram občanom, ki na 
jesen življenja koristijo vsak prosti tre-
nutek za nova doživetja in znanja, naj-
prej predstavila delo pletarskega moj-
stra, nekaj spretnosti in veliko svojih 
najboljših izdelkov, ki v njuni domači 
delavnici nastajajo vsak dan. V Marje-
to sta prinesla tudi ves potreben ma-
terial in pripomočke, da je lahko delo 
steklo brez težav, in že po dveh delav-
nicah so si obiskovalci dnevnega cen-
tra lahko izdelali svojo košaro.

Besedilo in foto: TM
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Anton Cestnik še en mandat 
predsednik DU Hajdina

V četrtek, 17. marca 2016, je v Domu vaščanov v Dražencih potekal volilni zbor 
članov DU Hajdina, s 539 člani zagotovo najštevilnejšega društva v Občini Haj-
dina, ki ga bo tudi v četrtem mandatu, kot že dvanajst let doslej, vodil Anton 
Cestnik.

Pomagal mu bo upravni odbor, ki 
ga sestavljajo: Marica Kavčevič, Ivan 
Vegelj, Marija Emeršič, Angela Mlakar, 
Anica Drevenšek, Jožica Šijanec, Jože 
Majerhofer, Franc Fridl, Janez Horvat, 
Karel Furek, Alojz Kostanjevec, Jakob 
Kokol in Marija Žunkovič. Delo društva 
bo nadziral nadzorni odbor, ki ga vodi 

Alojz Šijanec, člana pa sta Anica Ce-
stnik in Franc Drevenšek. V častno raz-
sodišče so bili imenovani Maks Kampl 
kot predsednik ter člana Rudi Čelan in 
Ida Kraner. 
Prisotni člani so pozorno prisluhni-
li poročilom vseh organov, najbolj 
pa so jih pritegnile konkretne akcije, 

ki potekajo ali se bodo zvrstile med 
letom. Vse pohvale vredni so poho-
dniki, kolesarji in planinci, ki s svo-
jimi rednimi aktivnostmi skrbijo ne 
le za svoje zdravje, ampak tudi za 
medsebojno druženje, ki je v jeseni 
življenja še kako potrebno. Tega se 
zavedajo tudi člani, ki delujejo v pro-
gramu Starejši za starejše. Želijo pa 
si, da bi se jim v prihodnje pridružilo 
več prostovoljcev, da bi lahko večkrat 
obiskovali starejše upokojene čla-
ne. V preteklem letu se jih je, žal, 15 
za vedno poslovilo, 16 pa se jih je na 
novo včlanilo. Na zboru članov so po-
delili zahvale za dolgoletno članstvo 
42 članom. Štirideset let je že v upo-
kojenskih vrstah Rozalija Mohorko iz 
Skorbe, ki jo posebej predstavljamo. 
Vsem jubilantom čestitamo!
Predsednik Anton Cestnik se je za-
hvalil za dobro sodelovanje z vsemi 
organi društva, izven pa z Osnovno 
šolo Hajdina in KPD Stane Petrovič 
Hajdina ter Občino Hajdina. Pohvalil 
je člane, ki se v začetku šolskega leta 
vedno vključujejo v aktivnosti Sveta 
za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu, pa seveda tiste, ki sodelu-
jejo v čistilnih akcijah društva. Svojo 
vlogo dobro opravljajo tudi poverje-
niki, ki so živa vez članov in vodstva 
društva ter skrbijo za medsebojno 
posredovanje informacij. 

Marija Dietinger, tajnica Pokrajinske zveze DU Spo-
dnje Podravje Ptuj - Ormož, je izročila veliko zlato 
plaketo predsedniku DU Hajdina Antonu Cestniku. 
Malo zlato plaketo je podelila častnemu članu Ma-
ksu Kamplu, ki je že 35 let v upokojenskih vrstah, 
Marica Kavčevič, tajnica DU Hajdina, pa je prejela 
priznanje ZDUS. 

Jožica Šijanec in Anton Cestnik, novi, dosedanji predsednik DU Hajdina, sta prisotnim jubilantom podelila 
zahvale za 20 let članstva v DU.

Za 25 let članstva v DU Hajdina so zahvale prejeli prisotni člani, drugim pa jih bodo izročili ob prvi prilo-
žnosti. 
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PROGRAM DELA DU HAJDINA
V programu dela za leto 2016 bo še več skrbi posvečene 
športu in rekreaciji ter organizaciji ekskurzij in izletov. Dru-
štvo si bo prizadevalo za pokritje prevoznih stroškov, tako 
da bi se lahko čim več članov udeležilo spoznavanja lepot 
domovine, pa tudi tujine. Izlet v Prekmurje in na Madžar-
sko je že realiziran, 2. junija je na programu Logarska do-
lina, 8. septembra središče Slovenije – Vače, 3. novembra 
izlet na Kozjansko, vmes pa še dve letovanji – od 2. do 9. 
julija ter od 26. novembra do 3. decembra v Hotelu Delfin 
v Izoli. Na koledar pa si je treba zapisati tudi 29. december, 
ko bo skupni zaključek leta. Kje bo to, bo pravočasno spo-
ročeno.
Med gosti sta bila predsednik DU Turnišče Franc Zupanič 
in tajnica PO ZDUS za Spodnje Podravje Marija Dietinger. 
Oba sta pohvalila zgledno delo društva, za kar ima prav 
gotovo največ zaslug vodstvo s svojimi odbori in komisi-
jami. 

Besedilo in foto: Silvestra Brodnjak

Ob zaključku zbora članov se je predsednik Anton Cestnik zahvalil za ponovno 
izkazano zaupanje in obljubil, da bo društvo tudi v prihodnje vodil kot dober 
gospodar. Vsem ženam je voščil ob marčevskih praznikih, čestitki pa je sledilo 
tudi cvetlično darilo za članice. Potem pa je mikrofon prepustil Štajerskemu ob-
mejnemu triu, da je na odru zamenjal delovno predsedstvo, ki ga je ob pomoči 
Marte Sitar in Marjane Veronek tudi letos uspešno vodil Radoslav Simonič.

Hajdinski upokojenci na Madžarskem 
obiskali Mali Triglav

V sredo, 6. aprila 2016, se je 61 članov Društva upokojencev Hajdina odpravilo na 
nenakupovalno ekskurzijo v sosednjo Madžarsko. Anica Drevenšek, predsednica 
Sekcije za izletništvo, ki je organizirala tudi to popotovanje, je povedala, da je bil 
izlet posvečen dnevu žena in materinskemu dnevu.

Foto: Zdravko Babič

Začelo se je zjutraj pred Mercator-
jevo trgovino na Hajdini. O množič-
ni udeležbi je pričalo število parki-
ranih vozil, ki so proti večeru čakala 
na lastnike, da se vrnejo, obogateni 
z mnogimi informacijami o tem, kar 
so videli pod vodstvom lokalnega 
vodnika, ki jih je po kavi v motelu 
Čarda najprej popeljal na Dolnji 
Senik. Ogledali so si cerkev Mari-
jinega oznanjenja, nato pa po do-
poldanski malici nadaljevali pot s 
panoramskim ogledom Monoštra. 
Ustavili so se na Gornjem Seniku in 
si ogledali Mali Triglav, kot imenu-
jejo kamen s Triglavskega pogorja, 
ki ga je postavilo sedem slovenskih 
vasi na Madžarskem. Veliko zanimi-
vega so izvedeli v Muzeju uniform 
iz časov med obema vojnama in po 
osamosvojitvi. 
Šofer ptujskih Prevozov jih je varno 
popeljal nazaj na slovensko stran, 
kjer so na Goričkem v gostilni Ku-
čan ob dobrem kosilu in živi glasbi 
preživeli prijeten popoldan, ki se je 
zavlekel kasno v večer.

Silvestra Brodnjak
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Rozalija Mohorko iz Skorbe je že 
40 let članica DU Hajdina

Na zboru članov DU Hajdina je bilo povedano, da je članica z najdaljšim upoko-
jenskim stažem gospa Rozalija Mohorko. Ker ni bila prisotna, smo ji zahvalo za 
40 let članstva izročili na njenem domu v Skorbi.
Zaradi bolezni, ki še danes velja za 
smrtonosno, se je upokojila že pri 44. 
letih starosti, ko je bila za njo napor-
na tridesetletna delovna doba. Otro-
ška želja, da bi se izučila za šiviljo, je 
v mladosti ostala neizpolnjena, zato 
se je zaposlila že pri štirinajstih letih. 
Prva služba je bila v kuhinji Tovarne 
avtomobilov v Mariboru. Četudi je 
imela rada to delo, je bila težava, saj 
ob nedeljah ni vozil delavski avtobus 
in je morala pešačiti tja in nazaj. Ko 
je postala mama, je bil problem, kje 
pustiti otroka med službo. Odločila se 
je za zaposlitev v Gradbenem podje-
tju Drava Ptuj. Delala je v gramoznici, 
kamor si je v vozičku s seboj pogosto 
peljala tudi otroka. Pozimi ju je varo-
vala sodelavkina mama, ki je stanova-
la v hišici pri gramoznici. V tistih časih 
je večina nakladanja potekala ročno, 
zato se ni čuditi, da ima šestkratna ba-
bica, petkratna prababica in šestkra-
tna varuška otrok zamenjana že oba 
kolka in obe koleni. Vsem, ki omahu-
jejo pred operacijo, svetuje, naj ubo-

gajo zdravnike in se čim prej odločijo 
za poseg, saj zanjo pomeni življenje z 
umetnima kolkoma in kolenoma veli-
ko olajšanje po neznosnih bolečinah 
in težavah s hojo. 
Gospa Rozalija, ki je mama hčerk Mar-
te, Zdenke in Marjetke ter sina Fran-
cija, je že pred 23 leti ovdovela. Enain-
dvajset let živi sama in kljub mnogim 
zdravstvenim težavam vztraja pri svo-
jih vsakodnevnih opravilih v hiši in na 
vrtu. Domačih živali nima, ker mora 
večkrat v bolnišnico in ne želi niko-
gar obremenjevati s skrbjo za psa ali 
muco. Družbo ji dela televizija, čeprav 
oddaje bolj posluša kot gleda. Z leti so 
ji skoraj v celoti opešale tudi oči, ope-
racijo pa ji zdravniki odsvetujejo. Pri 
vsakdanjih opravilih si veliko pomaga 
z lupo in tako uspešno rešuje težave.
Prijetno je bilo poklepetati s sova-
ščanko, ki jo zelo cenim, saj se že iz 
otroških let spominjam njene delav-
nosti in skrbnosti. Obudili sva spomin 
na čase, ko se je pri nas oglašala kot 
poverjenica DU in prinašala obvestila 

ter prišla enkrat letno pobrat članari-
no. Čeprav njena pokojnina ni visoka, 
je, navajena skromnosti, pri 84 letih 
zadovoljna tudi s tem, kar prejema. 
Težava so le stroški za zdravila, ki jih 
mora v večini plačati sama. 
Brez bergel bi bilo težko, a z dobro vo-
ljo in optimizmom, ki ga ima še vedno 
dovolj, gospa Rozalija premaguje vse 
težave in se vsak prvi petek v mesecu 
veseli obiska gospoda župnika. Eden 
od vnukov bo morda šel po njegovih 
stopinjah in babica Rozalija mu želi, 
da o svoji odločitvi dobro premisli, 
potem pa naj ima za vzor gospoda 
naddekana Marijana Fesla. 

Besedilo in foto: 
Silvestra Brodnjak

Babici Rozaliji želimo še veliko prvih petkov in da bi 
učakala uresničitev vnukovih sanj.

Pri najstarejši vaščanki 
Gerečje vasi

Svoj 90. rojstni dan je 14. marca praznovala najstarejša 
vaščanka Gerečje vasi, Ana Žitnik. Dobre želje so ji v imenu 
celotne vaške skupnosti prinesli tudi člani VO Gerečja vas, 
ki so jo naslednji dan obiskali na njenem domu.
Ana Žitnik je toplo sprejela svoje obiskovalce, izrazila še 
toliko večje presenečenje ob obisku, ki ga, kot je skromno 
pripomnila, niti ni pričakovala, saj je bila njena hiša polna že 
dan prej, ko je v krogu svoje družine in sorodnikov prazno-
vala svoj jubilej. 
Kljub svojim letom je še vedno žilava, čeprav je drobna že-
nička. Zelo rada se pogovarja, rada se spominja let iz mla-
dosti, četudi ji v življenju marsikaj ni bilo prihranjeno, saj je, 
kakor veliko njenih vrstnikov, šla čez vihro II. svetovne vojne 

in težke čase po njej. Rada pogleda tudi televizijo, saj je do-
bro biti na tekočem z dogodki, veliko časa pa se še vedno 
zadrži pri živalih, posebej pri kokoših. Danes ji v gospodinj-
stvu veliko pomaga hčerka Štefka, ki je tudi tokrat poskrbe-
la za bogato pogostitev, ob kateri so s slavljenko Ano člani 
VO Gerečja vas preživeli lep, prazničen popoldan. 

Besedilo in foto: MI
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Ligaško tekmovanje je sestavljeno iz 
šestih tekem, ki potekajo od januar-
ja do konca marca v različnih krajih 
Slovenije. Prva tekma je bila 16. ja-
nuarja v Staršah, zaključek pa je bil v 
Vojniku. Posamezne tekme potekajo 
paralelno, na izpadanje. Zmagovalec 
gre v naslednji krog, in če ekipi uspe 

narediti vaje brez napake oziroma po 
seštevku bolje kot nasprotni ekipi, se 
uvrsti v naslednji krog, lahko do fina-
la. Iz leta v leto tekmuje več ekip, ki 
dosegajo odlične čase. V Sloveniji se 
lahko pohvalimo z odličnimi ekipami, 
ki dosegajo marsikomu nedosegljive 
čase izvedbe vaj, tudi 14 sekund. Ob 

znanju mora biti prisotna tudi športna 
sreča.
Tekmovanj sta se udeleževali ekipi 
članic A in članic B iz PGD Hajdoše in 
prav tako dosegali odlične rezultate. 
Članice A so v skupnem seštevku do-
segle 2. mesto in za las zgrešile skupno 
zmago. Z najboljšim časom v finalu so 
pristale na 2. mestu zaradi pol spete 
spojke. Zmagala je ekipa iz Komende 
z eno točko prednosti. Članice B, to so 
članice, katerih povprečna starost je 
48 let, so se uspešno kosale z mlajšimi 
in na koncu usvojile 5. mesto, kar je 
tudi uspeh. Na zaključno tekmo v Voj-
nik so prišli navijat za ekipi tudi člani A 
PGD Hajdoše. Obe ekipi sta prejeli za 
uvrstitev praktične nagrade.
Tekmovanje v zimski ligi je odlična pri-
prava na tekme v poletnem času, ko 
se izvaja vaja CTIF. V maju se bo začela 
letna liga, ki je prav tako sestavljena 
iz šestih tekmovanj. Eno izmed njih 
bo 4. junija tudi v Hajdošah, kjer se 
letos pričakuje veliko ekip. V juniju bo 
v Kopru potekalo državno tekmova-
nje GZS, na katerega je uvrščeno kar 
nekaj ekip iz naše občine, ki se pridno 
pripravljajo. Upam, da nas bodo ekipe 
razveselile z dobrimi uvrstitvami.

Hilda Bedrač

Gasilska poroka v Gerečji vasi
Med gasilci v Gerečji vasi je bilo v soboto, 12. marca, nadvse slovesno. V zakon-
ski stan sta vstopila naš aktivni član Miha Lešnik in njegova izvoljenka Leonida 
Logar. Domači gasilci smo jima pripravili nepozaben sprejem s cukometom.

V kratkem nagovoru je predsednik 
PGD Gerečja vas Aleš Purgaj mlado-
poročencema namenil mnogo lepih 
želja in skupno čestitko ter jima izro-

čil darilo domačih ga-
silcev. Po nagovoru in 
prisrčnih čestitkah pa 
sta mladoporočenca 
našla še čas za skupno 
gasilsko fotografijo, ki 
bo lep spomin na slove-
sen dogodek in zapisan 
v kroniko društva. 
Mladoporočencema 
Mihu in Leonidi še en-
krat iskreno čestitamo! 

PGD Gerečja vas
Spominska fotografija gasilcev PGD Gerečja vas z mladoporočencema 
Leonido in Mihom

V Gerečji vasi ni manjkal niti tradicionalni cukromet.
Foto: arhiv društva

Zimska liga GZS v spajanju sesalnega 
voda uspešna za Hajdošane

Gasilska zveza Slovenije organizira skupaj s PGD po Sloveniji t. i. zimsko ligo v 
spajanju sesalnega voda. Gre za tekmovanje po pravilih iz knjižice GTŠD, ki so 
usklajena tudi s pravili CTIF za člane in članice.

Gasilke in navijači PGD Hajdoše s pokalom in nagradami. Čestitamo! Foto: Bedrač
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Na ptujskem kvizu 
gasilske mladine

Mladinski svet pri GZ Slovenije je tudi letos razpisal državni kviz gasilske mla-
dine, za uvrstitev na državni kviz pa je bilo treba izpeljati tekmovanja na ni-
vojih gasilskih zvez in regije. Enajsti kviz OGZ Ptuj, ki so se ga udeležile tudi 
ekipe iz OP Hajdina, je bil 28. februarja na Ptuju, s štirimi ekipami pa se jim je 
pridružilo še PGD Biš. Najboljši v posameznih kategorijah so imeli še možnost 
nastopa na regijskem in kasneje državnem kvizu.

Utrinek z 11. kviza gasilske mladine OGZ Ptuj, ki je 
28. februarja potekal v prostorih gasilskega doma 
na Ptuju.

Na letošnjem ptujskem kvizu je sodelovalo 24 ekip, od tega 
10 pionirskih, 13 mladinskih in ena ekipa pripravnikov. Tek-
movalci so bili iz gasilskih društev Gerečja vas, Hajdoše, 
Bukovci, Markovci, Prvenci - Strelci, Stojnci, Ptuj, Spuhlja, 
Podvinci in Biš.
Kot je povedal Janko Fišinger, predsednik komisije za delo 
z mladino v OGZ Ptuj, je kviz potekal po vseh pravilih, ki ve-
ljajo po predpisih GZS. Na samem tekmovanju ni bilo nobe-
nih pritožb, je še dodal Fišinger, pa tudi, da so sodniki svoje 
delo opravili odlično, sodili pa so tisti, ki že imajo izkušnje z 
regijskih tekmovanj. Za pomoč na kvizu se je Fišinger pose-
bej zahvalil svojima pomočnicama Hildi in Brigiti, druženje 

z mladimi gasilci pa je izkoristil še za povabilo na letošnji 
tabor gasilske mladine. Veliko gasilskega znanja in športne 
sreče pa je zaželel ekipam, ki bodo OGZ Ptuj letos junija za-
stopale na državnem gasilskem tekmovanju v Kopru.
ODLIČNI MLADINCI IZ GEREČJE VASI ZNOVA NA REGIJSKO
Sicer pa je bilo na tekmovanju ves čas čutiti dobro vzduš-
je in zadovoljstvo mladih gasilcev, ki so prišli preverit svoje 
gasilsko znanje in pridobivat nove izkušnje. Na zaključni 
slovesnosti so se mladi veselili dobrih rezultatov in odličij, 
na regijsko tekmovanje pa se je uspelo uvrstiti prvima dve-
ma ekipama iz vsake kategorije. 
Med pionirji je prvo mesto osvojila ekipa Ptuj 1, druga je bila 
ekipa PGD Bukovci 1, pri mladincih je zmagala ekipa PGD 
Gerečja vas 1, druga je bila ekipa PGD Ptuj 1, pripravniki PGD 
Prvenci - Strelci pa so tako bili edini v svoji kategoriji in so na 
koncu slavili.
Odlično so se odrezali tudi mladi gasilci iz PGD Hajdoše: pio-
nirji so osvojili 3. mesto, mladici ekipa 2 so bili na koncu peti, 
mladinci ekipa 1 pa so pristali na 11. mestu. Mladinci PGD Ge-
rečja vas 2 so osvojili 4. mesto. 
Ob zaključku velja dodati, da bi si v OGZ Ptuj na kvizu gasil-
ske mladine želeli več ekip, kot jih je tekmovalo letos. Ško-
da, da vabila ostajajo pri vodilnih v društvih ali pa gasilska 
društva preprosto ne najdejo primernih mentorjev, kajti 
mladih gasilcev, željnih gasilskega znanja in tekmovanj, v 
našem okolju ni malo in tega ne bi smeli spregledati. 

TM

Skupinski posnetek vseh treh ekip iz PGD Hajdoše z mentorji Nino, Klavdijo in 
Maticem

Zmagovalna ekipa PGD Gerečja vas v družbi predsednika in poveljnika OGZ Ptuj, 
Marjana Megliča in Zvonka Glažarja

Mladi gasilci iz PGD Gerečja vas z mentorjema še preden so izvedeli za uvrstitev 
na regijski kviz.
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Ko smo na kvizu na Ptuju ponovno 
zmagale, smo vedele, da bo to leto 
naše. V Sveto Ano smo prispele samo-
zavestne in polne energije. Mladinke 
smo se v tekmovalni prostor odpravi-
le suvereno. Po končanih praktičnih 
preizkusih smo vedele, da smo na 
dobri poti, da se uvrstimo na državno 
tekmovanje. Pred teoretičnim delom 
nas je bilo malo strah, saj smo vedele, 
da smo na tem delu že leta prej izgu-
bljale točke. Nismo se pustile zmotiti, 
teste smo opravljale enega za drugim. 
Dobro smo se odrezale tudi pri abe-
cedi in zato še z večjo nervozo čakale 
na razglasitev rezultatov. Ko smo iz-
vedele, da zaradi velikega števila ekip 
napredujejo na državno tekmovanje 
prve tri ekipe, smo s še večjo radove-
dnostjo čakale na razglasitev. Pri dru-

gem mestu smo zaslišale ime našega 
društva in kamen se nam je odvalil 
od srca. Premagale smo veliko ekip, 
v katerih so bili samo fantje, in tako 
smo bile še bolj vesele našega rezul-
tata. Vedele smo, da si to zaslužimo, in 
ponovno dokazale, da smo sestrične 
skoraj nepremagljive. 
Z veliko zagnanostjo smo se pripra-
vljale na državno tekmovanje, saj 
smo se hotele kar se da dobro odre-
zati. Vaje smo imele skoraj vsak drugi 
dan v tednu, tako da smo se na tek-
movanje odpravile dobro pripravlje-
ne. V soboto zjutraj smo z mentor-
jema prispeli v Stično in napetost se 

je začela zviševati. Sledilo je svečano 
odprtje tekmovanja, ki nam je dalo 
vedeti, da smo bili tam zbrani samo 
najboljši tekmovalci iz vse Slovenije. 
V tekmovalni prostor smo se podale z 
malo treme, ki nam je pomagala priti 
do najboljšega časa. Po praktičnem 
preizkusu smo bile zadovoljne, kljub 
temu da smo vedele, da je za nami še 
veliko ekip. Na svežem zraku smo se 
sprostile, nato pa se odpravile še na 
teoretični del tekmovanja. S testi smo 
opravile odlično, abeceda pa nam je 
povzročala nekaj težav. Nestrpne smo 
čakale na razglasitev rezultatov. Ko 
smo zaslišale svoje ime pri 12. mestu, 
smo bile izjemno zadovoljne, saj smo 
ponovno dokazale, da sodimo med 
najboljše mladinske ekipe v Sloveniji. 
Skozi celotno tekmovanje se je vide-
lo, da zadevo obvladamo in na to smo 
bile zelo ponosne. K našim dosežkom 
s preteklih državnih tekmovanj smo 
dodale še 12. mesto v Stični 2016. Na 
nas pa sta bila zagotovo ponosna tudi 
naša mentorja, saj sta videla, da smo 
dale od sebe vse, kar smo lahko, in se 
na tistih področjih, ki smo jih lahko 
same nadzorovale, odlično izkazale. 

Urška Kiselak 

Če pridno treniraš, sledi nagrada

Praktični del je uspešno za nami.

V soboto, 12. marca, je v Sveti Ani potekal 13. regijski kviz gasilske mladine po-
dravske regije. Kviza smo se udeležile tudi mladinke PGD Gerečja vas in dose-
gle odlično 2. mesto. S tem mestom smo si priborile tudi nastop na državnem 
kvizu gasilske mladine GZS, ki je potekal 2. aprila v Stični.

Zdaj pa gre zares …

Skupinska po končani razglasitvi s predsednikom 
GZS Joštom Jakšo

Foto: Uroš Paveo
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Nato je sledilo poročilo predsednika 
Jagarinca, ki je povedal, da so v minu-
lem letu izpolnili dobršni del načrta. 
Ogromno časa so namenili izpopol-
njevanju znanja o gasilstvu, dobivali 

so se na rednih mesečnih vajah, sicer 
pa jih veliko zanimivega in zahtevne-
ga dela čaka tudi v jubilejnem letu, ko 
bodo poleg osrednje slovesnosti na-
daljevali redne mesečne vaje, sobo-

tna dežurstva, društveno tekmovanje 
in druge naloge.
Operativno poročilo za minulo leto je 
predstavil poveljnik Aleš Drevenšek. 
Poudaril je, da so uvedli nekaj novosti, 
predvsem na področju izobraževa-
nja, v delo društva pa so uvedli tudi 
dopolnilne operativne vaje za vse 
gasilce operativce. Prav tako so lani 
uvedli tudi vaje za uporabnike dihal-
nih aparatov, na katerih so se posebej 
posvetili uporabi dihalnih aparatov in 
zmogljivosti članov pri delu z njimi. V 
preteklem letu so v društvu pridobili 
kar veliko novega znanja in special-
nosti, uspešni so bili tudi gasilci tek-
movalci. Sicer pa je Drevenšek izrazil 
zadovoljstvo, da je v PGD Draženci ve-
liko zanimanja, volje in predvsem in-
teresa, saj se s tem gasilstvo tudi bolj 
razvija. Draženskim gasilcem idej za v 
prihodnje ne manjka, samo realizirati 
jih še morajo.
LETOŠNJI NAGRAJENCI
Med dobitnike priznanj za dolgoletno 
delo v gasilstvu in za napredovanje 
v višji čin so se na 30. občnem zboru 
vpisali: Aleš Drevenšek, Slavko Kro-
šel, Aleksander Jagarinec, Anton 
Kirbiš, Andrej Drevenšek, Martin 
Štrafela, Robert Lah, Alojz Jerenko, 
Aleš Drevenšek, Slavko Krošel, Ale-
ksander Jagarinec, Slavko Pesek, 
Karl Furek, Tadej Kaučevič, Aleksan-
der Gajić, Dejan Gajić in Jovica Gajić.

Jubilejni, 30. občni zbor 
PGD Draženci

V vaškem domu Draženci je 20. februarja potekal redni občni zbor PGD Dražen-
ci, tokrat jubilejni, saj društvo v tem letu praznuje okroglih 30 let delovanja. 
Predsednik PGD Draženci Aleksander Jagarinec je uvodni pozdrav namenil do-
mačim članom in gasilcem iz sosednjih društev, posebej pa je pozdravil goste, 
med njimi predstavnika občine Hajdina, občinskega svetnika Iva Rajha, pred-
stavnika OGZ Ptuj Janeza Liponika in Franca Preloga, poveljnika OP Hajdina 
Ivana Glažarja, predsednika vaške skupnosti Draženci Damijana Cebeka in 
naddekana Marijana Fesla.

Predsednik in poveljnik PGD Draženci, Aleksander 
Jagarinec in Aleš Drevenšek, v družbi dosedanjega 
poveljnika OP Hajdina Ivana Glažarja

Nekateri člani PGD Draženci – letošnji nagrajenci
Foto: arhiv PGD

Člani PGD Draženci ob jubileju na 30. občnem zboru
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PRAZNOVANJE 30-LETNICE DRUŠTVA 
BO V SOBOTO, 25. JUNIJA
Predstavnik OGZ Ptuj Janez Liponik je v svojem nagovo-
ru povedal, da so bili v preteklem letu res zelo aktivni na 
področju izobraževanj in nato društvu podelil še plaketo 
ob praznovanju obletnice skupnih 60 let GZ na Ptujskem. 
Potrdil je še, da bo sobota, 25. junija, v Dražencih združila 
praznovanje dveh obletnic: 30-letnice PGD Draženci in 20. 
dneva gasilcev OGZ Ptuj. 
Ivo Rajh, občinski svetnik iz Dražencev, je zbrane nago-
voril tudi v imenu občine Hajdina. Ob čestitki za opravlje-
no delo je povedal, da bo občina s sredstvi pomagala pri 

podaljšanju orodišča ob letošnjem jubileju društva. Sicer 
pa bo občina v okviru svojih finančnih zmožnosti tako ga-
silcem kot tudi drugim društvom pomagala še naprej, je 
povedal Rajh. 
Tudi vaški predsednik Damijan Cebek se je gasilcem za-
hvalil za sodelovanje in dejal, da so skupaj z njimi v za-
dnjem obdobju ustvarili pozitivno vzdušje. Zahvalil se jim 
je tudi osebno za pomoč ob nedavnem požaru, ob tem pa 
tudi dejal, da država in svet potrebujeta tako dobre gasil-
ce, kot so naši. 

TM

85. občni zbor PGD Gerečja vas

Na rednem, že 85. občnem zboru so se 27. februarja sestali člani in članice PGD Gerečja vas. Uvod v delovno srečanje so s 
pesmijo obogatili pevci MePZ Društva žena in deklet Gerečja vas, pozdravni nagovor pa je imel Aleš Purgaj, predsednik 
PGD Gerečja vas. Posebej je pozdravil častna člana društva Stanka Žnidarja in Ivana Feguša, Marjana Misloviča in Duša-
na Bera iz OGZ Ptuj, Ivana Glažarja in Franca Nahbergerja, poveljnika in namestnika poveljnika OP Hajdina, občinska 
svetnika Ivana Lešnika in Jožico Lešnik, Marjana Rozmana, predsednika VO Gerečja vas, naddekana Marijana Fesla ter 
prijatelje gasilce iz sosednjih društev in prijateljskih gasilskih društev iz Zg. Tuhinja in Pernice.

Predsednik in poveljnik PGD Gerečja vas, Aleš Purgaj in Uroš Paveo, sta z velikim 
veseljem čestitala mladim gasilcem, ki so ob prejemu svečane izjave tudi ura-
dno postali člani gasilske organizacije.

Čestitka letošnjim nagrajencem – članom PGD Gerečja vas – za napredovanja v 
višji čin in za dolgoletno požrtvovalno delo v gasilski organizaciji

Purgaj je v svojem poročilu z zadovoljstvom omenil, da 
društvo trenutno šteje 153 članov, od tega 44 operativcev, 
izpostavil nekatere dogodke in dosežke gasilskega društva 
v minulem letu, ob tem pa posebej poudaril, da so bili zelo 
uspešni in zaključili vse zadane naloge, tudi na področju 
izobraževanja. V predstavitvi načrtov za leto 2016 je Purgaj 
omenil nekatere tiste dogodke, ki so že stalnica v progra-
mu PGD Gerečja vas, med drugim gasilsko tekmovanje 27. 
aprila ter pionirsko in mladinsko tekmovanje 28. avgusta, 
v Gerečji vasi pa se bodo gasilci tudi v prihodnje posvetili 

izobraževanju, stalni skrbi za urejenost gasilskega doma, 
tehnike in druge opreme, čaka jih obnova orodišča in skla-
diščnih prostorov, je še dodal Purgaj. 
Poveljnik Uroš Paveo je v svojem poročilu orisal izstopajo-
če operativne dogodke minulega leta, povedal, da so imeli 
lani tri požare, uspešno so zaključili izobraževanja na vseh 
nivojih, dobro izpeljali obe gasilski tekmovanji, v društvu 
pa so posebej ponosni na svoje tekmovalne enote, ki so 
dosegle odlične rezultate. 
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Tudi Mateja Paveo, mentorica mladine, je s ponosom 
predstavila uspehe mladih gasilcev iz Gerečje vasi, ki so 
na lanskem regijskem kvizu dosegli odlično 4. mesto, spo-
mnila je, da so bili na Florjanovi maši, sodelovali na dnevu 
gasilca OGZ, zbrali so velik kup odpadnega papirja, pose-
bej zabavno pa je bilo ob koncu leta na zaključku. 
Za uspešno delo je gerečjevaškim gasilcem v imenu obči-
ne čestital svetnik Ivan Lešnik, tudi član PGD Gerečja vas, 
posebej pohvalil uspešno generacijo veteranov in dejal, 
da kdor ima toliko mladih v društvu, se mu ni treba bati za 
prihodnost.
NOVI ČLANI DRUŠTVA IN NAGRAJENCI
V PGD Gerečja vas so sprejeli tudi tri nove člane: Najo Po-
točnik, Aneja Turka in Luka Racića. Na občnem zboru je 
potekala tudi svečana podelitev priznanj in odlikovanj za-
služnim članom gasilske organizacije. Letošnji nagrajenci, 
dobitniki društvenih in občinskih priznanj za dolgoletno 
in požrtvovalno delo v gasilstvu ter jubilejnih odličij so 
(nekateri nagrajenci so prejeli tudi po dve ali tri priznanja): 
Rado Kaisersberger, Jasmina Klep, Simon Kaisersberger, 
Franc Nahberger, Mateja Paveo, Bojan Racić, Aleš Purgaj, 
Uroš Paveo, Marsel Kaisersberger, Benjamin Mlinarič, Ta-
mara Štajner, Anton Vindiš, Silvo Drevenšek, Andrej Inti-
har, Milan Kaisersberger, Ivan Lešnik, Tilen Kolarič, Jure 
Drevenšek, Ivan Panikvar in Vili Kovše. 

Besedilo in foto: 
TM

Slovenjevaški gasilci na 
rednih vajah preizkusili 

dihalne aparate
Prva nedelja v mesecu je v PGD Slovenja vas namenjena 
rednim mesečnim vajam in tudi v aprilu je bilo tako. To-
kratna vaja je bila namenjena reševanju ljudi iz zadimlje-
nega prostora.

Vajo sta vodila poveljnik društva Ignac Skaza in podpred-
sednik Tomaž Kokol, ki si je posebej za društveno vajo na 
OGZ Ptuj izposodil tudi aparat za pripravo dimne zavese. 
Slovenjevaški gasilci so si po teoretičnem delu nadeli di-
halne aparate, začeli intervencijo v prostoru in na kraju 
dogodka tudi opravili praktični preizkus. 

Besedilo in foto: 
TM
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Hajdinski gasilci so na občnem zboru 
z veseljem prisluhnili poročilu o delu 
društva od lanskega do letošnjega 
zbora, ki ga je predstavil predsednik 
PGD Hajdina Emil Ogrizek ml. Povedal 
je, da so lani veliko postorili, pripravili 
so tudi dan odprtih vrat, bili na stro-
kovni ekskurziji in se ves čas posvečali 
urejenosti doma, tehnike in pridobi-
vanju novih članov, kar je prav tako 
uspelo. Prav na letošnjem občnem 
zboru so namreč predstavili društveni 
podmladek in v svoje vrste sprejeli še 
nekaj novih članov. Tudi v letu 2016 
imajo hajdinski gasilci velike načrte, v 
ospredju pa je zamenjava starega ga-
silskega vozila z novim in sredstva so 
že rezervirana za podvozje, obnovili 
bodo orodišče, posvečali pa se bodo 
izobraževanju članov, sodelovali na 
dogodkih v občinskem poveljstvu in 
območni zvezi, osrednja skrb pa osta-
ja gasilski podmladek v društvu.
Operativni del poročila je predstavil 
poveljnik Zlatko Horvat in med dru-
gim povedal, da so bili tudi na podro-
čju operative zelo aktivni, veliko so se 

izobraževali, opremo in delo gasilca 
predstavljali najmlajšim v vrtcih in 
šoli, med drugim pa so opravili 2480 
prostovoljnih ur, kar je v društvu skrb-
no zabeleženo. 
Mateja Ogrizek, nova mentorica mla-
dine, je v poročilo strnila minule do-
godke, povezane z mladimi gasilci, in 
dejala, da so skupaj preživeli čudovito 
leto.

PODELJENA ŠTEVILNA PRIZNANJA 
IN ODLIKOVANJA
Na Hajdini so delovno srečanje izko-
ristili tudi za podelitev priznanj za-
služnim gasilcem in potrdil za opra-
vljeno izobraževanje. Med letošnjimi 
prejemniki so: Milan Sagadin, Tadeja 
Golob, Katarina Skrbinšek, Mateja 
Ogrizek, Matic Furek, Toni Lipav-
šek, Lucija Majhen, Iztok Ogrizek,

104. občni zbor PGD Hajdina
V soboto, 12. marca, je v gasilskem domu Hajdina potekal redni občni zbor PGD 
Hajdina, zadnji občni zbor v občinskem poveljstvu Hajdina. S pesmijo so delov-
no srečanje domačih gasilcev počastili ljudski pevci KPD Hajdina, na Hajdini 
pa so se številnim domačim gasilcem pridružili tudi prijatelji iz sosednjih in 
okoliških društev, tudi iz prijateljskega PGD Mihalovec z Mihaelom Boraničem, 
predsednikom GZ Brežice, Franc Prelog in Damjan Brlek iz OGZ Ptuj, Ivan Gla-
žar, občinski poveljnik, in Zlatko Kondrič, predsednik VO Zg. Hajdina.

S pesmijo so delovno srečanje domačih gasilcev po-
častili ljudski pevci KPD Hajdina.

Pozdravni nagovor je imel predsednik PGD Hajdina 
Emil Ogrizek ml. Predstavil je tudi poročilo o delu 
društva v minulem letu ter vse zbrane pozdravil še 
v imenu občine Hajdina in župana mag. Stanislava 
Glažarja.

Letošnji nagrajenci – člani PGD Hajdina
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Štefan Mlinarič, Radoslav Simonič, Dejan Šlamberger, 
Zlatko Horvat, Ludvik Kurež, Cvetko Menhart in Frenk 
Vrbnjak. 
Priznanje mladi preventivec so prejeli: Žana Ogrizek, Ana 
Marija Kancler, Tadej in Janja Murko, Zoja Vrabl, Teja 
Horvat, Tilen Jakomini in Tjaša Metličar. 
Priznanje bolničarja sta na lanskem taboru gasilske mladi-
ne osvojila: Niko Fridl in Enej Petrovič.
V PGD Hajdina so sprejeli naslednje nove člane: Aleša Pri-
gla, Janjo Murko, Tadeja Murka, Reneja Vrbnjaka in Aljo 
Kancler, Suzana Muršec in Joži Kirbiš pa sta se ponovno 
včlanila v gasilsko društvo. 

Besedilo in foto: TM

Novi člani PGD Hajdina v družbi predsednika in poveljnika

Lovci na delovnem 
srečanju

V soboto, 5. marca, je v lovskem domu na Hajdini potekal 
redni letni občni zbor LD Boris Kidrič, ki šteje 43 članov, 
pet je častnih članov. Člane zelene bratovščine je v ime-
nu hajdinske občine pozdravil podžupan Karl Svenšek, 
podrobno poročilo o delu lovske družine pa je predstavil 
starešina Franc Turnšek.

Turnšek je v poročilu med drugim povedal, da je bilo mi-
nulo leto za lovsko družino eno od najuspešnejših, saj so 
se finančno okrepili, zelo pa sta jim pomagali občini Haj-
dina in Kidričevo, od koder pretežno prihajajo tudi člani 
zelene bratovščine. Sicer pa so bili uspešni tudi z lovskim 
turizmom, opravili so natanko 1241 prostovoljnih ur, je 
dodal Turnšek in še poudaril, da so druga največja lovska 
družina v Zvezi lovskih družin Ptuj - Ormož. Bogati so s 
srnjadjo, ki je za lovce tudi glavni vir dohodka, mala div-
jad pa žal izgublja svoj življenjski prostor, pravi Turnšek, 
predvsem zaradi vpliva in poseganja človeka v naravo pa 
tudi zaradi posebnosti hladnih zim. V zadnjem obdobju 
so kupili tudi dodatne kmetijske površine, pri čemer jim 
je bila hajdinska občina v veliko pomoč, na teh površinah 
pa lovci ustvarjajo pogoje za življenje in ohranjanje male 
divjadi, saj je stalež le-te zelo slab.
V LOVSKO DRUŽINO VLITI VEČ POZITIVNE ENERGIJE
Pomlad prinaša lovcem nove naloge in obveznosti; ker 
pa bo leto dolgo, so temu primerno potrdili tudi načrt 
aktivnosti in ga na občnem zboru potrdili. »V letu 2016 
smo si zadali kar velike cilje. Lani smo obnovili klavnico, 
kar je bila nuja, letos pa imamo nekaj sredstev rezervira-
nih za poplačilo njiv, ki smo jih kupili, saj želimo ustvarjati 
življenjski prostor za divjad pa tudi pozitivno energijo v 
lovski družini, saj trenutno opažamo, da se žal vse manj 

mladih odloča za lovstvo. To sta velika skrb in delo – skrb 
za divjad, za naravo – in mladi bi se tega morali zaveda-
ti. Želimo si tudi, da bi nas kmetijski lobiji bolj razumeli, 
našim zanamcem pa želimo ohraniti divjad, da bodo po-
znali, na primer jerebico, ki je v našem okolju že primanj-
kuje,« je zaključil Turnšek.

Besedilo in foto: 
TM
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Na delovnem srečanju so se hajdin-
skim planincem pridružili številni pri-
jatelji iz sosednjih in prijateljskih dru-
štev, s katerimi se pogosto srečujejo 
tudi na planinskih poteh in družabnih 
srečanjih. Z ljudsko pesmijo so zbra-
ne najprej pozdravile ljudske pevke iz 
Skorbe, eno od svojih pesmi je pred-
stavil Joško Gruden iz PD Planika, ka-
sneje pa so se planincem s harmoni-
kami pridružili še Štajerski frajtonarji. 
LETOS V OSPREDJU MARTINOVA 
ROMARSKA POT PO SLOVENIJI
Jože Majerhofer, dolgoletni pred-
sednik PD Hajdina, ki je tudi po leto-
šnjih volitvah dobil nov mandat, je v 
svojem nagovoru spomnil na lanske 
uspešno izpeljane pohode, omenil 
je dva bolj množična – nočni pohod 
na Donačko goro ob prazniku občine 
Hajdina in Vincekov pohod, spomnil 
na utrinke z Marijine romarske poti pa 
tudi na doživetja, ki so jim bili priča na 
pohodih z najmlajšimi iz hajdinske-
ga vrtca. Omenil je tudi sodelovanje 
planincev v lanski čistilni akciji ter 
sodelovanje na mnogih dogodkih v 
občini in prijateljske vezi s planinci v 
Spodnjem Podravju pa tudi, da imajo 
na leto okrog 47 pohodov. Majerho-
fer je ob tej priložnosti predstavil tudi 
letošnji program izletov in pohodov, 
izpostavil, da bodo letos prehodili 
znamenito Martinovo romarsko pot 
po Sloveniji v dolžini 540 kilometrov, 
čaka jih markiranje pohodniške poti 
po občini Hajdina, nekaj prijetnih dru-
ženj z najmlajšimi pohodniki in nekaj 

tradicionalnih po-
hodov. 
PREDSEDNIK 
OSTAJA JOŽE 
MAJERHOFER
Sicer pa je bil Ma-
jerhofer vesel, da 
je po 15 letih v 
planinsko društvo 
včlanjenih že več 
kot 100 članov. Na 
občnem zboru se 
jim je tudi zahva-
lil za zaupanje in 
obljubil, da bo z 
novo podpredse-
dnico Heleno Ferš 
in celotnim uprav-
nim odborom po-
skušal delati čim 
bolje in v zadovoljstvo vseh, ki jim po-
hodništvo in ljubezen do gora veliko 

pomenita.
Besedilo in foto:  

TM

15. občni zbor hajdinskih 
planincev

Konec februarja so se v hotelu Roškar v Hajdošah na rednem 15. občnem zboru 
zbrali člani Planinskega društva Hajdina. Tudi letos je udeležba pokazala, da 
društvo dobro dela, da je za pohodništvo veliko interesa, kar je pohvalil tudi 
hajdinski podžupan Karl Svenšek v svojem nagovoru in planincem čestital za 
uspešno delo v minulem letu.

Jože Majerhofer je na občnem zboru predstavil po-
ročilo za leto 2015 ter načrt izletov in pohodov za 
leto 2016.

Zahvala za dobro sodelovanje planincev PD Skalca

Pri Roškarju v Hajdošah se je zbrala velika večina članov PD Hajdina.
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Hajdinski planinci letos po 
romarski poti sv. Martina

Ob 1700. obletnici rojstva sv. Martina Tourskega je Planinsko društvo Hajdina 
v svojem načrtu pohodov za leto 2016 uvrstilo na seznam tudi romarsko pot 
sv. Martina od Hajdine do Kostanjevice na Krasu. Pot bo potekala po etapah, 
končana pa naj bi bila nekje do občinskega praznika in prireditve iz Mošta vino 
– pridi na Hajdino.

Za prvo etapo smo si izbrali traso Po-
nikva–Dramlje–Tomaž nad Vojnikom–
Žička kartuzija–Slovenske Konjice. Pot 
je bila dolga približno 25 km in smo jo 
zmogli v dobrih šestih urah. V lepem, 
sončnem sobotnem popoldnevu smo 
spoznavali zanimive kraje in znameni-
tosti tega dela Slovenije.
V soboto, 9., in v nedeljo, 10. aprila, pa 
smo se odpravili na drugo etapo po 
Martinovi romarski poti, na Primor-
sko. Na pot smo se odpravili s tremi 

kombiji v smeri Kostanjevica na Krasu, 
kjer je cerkev sv. Martina. Nekaj kilo-
metrov vstran, tik za italijansko mejo 
v kraju Opatje selo, pa smo dobili prvi 
žig v naše knjižice. Na ogledu cerkve 
nas je spremljal domačin, zvečer pa 
smo se na povabilo udeležili še večer-
ne sv. maše.
Tisti dan smo doživljali življenje do-
mačinov v tem kraju, ki je veliko bolj 
skromno kot v našem delu Slovenije, 
na Hajdini. Ker je bil dan oblačen in 

je vmes tudi deževalo, smo bolj malo 
hodili. Smo pa si mimo prvotnega na-
črta ogledali spomenik braniteljem 
v vojnah v kraju Cerje in se nanj tudi 
povzpeli. Predvsem gre za prikaz 1. 
svetovne vojne in bojev na soški fron-
ti. V tem kraju so bili zelo težki časi 
tudi v času 2. svetovne vojne. V če-
trtem nadstropju je prikazana vojna 
za Slovenijo, peto nadstropje pa služi 
kot razgledni stolp. S spomenika je 
lep razgled vse do Jadranskega mor-
ja; lepo se vidi del Piranskega zaliva 
in Tržaškega zaliva, na drugi strani 
spomenika pa se vidi vse do Gorice in 
del italijanskih Dolomitov. Kraj Opatje 
selo je bil nekoč zelo znan po izde-
lavi bičev za živino. Ogledali smo si 
tudi muzej, v katerem je predstavlje-
no izdelovanje bičev. Prenočili smo v 
Stjenkovi koči na Trstelju. Pot do koče 
je bila zelo strma, zaradi dežja pa tudi 
zelo spolzka na skalnatem območju 
našega vzpona.
DRUGI DAN NAS JE POT VODILA 
V SMERI AJDOVŠČINE 
To pot smo prevozili, saj trasa v tem 
delu ni markirana. Drugi žig smo do-
bili v Ajdovščini, nato smo se odpeljali 
v smer Hrušice, kjer smo v gostišču 
prišli do tretjega žiga. Po krajšem po-
stanku in jutranji kavici je Rok Žunko 
zaigral nekaj poskočnih na frajtonari-
co lastnice gostišča, da nam je kavica 
bolj prijala. V kraju Logatec smo po 
opoldanski malici začeli pohod proti 
kraju Zaplana. V tem kraju je prav tako 
cerkev sv. Martina, prišli smo do četr-
tega žiga. Pot nas je vodila po pašni-
kih in lepi gozdni poti v lepem nedelj-
skem popoldnevu. Nad Zaplano smo 
prišli do zavetišča Planina nad Vrhni-
ko, kjer je tudi visok ogledni stolp (več 
kot 130 m), s katerega je lep razgled 
na Vrhniko in okoliške kraje, vidi se 
vse do Ljubljane. 
7. MAJA NOVA TURA ROMARSKE 
POTI
Tukaj se je naša pot končala in se bo 
nadaljevala 7. maja v smeri Horjula 
in naprej proti Ljubljani. Pridružite se 
nam!

Besedilo in foto: Slavko Burjan

Planinski utrinek s prve etape po romarski poti sv. Martina – od Ponikve do Slovenskih Konjic

Na drugi etapi in postanek pred cerkvijo nad Opatjim selom
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Slovenjevaščani v Planici
Vaščani Slovenje vasi smo se v soboto, 19. marca, skupaj 
odpravili na ogled smučarskih poletov v Planico. Planica 
je že leta največja športna prireditev v Sloveniji in pomeni 
vrhunec sezone svetovnega pokala v smučarskih skokih. 
Znašli smo se v nepregledni množici slovenskih in tujih 
navijačev, ki so pripravili odlično vzdušje.

Najboljši skakalci na prenovljeni letalnici in poleti, ki je-
mljejo dih, najbolj glasni navijači, bogat spremljevalni 
program so bili zagotovilo za odlično vzdušje v dolini pod 
Poncami. Tako smo skupaj preživeli čudovit dan.

Janja Bračko

Športnik leta 2015 
Občine Hajdina

Športna zveza Občine Hajdina je v petek, 18. marca 2016, v 
Domu krajanov v Skorbi pripravila tradicionalno športno-
-zabavno prireditev Športnik leta 2015 Občine Hajdina. 
Tokrat je bilo na prireditvi podeljenih 23 nagrad v petih 
različnih kategorijah: šolski šport, zaslužni športni delav-
ci, najuspešnejše ekipe, posamezniki z izjemnimi rezultati 
ter športnik in športnica leta.

V kategoriji šolski šport so bili nagrajeni mladi športniki 
OŠ Hajdina in mlajši člani klubov iz Občine Hajdina, ki so 
dosegli odlične rezultate na medobčinskih, področnih in 
tudi državnih tekmovanjih. Nagrajene so bile tudi naju-
spešnejše ekipe po posameznih športnih panogah v kate-
gorijah tenis, karate in nogomet. Posebna priznanja v ka-
tegoriji zaslužni športni delavci so prejeli dolgoletni člani 
nekaterih športnih društev iz Občine Hajdina, ki s svojim 
večletnim delom pomembno pripomorejo k normalnemu 
delovanju društva. Upamo, da je ta njihov trud s tem pri-
znanjem vsaj deloma poplačan. V kategoriji posamezniki z 
izjemnimi rezultati so si tudi tokrat največ pokalov zaslužili 
mladi karateisti iz WKSA Hajdina, nagrajeni pa so bili tudi 
mladi atlet, šahist, kikbokser in judoistka. 
Športnica leta 2015 Občine Hajdina je spet postala atle-
tinja Maja Bedrač, ki je največji lanski uspeh dosegla na 
Svetovnem prvenstvu za mlajše mladince in mladinke v 
Caliju v Kolumbiji v svoji paradni disciplini, v skoku v dalji-
no. Športnik leta pa je drugo leto zapored postal karateist 
Mitja Koderman, potem ko je osvojil 1. mesto na Svetovnih 
igrah Mednarodne karate zveze IKU v Mariboru v kategori-
ji kadetov A, borbe posamezno do 62 kg.
Prireditev je vzorno povezovala Tatjana Mohorko, pope-
strili pa so jo tudi mladi plesalci plesne skupine Power 
Dancers OŠ Hajdina, mlada pevka Lana Varžič iz Hajdoš 
in premierno na odru v Skorbi plesalke zumbe iz Slovenje 
vasi.

Skupinski posnetek nagrajencev v kategoriji šolski šport
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Letošnji nagrajenci
ŠOLSKI ŠPORT
Aljoša Plajnšek – atletika, skok v daljino, 1. mesto na med-
občinskem tekmovanju
Benjamin Cener – atletika, skok v daljino, 1. mesto na 
medobčinskem tekmovanju
Sašo Klinc – atletika, zimski pokal, 1. mesto na medobčin-
skem tekmovanju
Alen Lončarič – atletika, zimski pokal, 1. mesto na medob-
činskem tekmovanju
Leon Ljubec Zajko – plavanje, 1. mesto na medobčinskem 
tekmovanju
Nika Šlamberger – atletika, suvanje krogle, 3. mesto na 
medobčinskem tekmovanju
Nik Volgemut – streljanje, 3. mesto na medobčinskem 
tekmovanju
Tadej Murko – šah, 1. mesto na področnem tekmovanju
OŠ Hajdina – šah, ekipno mlajše učenke, 3. mesto na po-
dročnem tekmovanju
Špela Javoršek – karate, 1. mesto na državnem prvenstvu
Lana Okreša – karate, 1. mesto na državnem prvenstvu

ZASLUŽNI ŠPORTNI DELAVCI
Vojko Mišič (ŠD Draženci) 
Začetki njegovega aktivnega udejstvovanja v športu sega-
jo v osnovnošolske dni, ko je začel igrati nogomet pri NK 
Skorba. Odlično se je znašel med vratnicama in v tej vlogi 
je aktiven še danes. V ŠD Draženci je od ustanovitve dru-
štva naprej aktiven kot tekmovalec članske in veteranske 
ekipe ter kot funkcionar društva.
Jože Kostanjevec (ŠD Draženci)
Aktivno športno udejstvovanje je začel v NK Skorba že 
v začetku srednje šole z nastopi za mladinsko ekipo. Od 
ustanovitve ŠD Draženci aktivno sodeluje v društvu kot 
tekmovalec, funkcionar in sedaj kot športni delavec. Vrsto 
let je vodil tudi ekipo malega nogometa ŠD Draženci in z 
njo dosegel nekaj lepih uspehov. 
Davorin Zupanič (ŠD Hajdina)
Davorin Zupanič je že v preteklosti prek svojih aktivnosti 
in tudi igranja v mlajših selekcijah poskrbel za razvoj Špor-
tnega društva Hajdina. Zraven tega, da je nastopil v zgodbi 
kot soinvestitor pri obnovi glavnega objekta v športnem 
parku, je nekaj časa uspešno zasedal tudi mesto predse-
dnika Športnega društva Hajdina. Še vedno s svojimi ak-
tivnostmi in finančno ali materialno pomočjo pomaga pri 
razvoju nogometa v društvu, zelo rad pa tudi nastopa v 
vlogi uradnega napovedovalca na uradnih tekmah špor-
tnega društva.
Gregor Trlep (ŠD Hajdoše)
Gregor Trlep je dolgoletni član ŠD Hajdoše, saj v društvu že 
dalj časa opravlja vlogo blagajnika in člana upravnega od-
bora. Njegova neomajna pomoč je prisotna tudi pri vseh 
drugih opravilih v klubu, še posebej pri vzdrževanju celo-
tnega športnega parka v Hajdošah.

Ivo Vogrinec (ŠD Skorba)
Ivo Vogrinec je član ŠD Skorba že od ustanovitve društva. 
Igral je za vse selekcije kluba, bil pa je član tudi tiste zlate 
generacije NK Skorba, ki je v sezoni 1980/81 igrala za prva-
ka Slovenije. Bil je tudi večletni predsednik kluba, zagoto-
vo pa spada med najzaslužnejše za izgradnjo novega no-
gometnega igrišča v Skorbi. Njegovo večdesetletno delo v 
društvu prav gotovo predstavlja pomemben prispevek k 
razvoju in delovanju ŠD Skorba.

Nagrajenci v kategoriji zaslužni športni delavci

Prejemniki pokalov v kategoriji najuspešnejše ekipe

Skupinska fotografija nagrajencev v kategoriji posamezniki z izjemnimi rezul-
tati
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NAJUSPEŠNEJŠE EKIPE
Tenis klub Skorba  
Ekipa Tenis kluba Skorba že več let nastopa v zimskih in le-
tnih rekreacijskih ligah Podravja, v letu 2015 pa so zasedli 
naslednja mesta: 1. mesto v 1. podravski zimski ligi, 2. in 
3. mesto v 2. podravski zimski ligi ter 4. mesto v podravski 
letni ligi.
Karate klub WKSA Hajdina – ekipa starejši pionirji in ka-
deti
Karate klub WKSA Hajdina deluje v Občini Hajdina pod 
strokovnim vodstvom Ljuba Javorška že dalj časa, jedro 
ekipe starejših pionirjev in kadetov pa sestavljajo mladi 
tekmovalci iz Občine Hajdina, ki so v letu 2015 dosegli 
nekaj izjemnih rezultatov: naslov državnega prvaka in 3. 
mesto v bojih na Evropskem prvenstvu v Santaremu na 
Portugalskem.
ONŠ Golgeter Hajdina – starejši dečki
Ekipa starejših dečkov ONŠ Golgeter Hajdina je v sezoni 
2014/2015 pod vodstvom trenerja Sandija Mertlja dosegla 
imeniten uspeh, saj je osvojila 1. mesto v ligi starejši dečki 
U-15 MNZ Ptuj. S tem so si priigrali tudi kvalifikacijski tek-
mi za uvrstitev v 1. slovensko ligo starejših dečkov U-15. Po 

neodločenem rezultatu v prvi tekmi proti favorizirani ekipi 
Mure iz Murske Sobote so fantje na povratni tekmi preko-
sili sami sebe in se z zmago 4 : 1 uvrstili v 1. slovensko ligo 
U-15 – vzhodna skupina. Ta uspeh, ki je plod kakovostne-
ga in sistematičnega dela celotne strokovne ekipe ONŠ, je 
pokazatelj, da se tudi v manjših sredinah lahko dosegajo 
vrhunski rezultati.

IZJEMNI REZULTATI POSAMEZNIKOV
Jaka Javoršek (karate), član Karate kluba WKSA Hajdina, 
najvidnejši uspehi v 2015: 

 – 1. mesto na državnem prvenstvu OŠ WKSA v Bogoji-
ni, borbe posamezno do 55 kg,

 – 2. mesto na Evropskih igrah Mednarodne karate zve-
ze IKU v Santaremu na Portugalskem, borbe posame-
zno do 55 kg,

 – 3. mesto na Svetovnih igrah Mednarodne karate zve-
ze IKU v Mariboru, borbe posamezno do 55 kg.

Aljoša Plajnšek (karate), član Karate kluba WKSA Hajdina, 
najvidnejši uspehi v 2015:

 – 1. mesto na državnem prvenstvu OŠ WKSA v Bogoji-
ni, borbe posamezno nad 55 kg,

 – 1. mesto na Evropskih igrah Mednarodne karate zve-
ze IKU v Santaremu na Portugalskem, borbe posame-
zno nad 55 kg,

 – 1. mesto na Svetovnih igrah Mednarodne karate zve-
ze IKU v Mariboru, borbe posamezno nad 55 kg.

Najboljši športniki in športnice Občine Hajdina za leto 2015

Mlajša plesna skupina Power Dancers OŠ Hajdina

Športnik in športnica leta 2015 Občine Hajdina, Mitja Koderman in Maja Bedrač
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Žiga Javoršek (karate), član Karate klu-
ba WKSA Hajdina, najvidnejši uspehi v 
2015:

 – 1. mesto na državnem prvenstvu 
OŠ WKSA v Bogojini, borbe posa-
mezno do 62 kg,

 – 2. mesto na Evropskih igrah Med-
narodne karate zveze IKU v San-
taremu na Portugalskem, borbe 
posamezno do 62 kg,

 – 5. mesto na Svetovnih igrah Med-
narodne karate zveze IKU v Mari-
boru, borbe posamezno nad 55 
kg.

Jernej Hojnik (karate), član Karate klu-
ba WKSA Hajdina, najvidnejši uspehi v 
2015:

 – 1. mesto na državnem prvenstvu 
OŠ WKSA v Bogojini, borbe posa-
mezno do 75 kg,

 – 3. mesto na Evropskem prvenstvu 
Mednarodne karate zveze IKU v 
Santaremu na Portugalskem, bor-
be posamezno do 75 kg,

 – 1. mesto na Svetovnem pokalu 
Mednarodne karate zveze IKU v 
Mariboru, borbe ekipno do 75 kg.

Boštjan Nahberger (atletika), član 
Atletskega kluba Ptuj, najvidnejši 
uspehi v 2015:

 – 3. mesto na zimskem prvenstvu 
Slovenije v metu kopja med mlaj-
šimi mladinci,

 – 2. mesto na prvenstvu Slovenije 
v metu kopja med mlajšimi mla-
dinci,

 – 1. mesto na prvenstvu Slovenije 
v mnogobojih med mlajšimi mla-
dinci.

David Murko (šah), član Šahovskega 
društva Ptuj, najvidnejši uspehi v 2015:

 – 10. mesto na državnem članskem 

prvenstvu med 53 šahisti,
 – 7. mesto na mednarodnem odpr-

tem turnirju med 86 šahisti,
 – ob koncu leta 2015 je bil uvrščen 

na 2. mesto med mladinci do 18 
let in na 46. mesto med člani po 
ratingu ELO.

NAJUSPEŠNEJŠI ŠPORTNIKI
Gašper Valentin Mlakar (kikboks semi 
kontakt), član Kluba borilnih veščin 
Ptuj, najvidnejši uspehi v 2015:

 – 1. mesto v skupnem seštevku za 
državno prvenstvo v kategoriji 
mladinci,

 – 1. mesto na več mednarodnih tur-
nirjih v kategoriji mladinci,

 – 1. mesto na Svetovnem pokalu v 
Riminiju v Italiji v kategoriji mla-
dinci.

ŠPORTNIK LETA 2015 OBČINE HAJDI-
NA
Mitja Koderman (karate), član Karate 
kluba WKSA Hajdina, najvidnejši uspe-
hi v 2015: 

 – 1. mesto na državnem prvenstvu 
OŠ WKSA v Bogojini, kadeti A, 
borbe posamezno do 52 kg,

 – 2. mesto na Evropskih igrah Med-
narodne karate zveze IKU v Santa-
remu na Portugalskem, kadeti A, 
borbe posamezno do 52 kg,

 – 2. mesto na Svetovnih igrah Med-
narodne karate zveze IKU v Mari-
boru, kadeti A, borbe ekipno, 

 – največji uspeh: 1. mesto na Sve-
tovnih igrah Mednarodne karate 
zveze IKU v Mariboru, kadeti A, 
borbe posamezno do 62 kg.

NAJUSPEŠNEJŠE ŠPORTNICE
Nika Šlamberger (judo), članica Judo 

kluba Drava Ptuj, najvidnejši uspehi v 
2015:

 – 1. mesto na več turnirjih za slo-
venski pokal v kategoriji mlajše 
kadetinje,

 – 3. mesto na Državnem prvenstvu 
med kadetinjami v Slovenski Bi-
strici, 

 – 1. mesto na Državnem prvenstvu 
med mlajšimi kadetinjami v Mari-
boru. 

 
ŠPORTNICA LETA 2015 OBČINE HAJ-
DINA
Maja Bedrač (atletika), članica Atlet-
skega kluba Ptuj, večkratna najšportni-
ca Občine Hajdina je tudi v letu 2015 
dosegla nekaj izjemnih rezultatov:

 – več prvih mest na državnih pr-
venstvih in na številnih mitingih 
v različnih disciplinah (skok v da-
ljino, tek na 60 m, tek na 100 m) 
med mlajšimi in starejšimi mla-
dinkami,

 – 1. mesto na Evropskem mladin-
skem olimpijskem festivalu v Tbi-
lisiju v Gruziji v skoku v daljino,

največji uspehi:
 – 3. mesto na Svetovnem prven-

stvu za mlajše mladince in mla-
dinke v Caliju v Kolumbiji v skoku 
v daljino,

 – izbrana je bila tudi za najperspek-
tivnejšo športnico MO Ptuj za leto 
2015,

 – prejela je bronasto plaketo Atlet-
ske zveze Slovenije za tekmoval-
ne dosežke v letu 2015,

 – izbrana je bila za najatletinjo Slo-
venije pri mlajših mladinkah za 
leto 2015.

Skupinska slika organizatorjev in nagrajencev prireditve Športnik leta 2015 Občine Hajdina
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Začetek zgodbe sega nekaj časa na-
zaj, ko je Matija Brodnjak spoznal 
Borisa Šibila, zdomca iz Apač na Dra-
vskem polju. Slednji že nekaj časa živi 
in dela v Münchnu, v nemškem avto-
mobilskem velikanu BMW, obenem 
pa je član veteranske ekipe Bayerna 
(nekaj časa je treniral tudi eno od 
njihovih mlajših selekcij). Beseda je 
dala besedo in ob Božičkovem teku 
ob koncu lanskega leta je padla od-
ločitev: veterani Hajdine se bodo 11. 
marca pomerili z veterani Bayerna! 
Akcija je nemudoma stekla, orga-
nizacijske vajeti pa je v roke prevzel 
Viki Hotko, vodja veteranske ekipe 
Hajdine. Ni bilo potrebnih veliko kli-
cev ali kakšnega posebnega razgla-
sa, avtobus s 50 sedeži je bil zaseden 
že po nekaj dneh – ne ponudi se 
namreč vsak dan priložnost igranja 
tekme proti eni od selekcij kluba, ki 
spada med svetovne velikane.
V petek, 11. marca 2016, ob 4.30 smo 
bili vsi na avtobusu, avantura Mün-
chen se je začela. Nekateri igralci so 
imeli s sabo spremljevalke, drugi ne 
(avtobus je bil pač hitro zaseden). 
Takoj so se začele vse tiste znane no-
gometne debate o tem, kateri klub je 

(naj)boljši. Če zelo blizu skupaj sedita 
»rdeči« Boštjan (Bayern) in »rumeno-
-črni« Matija (Borussia Dortmund), 
potem je vse skupaj še toliko bolj vro-
če – tudi navijači Barcelone in Reala 
pri tem niso mogli v ospredje.
Vseskozi pa so misli uhajale na večer-
no tekmo dveh velikanov – Bayerna 
in Hajdine (prosto po Joštu …). Ker 
so bili nekateri že ob sami misli na 
to malce poškodovani in ranjeni, so 

drugi iskali rešitve v zdravniški služ-
bi: »Na avtobusu imamo farmacevtko 
Marjanco in Staneta, ki je na farmi 
cepil že marsikatero žival, vse je torej 
pod kontrolo …« Ker so nekateri res 
mislili prav na vse, so vsem tistim, ki 
imajo nekoliko temnejšo polt, sve-
tovali, naj se raje držijo v sredini sku-
pine. »Da ne bi namesto na tekmi 
pristali v kakšnem nemškem begun-
skem centru …« 

Izjemna münchenska izkušnja 
veteranov Hajdine

Za eno tekmo 175 hektolitrov piva
Na ogledu slovitega stadiona Allianz Arena nas 
je vodila prijazna vodička Maria in navrgla veliko 
število zanimivosti. Nekatere izmed njih so:

 – gradnja je stala 320 milijonov evrov;
 –  zgrajen je bil v 30 mesecih, v uporabi je 

od leta 2005;
 – VIP-vstopnice stanejo letno med 7000 in 

12.000 evrov;
 – VIP-kabine si lahko najamete najmanj za 

obdobje 5 let;
 – po navodilih glavnega trenerja Bayer-

na Pepa Guardiola je domača slačilnica 
opremljena s posebnim video analiza-
torjem;

 – na stenah slačilnice visijo slike igralcev 
Bayerna, a samo tiste, ki so ta dan v ekipi;

 – le trije igralci imajo zagotovljeno stalno 
mesto na steni: Lahm, Robben in Müller;

 – na dan tekme na stadionu prodajo pri-
bližno 20.000 klobas in 175 hektolitrov 
piva.

Veteranske ekipe ponavadi prinašajo s sabo veliko veselega druženja, obuja-
nja spominov s tekem v mlajših letih, prek nastopov na različnih tekmovanjih 
pa tudi ohranjanje dela tekmovalnega naboja. Osnova pa je vendarle druženje 
… Prav v tej smeri so razmišljali tudi v nogometni veteranski ekipi Hajdine, 
ki se ji je pred časom ponudila izjemna priložnost gostovanja v bavarski pre-
stolnici Münchnu, pri slovitem Bayernu. Priložnost, ki se ni smela zamuditi …

Razgledni stolp na letališču

Hajdinska ekipa veteranov
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Tudi taktika – za katero je sicer zadolžen Viki – se je zače-
la sestavljati na avtobusu. Znova je imel najboljši predlog 
Jošt: »Po vzoru novozelandskega haka plesa bi mi morali 
– saj smo vendar iz bližine Ptuja – zaplesati chicken dance. 
Tako bi prestrašili Nemce in si priborili začetno prednost.« 
Morda je prav to na koncu zmanjkalo do zmage … Ali pa 
to, da bi Nemci izvedeli, da je Stane do Nemčije pojedel 
pet sendvičev, nato pa še dva v Nemčiji, češ, »tukaj nisem 
pojedel še nobenega«.
V takšnih in podobnih debatah je pot minila, kot bi trenil, 
in v Münchnu smo bili celo uro prej, kot smo načrtovali. 
Tako je animator Igor Podgoršek hitro našel rešitev in šo-
ferje usmeril proti letališču v Münchnu. Tam je razgledni 
hribček, s katerega je lep pogled na letališče in pestro do-
gajanje v zraku – letala namreč neprenehoma vzletajo in 
pristajajo v zelo kratkih časovnih intervalih. Nekaj skupin-
skih fotk in že smo bili znova na avtobusu, tokrat nas je pot 
vodila proti sloviti Allianz Areni, domovanju Bayerna. Tukaj 
se v vsej svoji veličini vidi, kako bogata dežela je Bavarska 
(daleč pred vsemi v Nemčiji). Znamenito zunanjo podobo 
sestavlja 27.000 panelov, s katerimi lahko pričarajo zname-
nito spreminjanje barv (ko domače tekme igra Bayern, je 
prevladujoča barva rdeča, ko igra 1860 München, pa mo-
dra). Sicer lahko povsem digitalni sistem generira kar 16 
milijonov različnih barv. 
Po zanimivem enournem vodenem ogledu je sledila vo-
žnja proti hostlu Jugendherberge München-Park, ki je v 
vseh ozirih presegel naša pričakovanja. Izjemna čistost, 
veliki skupni prostori, urejene sobe in sanitarije – 1. liga. Po 
kratkem osvežilu se je začela zadnja priprava in pot proti 
Bayernovemu centru za trening na Säbener Strase (gradi-
jo že novega, ta bo po selitvi ostal na razpolago ženskim 

selekcijam Bayerna …), kjer nas je čakala večerna tekma. 
Tam nas je že pričakal Boris Šibila in nas povedel v notra-
njost. Ko so se igralci pripravljali v dveh slačilnicah, je pri-
stopil možak »kot iz škatlice« in se predstavil: »Jaz sem …, 
sem sodnik današnje tekme. Kakšne barve dresov nosite? 
Rumene? V redu, hvala.«
Pred tekmo sem imel sam srečanje posebne vrste: pred 
mano se je povsem nepričakovano pojavil Slovenjevaščan 
Igor Bauman, ki že vrsto let živi v Münchnu: »Moja izvo-
ljenka je nekje zasledila, da bo tukaj igrala Hajdina, pa sva 
prišla pogledat.« Res sem skoraj »dol padel« – srečanje z 
nekdanjim sosedom 600 km od doma je pač nekaj poseb-
nega.
FC Bayern München senioren A – NK Hajdina veterani 
5 : 2
Strelca za Hajdino: Boštjan Pacher in Milan Emeršič

V slačilnici Bayerna ... 

Četvorica hajdinskih igralcev z županom Hajdine, mag. Stanislavom Glažarjem Vratarski dvojec
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VETERANI NK HAJDINA: Leopold Valh (kapetan), Primož 
Brodnjak, Milan Bezjak, Bogdan Bauman, Matija Bro-
dnjak, Maksi Drevenšek, Milan Emeršič, Stanko Glažar, 
Boris Grabar, Viktor Hotko, Boštjan Kosar, Marcel Krajnc, 
Franc Nani Matjašič, Sandi Mertelj, Marjan Narat, Ivan 
Ogrinc, Boštjan Pacher, Oto Pesek, Vinko Rozman, Kristi-
an Sitar, Aleksander Verlak, Bojan Vrabl, Sebastjan Zu-
panič, Marjan Rajh. Vodja ekipe: Viktor Hotko.
Veterani Hajdine so tekmo proti slovitemu nemškemu klu-
bu začeli malo pred 20. uro v Bayernovem centru za tre-
ning na Säbener Strasse. Za selekcijo Bayerna so nastopali 
igralci, stari od 38 do 45 let, in so bili v povprečju precej 
mlajši od Hajdinčanov. 
A to se na začetku ni poznalo in Slovenci so držali ravno-
težje v igri. Tako je bilo vse do prvih napak, ki so jih ru-
tinirani in tehnično odlični domačini s pridom izkoristili. 
Kljub temu je najlepši trenutek prvega polčasa pripadel 
Boštjanu Pacherju. Ta je res zavzeti navijač Bayerna, kljub 
temu pa mu je temu klubu uspelo zabiti zadetek v dresu 
Hajdine. Njegovo proslavljanje zadetka je bilo res čustve-
no, še po tekmi je dobil solzne oči, ko je pripovedoval o 
tem. Zadetek je pomenil poseben zagon za celotno ekipo, 
še posebej pa za navijače Hajdine, ki so bili tako dobese-
dno njihov 12. igralec. Fantje so skrbeli za navijaške pesmi 
in kreiranje navijaških sloganov, dekleta pa za »posebne 
učinke«. Bila so res izjemna, česar podobnega verjetno 
še nikoli ni doživel nobeden od nas v Sloveniji (morda na 
kakšnih tekmah mlajših selekcij, kjer se znajo mame zelo 
vživeti v tekmo). 
Drugi polčas je bil še bolj izenačen, Hajdinčani pa so imeli 
kar nekaj priložnosti za dosego še kakšnega zadetka. Kljub 
temu so najprej Bavarci dosegli dva, nato pa je znova pri-
šel svetel trenutek gostov: tokrat je zaključno piko na i 
lepe nogometne predstave postavil Milan Emeršič in s tem 
postavil končni izid tekme. 
Posebno omembo si zaslužita oba vratarja, kapetan Leo-
pold Valh in Primož Brodnjak, ki sta se velikokrat izkazala z 
izjemnimi posredovanji. Kljub porazu bo tekma vsem ude-
ležencem ostala v trajnem spominu in bo našla pomemb-
no mesto tudi v celotni zgodovini NK Hajdina. 
Po tekmi je bilo vzdušje prešerno, glavni govor pa je pre-
vzel Miro Sarkičevič. »Vsi vemo, nogomet je ekipni šport, 
zmaguje ali izgublja ekipa. Ampak, ampak … tretji gol … 
Nič ne bom rekel, saj nekdo sam ve, kaj se je zgodilo …« 
Ni bilo pri tretjem, ampak četrtem, a saj je vseeno, vsi smo 
vedeli, katerega misli …
Tako in še bolje je bilo na celotni poti domov. Nato pa še 
doma, ko je hajdinsko odpravo iz Münchna čakal … spre-
jem! Z vsem, kar sodi zraven: govori, transparenti, narezki 
… Noro, res noro … In neponovljivo …

Jože Mohorič, Štajerski tednik
Fotografije: Matija Brodnjak

Hajdinski navijači

Zgodil se je tudi 
Bayern po Bayernu

Prijateljska veteranska nogometna tekma med NK Haj-
dina in FC Bayern München v znamenitem Bayernovem 
centru na Säbener Strasse še zmeraj odmeva in spomin na 
ta edinstveni športno-družabni dogodek so v Športnem 
parku na Sp. Hajdini, v baru Kavalo, obudili v petek, 15. 
aprila.

Dogodek so poimenovali kar Bayern po Bayernu. Doma-
la vsi, ki so vpeti v to enkratno zgodbo, so si vzeli čas za 
ogled foto- in videoposnetkov, za katere so bili na gosto-
vanju odgovorni Jože Mohorič, Primož in Matija Brodnjak, 
k temu pa so dodali še kar nekaj zanimivosti in v družab-
nem delu druženja je bilo že slišati nekaj dobrih idej o no-
vem nogometnem gostovanju.

TM

Vzdušje v Športnem parku na Sp. Hajdini je bilo znova enkratno …
Foto: Silvestra Brodnjak
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Nika ima v žepu normo za kadetsko EP
Šestnajstletna Nika Šlamberger iz Slovenije vasi že vrsto let trenira judo v ptuj-
skem JK Drava. Po številnih osvojenih odličjih na državnih tekmovanjih je letos 
pod vodstvom trenerja Vlada Čuša začela nastopati na tekmah evropskega po-
kala v kadetski konkurenci. Gre za zelo močne turnirje, na katerih se v posame-
znih kategorijah zbere tudi več kot 50 tekmovalcev.

Prvi turnir, ki sta se ga skupaj udeleži-
la, je februarja potekal v Italiji, v mestu 
Follonica, kjer se je skupno zbralo sko-
raj 400 tekmovalcev iz 20 držav. Nika 
se močne konkurence 13 tekmovalk v 
kategoriji nad 70 kg iz vse Evrope ni 

ustrašila in je s tremi zmagami in enim 
porazom osvojila odlično 3. mesto. S 
tem dosežkom je že na prvem tekmo-
vanju izpolnila normo za nastop na 
kadetskem evropskem prvenstvu, ki 
bo julija letos na Finskem. 
Naslednji mesec je podobno tekmo-
vanje s še močnejšo udeležbo (več kot 
600 nastopajočih iz 33 držav) poteka-
lo v Zagrebu na Hrvaškem, kjer se je v 
kategoriji nad 70 kg pri dekletih zbra-
lo kar 22 judoistk. Nika je še enkrat 
več pokazala odlično pripravljenost 
in je storila še korak naprej. Tokrat 
se je s tremi zaporednimi zmagami 
(proti tekmovalkam iz Litve, Poljske 
in Italije) uvrstila v veliki finale, kjer jo 
je čakala Avstrijka Maria Hoellwart. V 

izjemno izenačenem dvoboju je bila 
slednja na koncu malenkost uspe-
šnejša in je slavila, Nika pa je stopila 
na drugo stopničko. 

Jože Mohorič, Štajerski tednik

Tekma EJU v Follonici v Italiji, kadetinje nad 70 kg (13 
tekmovalk), rezultati:
1. Annalisa Calagreti, Italija
2. Petra Farago, Madžarska
3. Nika Šlamberger, Slovenija
3. Maria Hoellwart, Avstrija
5. Veronika Mohorič, Slovenija
5. Helena Vuković, Hrvaška
7. Marit Kamps, Nizozemska
7. Vanessa Origgi, Italija

Tekma EJU v Zagrebu, kadetinje nad 70 kg (22 tek-
movalk), rezultati:
1. Maria Hoellwart, Avstrija
2. Nika Šlamberger, Slovenija
3. Romane Dicko, Francija
3. Helena Vuković, Hrvaška
5. Tahina Durand, Francija
5. Vanessa Origgi, Italija
7. Kinga Wolszczak, Poljska
7. Veronika Mohorič, Slovenija

Nika Šlamberger je na tekmi kadetinj evropskega 
pokala v Italiji osvojila 3. mesto (levo)

Sestri Fajt iz Dražencev – uspešni 
mladi judoistki

Sestri Fajt sta v triletnem rednem in 
trdem delu pri Judo klubu Drava Ptuj 
na državnih prvenstvih skupaj osvojili 
tri zlata, eno srebrno in eno bronasto 

odličje. Predvsem Zarja si v prihodnje 
želi močnejšo konkurenco v svoji ka-
tegoriji, če je ne dobi, pa se bo treba 
preizkusiti na mednarodnih tekmova-
njih.

Sicer pa judo otroku prinaša po-
membne življenjske in tekmovalne 
izkušnje, premagovanje strahu, spo-
prijemanje z zmago in porazom, sa-
mozavest, socializacijo, druženje z 
vrstniki in spoznavanje novih krajev, 
kar pa sta sestri Fajt s pridom izkoristi-
li. Obiski treningov juda so jima znova 
in znova v veselje. Zato pri judu ni po-
ražencev, ampak so le zmagovalci.

TM

Eva Fajt iz Dražencev je v soboto, 26. marca, na državnem prvenstvu v Puconcih 
v starostni kategoriji U-12 do 27 kg osvojila 1. mesto, in to brez poraza. Sestra 
Zarja pa je v nedeljo, 3. aprila, na državnem prvenstvu na Ptuju v starostni ka-
tegoriji U-10 do 23 kg prav tako osvojila prvo mesto. Boj je dobila brez poraza. 
Zarja je ubranila naslov državne prvakinje iz leta 2015.

Eva v boju na državnem prvenstvu v Puconcih in na 
končni podelitvi, kjer je prejela medaljo za osvojeno 
1. mesto. Foto: Fajt

Zarja na državnem prvenstvu na Ptuju in na svečani 
podelitvi, kjer je stala na najvišji stopnički.
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Regionalni karierni sejem 
Moje delo 2016 Maribor

Ekipa največjega slovenskega zaposlitvenega portala MojeDelo.com se zave-
da problematike zaposlovanja, zato se že 12 let trudi ustvarjati nove poti do 
prostih delovnih mest. Eden izmed zelo uspešnih projektov so karierni sejmi, 
ki jih od lani organiziramo tudi na regionalni ravni. Letos se zopet vračamo v 
Maribor, kjer bo sejem potekal v četrtek, 2. junija 2016, v Hotelu City Maribor.Karierni sejem ponuja obiskovalcem:

 – Spoznavanje potencialnih de-
lodajalcev. V enem dnevu lahko 
obiskovalci opravijo več zaposli-
tvenih razgovorov, kot bi jih sicer 
v enem letu, ter se izognejo pi-
sanju prošenj in dolgim selekcij-
skim postopkom. Pridite pripra-
vljeni in navdušite delodajalce. 

 – Karierno svetovanje. Strokovnja-
ki na sejmu bodo svetovali, kako 
nastopiti na trgu dela in kako 
pripraviti dokumente (življenje-

pis, spremno pismo), da nas de-
lodajalci vidijo kot ustreznega 
kandidata. 

 – Karierna predavanja. Zgodbe 
uspešnih podjetnikov, ki pred-
stavijo svojo pot do uspeha, in 
nasveti, kako uspešno poiskati 
zaposlitev, navdušujejo posame-
znike.

 – Park kariernih pripomočkov. Za 
karierni vzpon je treba konstan-

tno nadgrajevati naše znanje in 
piliti veščine, zato sejem ponuja 
tudi kotiček, kjer lahko opravite 
psihometrično testiranje in z bolj 
objektivnega vidika pogledate 
svoje močne in šibke kompeten-
ce. 

Vstop in vse spremljevalne dejavnosti 
so popolnoma brezplačne.

Novo – foto studio 
na Sp. Hajdini

V petek, 15. aprila, je na Spodnji Hajdini, poleg gostilne 
Art Caffe, potekala otvoritvena slovesnost novega foto 
studia – Foto Tement. Obiskovalci so si lahko ogledali nove 
prostore, fotografsko opremo in izbor fotografij, ki jih je 
posnel fotograf Tadej Tement iz Slovenje vasi. Tadej je ob 
tej priložnosti prejel veliko čestitk in dobrih želja ob vsto-
pu na samostojno podjetniško pot.

Prav tako so imeli obiskovalci dogodka v sproščenem 
vzdušju že priložnost, da so se postavili pred foto objektiv 
in preizkusili nova ozadja. V sodobno opremljenem studiu 
nudijo: fotografiranje za dokumente, studijsko fotografira-
nje (rojstni dnevi, portreti, fotografija nosečnic, dojenčkov 
…), terensko fotografiranje (poroka, krst, birma, obletnice, 
zabave …), kakovostno razvijanje fotografij, prenos foto-
grafij iz fotoaparatov, telefonov, povečave in reprodukcijo 
starih fotografij, grafično oblikovanje, izdelavo spletnih 
strani, servis računalniške opreme.
Novi foto studio je med delovniki za obiskovalce odprt 
od 8. do 18. ure, v soboto pa od 8. do 12. ure. 

TM

Fotograf Tadej Tement v svojem fotografskem ateljeju 
pri Art Caffeju na Sp. Hajdini
Foto: arhiv 



77

April 2016

To je samo ena izmed zgodb staršev, ki se obrnejo po pomoč 
Centra za preprečevanje odvisnosti, ki letos praznuje 20-letnico 
delovanja. Pot Centra za preprečevanje odvisnosti se je začela 
septembra 1996. Do leta 2014 je deloval pod okriljem Zavoda 
za zdravstveno varstvo Maribor, v zadnjih letih pa v okviru Na-
cionalnega inštituta za javno zdravje. Z letom 2012 ima Center 
pisarno tudi v Murski Soboti. Program je anonimen in brezpla-
čen. Center ima odprta vrata za vsakogar s težavami z drogo (za 
tiste, ki po drogi posegajo le občasno, ali za tiste, pri katerih že 
govorimo o odvisnosti) ali za svojce, partnerje in druge ključne 
bližnje osebe, ki želijo nekomu pomagati.
ZAKAJ JE TREBA UKREPATI ČIM PREJ
Pomembno je, da bližnje osebe pomagate in naredite prvi ko-
rak, saj so težave, povezane z uživanjem drog, zelo kompleksne. 
Uživalci drog zelo težko priznajo svojo težavo in prvega koraka 
ne bodo storili sami, dokler se ne bodo nakopičile težave do te 
mere, da jim bo življenje postalo neznosno.
Krajši kot je čas jemanja drog, večja je verjetnost, da se težave 
rešijo z manj posledicami. Program pomaga posameznikom 
doseči stabilno abstinenco od vseh prepovedanih drog, zaklju-
čiti izobraževanje ali pridobiti zaposlitev, vzpostaviti pozitivno 
družinsko klimo, oblikovati varno socialno mrežo in vzpostaviti 
kakovostno preživljanje prostega časa.
Center bo ob obeležitvi 20-letnice delovanja letos pripravil več 
aktivnosti, ki jih lahko spremljate na internetni strani: http://
www.nijz.si/sl/regije/obmocna-enota-maribor.

Center za preprečevanje odvisnosti
Sprejemna pisarna Maribor
Ljubljanska ulica 4, Maribor
Sprejemna pisarna Murska Sobota
Ul. arhitekta Novaka 2b, Murska Sobota
tel. št.: 02 332 72 51, 031 744 494, 02 333 12 56
e-naslov: info.cpo@nijz.si

Dvajset let Centra za preprečevanje odvisnosti

»Izvedela sva pravzaprav od drugih oseb, čeprav sva občasno imela občutek, da nekaj s sinom ni v redu. Lahko bi si 
mislila, pa vendarle si tega nočeš priznati. Vse tiste obljube sina niso nič več veljale. Imela sva občutek, da se nama 
podirajo tla pod nogami. Bil je čas, da se obrneva po strokovno pomoč.«

1. Jožef Galun, Hajdoše 73, roj. 18. 3. 1941, umrl 22. 2. 2016.
2. Rudolf Pernat, Skorba 63a, roj. 24. 4. 1943, umrl 26. 2. 2016. 
3. Adela Kovše, Gerečja vas 20, roj. 13. 1. 1943, umrla 28. 2. 2016. 
4. Anton Dobnik, Sp. Hajdina 46, roj. 11. 5. 1928, umrl 4. 3. 2016.
5. Katarina Petrovič, Zg. Hajdina 87a, roj. 24. 11. 1919, umrla 13. 3. 2016.
6. Magda Pernek, Draženci 15, roj. 10. 3. 1921, umrla 20. 3. 2016.
7. Roza Sagadin, Gerečja vas 19, roj. 21. 8. 1926, umrla 20. 3. 2016.
8. Marija Malek, Draženci 59, roj. 17. 4. 1929, umrla 4. 4. 2016.

V hvaležen spomin
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Stres v hitrem tempu sodobnega življenja doži-
vljamo na vsakem koraku in njegovo neprijetno 
plat pogosto čutimo tudi na lastni koži. Sama 
beseda prihaja iz angleščine in 'pomeni napetost, 
pritisk, obremenitev'. Izraz je prevzet iz fizike 
(sila, ki deluje na določeno površino), fiziološko, 
v živem svetu pa stres preprosto definiramo kot 
odziv organizma na potencialno škodljiv dejav-
nik. Ta je lahko zunanji (smrt bližnjega, težave s 
sodelavci, nadrejenimi, finančne težave, izguba 
službe) ali notranji (žalost, bolezen, notranja 
stiska, depresija). Ne glede na vrsto dejavnika 
(stresorja) pa se organizem nanj odzove vedno 
na enak način – z alarmno reakcijo, ki jo slikovito 
imenujemo tudi reakcija »boj ali beg«. 
Ljudje smo si različni, zato tudi stres in dejavniki 
stresa niso za vse enaki. Odvisni so od posame-
znikove osebnosti, njegovih preteklih izkušenj, 
okoliščin in okolja, v katerem živi. Pomembna sta 
tudi posameznikovo doživljanje sveta in kakovost 
medosebnih odnosov. Za nekoga bo neki dogo-
dek predstavljal hud stresor, za nekoga drugega 
pa bo morda le pozitivna spodbuda.
Vrste stresa
Poznamo kratkotrajni ali občasni stres in dolgo-
trajni ali kronični stres. Neintenziven kratkotraj-
ni stres na človeka vpliva spodbudno: spodbuja 
tvorbo novega spomina, kreativno razmišljanje, 
dinamičnost, motiviranost za delo – pozitivni 
stres. Dolgotrajen ali ponavljajoč se in intenziven 
stres brez ustreznega počitka in obnove orga-
nizma pa utruja in vodi v izčrpanost – negativni 

stres. Pozitivni stres za človeka ni škodljiv, nega-
tivni pa lahko vodi v bolezen. Posebej škodljiv za 
zdravje je intenziven kronični stres.
Za kronični stres je značilna stalno zvišana količi-
na izločenega kortizola, ki je odgovoren za:

1. presnovne spremembe in bolezni (sladkorna 
bolezen, zvišana raven maščob, debelost);

2. zmanjšano sposobnost imunskega odziva 
(imunska oslabitev);

3. psihične znake (lahko se kažejo kot nape-
tost, razdražljivost, težave s spominom in 
koncentracijo, pomanjkanje volje, neorgani-
ziranost, težave s spanjem, težave v odnosih 
in medsebojni komunikaciji, občutek nemo-
či, tesnoba, depresija …).

Kako prepoznamo stres
Simptomi odziva na stres se razvijejo že v nekaj 
minutah po stresnem dogodku, trajajo pa lahko 
od več ur do nekaj dni. Pri prepoznavanju simp-
tomov stresa je treba izključiti druge dejavnike, ki 
lahko povzročijo podobne simptome.
Zelo veliko lahko naredimo za zmanjšanje posle-
dic stresa sami s svojim življenjskim slogom.

1. Vzemimo si čas zase. Med delom ne smemo 
pozabiti na krajše odmore za sprehod in sve-
ži zrak. Takšni odmori lahko znatno poveča-
jo produktivnost. 

2. Poskrbimo za zasebno življenje. Velikokrat 
so ljudje preveč osredotočeni na službo, 
zanemarjajo pa zasebno življenje. V službi 
se trudijo, da bi dali od sebe kar največ. To 
lahko privede do neurejenih odnosov v za-

sebnem življenju, kar vpliva tudi na odno-
se na poslovnem področju. Za ohranjanje 
ravnovesja med poslovnim in zasebnim je 
treba skrbeti za vse tri komponente člove-
škega bitja. Vzeti si moramo čas za svoje telo 
(uravnotežena prehrana, gibanje, vadba, 
počitek …), čustveno komponento (dobri 
medčloveški odnosi na delovnem mestu in 
doma, sprostitev …) in duhovno kompo-
nento (hobiji, druženje, duhovna in osebna 
rast …).

3. Ne smemo pozabiti na gibanje. Aktivnosti 
na svežem zraku blagodejno vplivajo na 
sprostitev telesa in duha v primeru stresa. 
Med takšne aktivnosti spadajo sprehaja-
nje, hoja v hribe, plavanje, kolesarjenje, tek 
... Veliko ljudi se po napornem delovnem 
dnevu ukvarja z raznimi športi in hobiji, ki 
jim pomagajo pozabiti na službo. Pri tovr-
stnih aktivnostih pa moramo vedeti tudi, da 
lahko prinesejo negativne učinke, če z njimi 
pretiravamo.

Metoda Meško Žitnik, mag. farm.
Lekarna pri Sv. Martinu

Zg. Hajdina 44a
2288 Hajdina
02 620 7887

info@lekarna-martin.si

KORISTNI NASVETI: Stres

        

                         V a b i l o              

Spoštovani! 

Vabimo vas na 9. tradicionalno vseslovensko prireditev 

ŠPORT IN ŠPAS – DAN DRUŽENJA IN GIBANJA VSEH GENERACIJ, 

ki bo v soboto, 14. maja 2016, s pričetkom ob 9. uri na Zg. Hajdini pri gasilskem domu. 

Veselimo se druženja z vami! 

Učenci in delavci OŠ Hajdina  
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Zahvala

Prijatelji so angeli, ki te dvignejo, ko 
tvoja krila pozabijo leteti, in dobroto v 
srcu spremenijo v dejanja. 
Za to čudovito dejanje se zahvalju-
jem pevskima skupinama iz občine 
Hajdina, ki sta popestrili koncert no-
neta PGD Zlatoličje v Staršah 13. mar-
ca ter s tem pripomogli k zdravljenju 
mojega sina Marka. Hvala tudi vsem 
obiskovalcem koncerta. 

Z lepimi pozdravi, 
Anica Kac



79

April 2016

Tjaša Glažar prejela priznanje 
za 3. mesto med magistrskimi deli

Na Ministrstvu za izobraževanje, zna-
nost in šport je 4. aprila 2016 potekala 
podelitev nagrad za najboljše diplom-
sko in magistrsko delo v letu 2015. 
Udeležence podelitve je nagovorila 

in jim svečano predala priznanja mi-
nistrica za izobraževanje, znanost in 
šport dr. Maja Makovec Brenčič. Na 
natečaju so sodelovali diplomanti in 
magistri, ki so v svojih zaključnih de-

lih obravnavali pereče družbene teme 
na področju mladih. Med 48 sodelu-
jočimi je v kategoriji magistrskih del 
3. mesto dosegla naša občanka Tjaša 
Glažar. Čestitamo!

TM

Tjaša Glažar, mag. ekon. in posl. ved, in dr. Maja 
Makovec Brenčič, ministrica za izobraževanje, zna-
nost in šport RS
Foto: arhiv MSS

Nagrajenci z ministrico za izobraževanje, znanost in šport RS

OB 170. LETNICI VOŽNJE Z VLAKOM NA SLOVENSKEM 
ZAKLJUČUJEJO NAJVEČJI ŽELEZNIŠKI INFRASTRUKTURNI PROJEKT
Pred 170 leti je začel na slovenskih tleh voziti prvi vlak, 11 let pozne-
je pa je bila narejena pomembna železniška povezava med Dunajem 
in Trstom, tako imenovana Južna železnica, ki je predstavljala naj-
pomembnejšo transportno pot iz Osrednje Evrope do Jadranskega 
morja. Z razvojem slovenske železnice je napredoval tudi gospodar-
ski razvoj. Od takrat naprej se je železniška infrastruktura nepresta-
no razvijala in posodabljala. Tudi projekt »Rekonstrukcija, elektrifi-
kacija in nadgradnja železniške proge Pragersko–Hodoš za hitrosti 
do 160 km/h; Modernizacija nivojskih prehodov in izvedba podho-
dov na železniških postajah« spada v enega izmed največjih sodob-
nejših infrastrukturnih naložb, ki bo znatno prispeval k razvoju že-
lezniške infrastrukture in s tem krepitvi gospodarstva na celotnem 
območju Slovenije ter varnosti v železniškem in cestnem prometu. 
Investitor omenjenega projekta je Ministrstvo RS za infrastrukturo, 
Direkcija RS za infrastrukturo. Vrednost projekta znaša 465,5 mio €, 
delež v višini 231,1 mio € pa bo prispevala Evropska unija iz Kohezij-
skega sklada.
Proga Pragersko–Hodoš je sestavni del sredozemskega koridorja in 
hkrati železniške osi Lyon–Trst–Divača/Ko-
per–Divača–Ljubljana–Budimpešta–ukrajin-
ska meja, ki predstavlja 6. prednostni projekt 
omrežja TEN-T. Čim hitrejši razvoj omenjene 
železniške osi je opredeljen kot prednostna 
naloga Evropske unije, ki je natančneje opi-
sana v smernicah Unije za razvoj vseevrop-
skega prometnega omrežja. Posodobitev že-
lezniške proge na odseku Pragersko–Hodoš 
je predstavljala eno prednostnih nalog pri 

vzpostavitvi konkurenčne železniške 
povezave z vzhodno Evropo.
Posegi, ki so bili izvedeni v sklopu projekta, imajo velik vpliv na kako-
vost življenja prebivalcev vseh občin, ki ležijo na območju železniške-
ga odseka Pragersko–Hodoš in tudi na cestno infrastrukturo na tem 
območju. Z novozgrajenimi nadvozi in podvozi, rekonstruiranimi po-
stajališči in železniškimi postajami, ustrezno posodobljeno cestno in-
frastrukturo ter ukinjenimi nivojskimi prehodi se je znatno izboljša-
la prometna varnost, skrajšali pa so se tudi potovalni časi, saj ni več 
čakanja pred spuščenimi zapornicami. Prav tako so z avtomatsko na-
pravo za zavarovanje posodobljeni številni nivojski prehodi. Na celotni 
progi med Pragerskim in Hodošem tako ni več nezavarovanih preho-
dov, ki bi bili označeni le z Andrejevim križem. 
Ureditev cestno-železniških križanj je le eden od posegov, ki so bili iz-
vedeni med Pragerskim in Hodošem ter nudijo višjo raven storitev za 
uporabnike železnic in cest. Pomemben poseg na železniški infrastruk-
turi v tem delu Slovenije je tudi elektrifikacija proge v skupni dolžini 
109 kilometrov. Z uvedbo električnih vlakov bo omogočen okolju bolj 

prijazen transport, močno pa bo zmanjšana 
tudi raven hrupa. K temu je pripomogla tudi 
gradnja protihrupnih ograj v skupni dolžini 
13,5 kilometrov in pasivna zaščita 145 bli-
žnjih stavb. S tem se bodo zmanjšali nega-
tivni vplivi na okolje, posodobljena železni-
ška povezava pa bo imela pozitiven učinek 
tudi na gospodarski razvoj.

Operacijo delno financira Evropska unija, in sicer iz Kohezijskega sklada. Operacija se izvaja v okviru 
Operativnega programa razvoja okoljske in prometne infrastrukture za obdobje 2007–2013, 

razvojna prioriteta 1 - Železniška infrastruktura – KS.

             Na novo urejen podhod in cestna infrastruktura.



Praznično na trgu pred 
PSC Hajdina

Ob 27. aprilu, dnevu upora, in 1. maju, prazniku dela, je 
občina Hajdina pripravila že tradicionalni predpraznični 
družabni dogodek. V petkovem popoldnevu, 22. aprila, so 
se številni občani in občanke zbrali na osrednjem občin-
skem trgu pred PSC Hajdina in tako počastili bližajoče se 
praznične dni.

Za živahno vzdušje na občinskem trgu so 
poskrbeli tudi člani ekip vaških odborov, ki 
so se vsak na svoji stojnici dobro pripravili 
za peko perutnic, k tem pa so vsak na svoj 
izviren način ponudili še nekaj domačih 
dobrot. Za dobro kapljico so že po tradiciji 
poskrbeli hajdinski kletarji. 

Besedilo in foto: TM


